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OSREDNTA TEMA

LDS prepričljivo zmagala tudi v 
Savinjski dolini str. 8

Šport

Izšel p r iro čn ik  o nam iznem  tenisu
str. 20

Savinjska dolina z dvema poslan
cerna

Dober teden je minilo od 
državnozborskih volitev, ki so

bile v nedeljo, 15. oktobra. 
Republiška volilna komisija je 
včeraj objavila uradne rezul
tate volitev, neuradni rezultati

Sredi septembra so se pred
stavniki Uprave za obrambo 
Celje in Slovenske vojske 
(vodja uprave Zoran Justin, 
zdravnik Miran Kolar, major 
Zdenko Terpin in vodja izpo
stave uprave za obrambo Žalec 
Saša Toš) sestali s predstavniki 
spodnjesavinjskih občin. 
Sprejeli so načrt dela naborne 
komisije za november, po kate
rem nabori za savinjske fante 
ne bodo več le v Žalcu, pač pa 
po vseh občinah.

Razlogov za takšno odločitev je 
več, predvsem pa naj bi bila na ta 
način napotitev fantov na služenje 
vojaškega roka v enote Slovenske 
vojske nekoliko bolj svečana. Kje 
bodo potekali nabori, bo določila 
vsaka občina sama, večinoma pa bo 
naborna komisija zasedala v občin-

pa so znani že kar nekaj časa. 
Po njih bo imela Spodnja

Franc Sušnik

Savinjska dolina naslednja 
štiri leta dva poslanca v držav
nem zboru.

Na letošnjih državnozborskih voli-

skih prostorih, za občino Žalec v 
prostorih izpostave Uprave za 
obrambo. Nabori bodo potekali po 
naslednjem razporedu:
• v ponedeljek, 6. novembra ob 
7.30 v občini Prebold, ob 10.30 
v občini Tabor, ob 13.30 pa v 
občini Vransko;
• v torek, 7. novembra ob 8. 
uri v občini Polzela, ob 12.30 v 
občini Braslovče;
• v sredo - 8. in četrtek - 9. 
novembra od 8. do 12.30 v 
občini Žalec;
• v petek, 10. novembra od 8. 
do 11. ure pa v Žalcu za vse 
zamudnike naborov po obči
nah.

Fante bodo na naboru pozdravih 
tudi županja oziroma župani.

tvah je bilo 1.587.430 volilnih upra
vičencev, na volišča pa jih je prišlo 
1.112.840, kar pomeni 70,10-odsto- 
tno volilno udeležbo. V 4. volilnem 
okraju 5. volilne enote je bila volilna 
udeležba 68,96-odstotna, v parla
ment pa je bil ponovno izvoljen 
Anton Delak, za katerim je že en šti
riletni mandat. Desus je prav v tem 
okraju dobila največ glasov od vseh 
okrajev. V 5. volilnem okraju je bila 
volilna udeležba 71,18-odstotna, 
kljub temu, da je tudi v tem okraju 
(tako kot v 4.) največ glasov dobil 
kandidat LDS, pa je bil v državni zbor 
izvoljen kandidat SDS Franc Sušnik, 
sicer župan občine Vransko. (Več o 
volitvah na strani 8.) K. R.

Uro daljša noč
V noči s sobote na nede

ljo (z 28. na  29. novem
bra), se bomo tudi 
Slovenci vrnili na srednje
evropski čas. V nedeljo 
bomo ob 3. u ri urine 
kazalce premaknili na 2. 
uro, najbrž pa ne bo nič 
narobe, če boste to storili 
nekoliko pozneje. Če se 
morate v nedeljo zbuditi 
natančno ob določeni uri, 
potem na ta  opravek nikar 
ne pozabite že v soboto 
zvečer.

ZAVOD 
ZA KULTURO 

ŽALEC

Vpisujemo v 
CICIBANOV ABONMA 

2 0 0 0 /2 0 0 1
(za otroke od 5. do 10. 

leta starosti).

K. R.

*
PEUGEOT

Marjan Tratnik S.P.
P o o b l a š č e n i  s e r v i s e r  
in  p r o d a j a le c  v o z i l  P E U G E O T

Nabori letos po občinah

Avtopoligon Ločica ob Savinji 49A 
telefon /  faks: 03 /  57-02-640  

mobitel: 0609 652-337

Podaljšujemo rok vpisa 
abonentov do 

5. novembra 2000.

Prijave v Občinski 
matični knjižnici Žalec 
in na upravi zavoda, 

tudi po tel.: 57-15-123.

A C M A N

Žalec, Savinjska cesta 87, 
tel.: 5718-285, 710-12-10

Nagradna igra za 
nakup nad 2Ö00 SIT!
Nagrade: 3 kg, 2 kg in 1 kg kave 

Tropic

Izžreban i nagrajenci:
1 . Barbara Jezernik,

Gotovlje 104, Žalec
2 . Rudi Baloh,

Zabukovica 156/a, 
Petrovče

3 . Tanja Prislan,
Šentjanž 51, Rečica

V e lik o  le p e g a  m m  j e  p o n u d i l  o k to b e r , k i  s e  p o č a s i  iz te k a . J e s e n  j e  p r iš la  v  n a š e  k r a je  s  

p r i ja z n im  o b r a z o m . P r in e s la  p a  n i  le  j e s e n s k i  d a ro v , a m p a k  tu d i  d r ž a v n o z b o r s k e  v o li

tv e  in  z  n j im i  n e k a j  n o v ih  p o s la n c e v  v  p a r la m e n tu . Z a d o v o ljn i z  i z i d i  v o li te v  a l i  n e , z a  

š t i r i  le ta  s m o  d r ž a v lja n i i z k o r i s t i l i  p r a v ic o , d a  n e p o s r e d n o  s e ž e m o  v  o b la s t.

V e lik o  j e  p r e g o v o r o v  o  o b la s t i  in  v la d a n ju , k i  b i  j i h  la h k o  u p o r a b ili  z a  to  p r i l ik o .  Š e  

v e d n o  p a  m jb o l j  d r ž i  t i s ta  s ta r o d a v m  m is e l  z m n e g a  f i lo z o fa ,  k i  p r a v i , d a  j e  d o b e r  v la 

d a r  le  t i s t i ,  k i  d a je  ta k š n e  u k a z e , d a  j i h  p o d lo ž n ik i  la h k o  u r e s n ič ijo . N a j v e lja  to  z a  v se  

n o v e  z a k o n e  in  o d lo č itv e , k i  j i h 'b o  s p r e je m a l d r ž a v n i  z b o r , p a  k a k r š m  k o l i  k o a lic ija  

o z ir o m a  v la d a  b o s ta  v o d ila  n a š o  d r ž a v o .

O blačila  za  u rejene žen ske

GRIŽE, (03) 71 00 420,
Boutique ACMAN št. 1, Velenje (03) 586 29 25, ACMAN, d.o.o., Partizanska 5, Šoštanj

PR O IZ V O D N I
PR O G R A M :

INOX
•odi za vino

Branko ZOTTEL, s . d . ,nox• '  milni za grozd}«
Ulica žalskega tabora, 3310 ŽALEC 
tel.: 710-13-70, faks: 710-13-71 ,NOX
mobitel.: 0609/635-868 m,lnI “  i*bolka
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Na izredni seji samo o žalski šoli
Prvi četrtek v oktobru so se 

svetniki občine Žalec sestali na 
izredni seji, ki jo je takoj po 
obisku v Ljubljani sklical 
župan Lojze Posedel. Prejšnji 
dan so se namreč župan, vodja 
oddelka za gospodarstvo in 
negospodarstvo občine Tanja 
Razboršek Rehar in ravnatelj 
I. osnovne šole Žalec pogova
rjali s predstavniki ministrstev 
za šolstvo, finance in pravo
sodje, kako rešiti problem blo
kiranega žiro računa žalske 
šole, zaradi katerega zaposleni 
niso prejeli avgustovskih plač, 
vprašljivo pa je bilo tudi izpla
čilo septembrskih plač.

Kot smo že poročali, je bil razlog 
za blokado žiro računa šole izvršba 
delne sodbe o nematerialni odško
dnini za učenca šole, ki se je pred 
14. leti hudo poškodoval na planin
skem izletu med vožnjo s kolesom in 
zaradi nesreče ostal hrom. Vse od 
takrat je sodišče obravnavalo tožbo 
učenca oziroma staršev proti šoli za

materialno in nematerialno odško
dnino. Kot je na izredni seji povedal, 
župan, do poravnave ni prišlo, leta 
1991 pa je postala pravnomočna 
delna sodba o nematerialni odško
dnini, ki je znašala 37 in pol milijo
na tolarjev. Devet let po pravnomoč
nosti sodbe je sodišče v Žalcu izdalo 
sklep o izvršbi sodbe, s katerim pa je 
bil takoj blokiran žiro račun žalske 
šole. Višina blokade je znašala že 46 
milijonov tolarjev. Šola in občina sta 
se tokrat odločili, da je treba primer 
zaključiti in rešiti vprašanje, kdo 
mora v takšnih primerih zagotoviti 
denar za odškodnino.

Zaradi blokade računa zaposleni v 
šoli niso prejeli avgustovskih plač, 
občina Žalec pa jim je v septembru 
neposredno iz občinskega proraču
na nakazala enkratno denarno 
pomoč v višini njihovih neto plač. 
Kljub intenzivnim pogovorom med 
občino kot ustanoviteljem šole in 
pristojnimi ministrstvi ter poskusom 
dogovora z odvetnikom oziroma 
tožečo stranko, je’kazalo, da več kot

70 zaposlenih ne bo prejelo tudi 
septembrskih plač; Zadnji trenutek 
so se vodstvo šole, predstavniki obči
ne in predstavniki ministrstev za 
šolstvo (tudi minister Lovro Šturm), 
finance in pravosodje le dogovorili 
za rešitev. Država je sprva vztrajala, 
da je za izplačilo odškodnine odgo
vorna izključno šola ozironS občina 
kot njena ustanoviteljica, občina pa 
je vztrajala, da je v tem primeru 
ogroženo delovanje šole kot javnega 
zavoda in da je za obvezno osnovno 
šolanje odgovorna država, ki tudi 
sicer zagotavlja sredstva za šole v 
višini približno 80 odstotkov.

Žalski župan in šolski minister 
Lovro Šturm sta po izredni seji 
občinskega sveta vendarle podpisala 
dogovor, da bosta denar za odško
dnino zagotovili država in občina'v 
razmerju 70 proti 30. Šola je istega 
dne, ko je to na izredni seji odobril 
žalski občinski svet, najela kredit v 
višini 46 milijonov tolarjev, in sicer 
za obdobje treh let. Blokada žiro 
računa je bila umaknjena, zaposleni

pa so takoj prejeli avgustovske plače. 
Župan se je udeležil tudi učiteljskega 
zbora, na katerem se je zaposlenim 
zahvalil za potrpežljivost pri čakanju 
na izplačilo plač in da so kljub 
vsemu nemoteno nadaljevali z delom 
oziroma poučevanjem učencev. Z 
rešitvijo je zadovoljen tudi ravnatelj 
Adi Vidmajer, ki je poudaril, da se je 
morala ta mora za šolo enkrat kon
čati.

Kljub veliki odgovornosti in 
možnostim, da do nesreč učencev in 
tudi podobnih tožb lahko še pride, 
na žalski šoli, ki ima skoraj 900 
učencev, ne bodo omejevali več kot 
40 interesnih dejavnosti in različnih 
oblik pouka na terenu. Vse šole sicer 
imajo zavarovano objektivno odgo
vornost, verjetno pa bo potrebno 
razmisliti o dodatnih oblikah zavaro
vanja. Navodila o tem bo za ravnate
lje pripravilo tudi ministrstvo. Tildi 
žalska šola je imela zavarovano 
objektivno odgovornost, ki pa bo 
izplačana takrat, ko bo sodišče odlo
čilo še o materialni odškodnini v tem 
primeru.

K.R.

OBČINA ŽALEC IMA NOVE 

TELEFONSKE ŠTEVILKE
V želji po boljši in hitrejši dostopnosti ter povezavi z občani smo se v Občini 
Žalec odločili za sodoben in učinkovit komunikacijski sistem, ki poenostav
lja, pospešuje in olajšuje izmenjavo informacij.

Pomembnejše nove telefonske številke so:

OBČINA ŽALEC Telefonska številka

Občina Žalec - centrala 71 36 400

Občina Žalec - župan 71 36 410

Občina Žalec - direktor občinske uprave 71 36 408

Občina Žalec - tajništvo 71 36 420

Občina Žalec - faks 713 64 64

Občina Žalec - podžupani 71 36 422

Oddelek za negospodarske in gospodarske zadeve 71 36 430

Vodja oddelka za

negospodarske in gospodarske zadeve 71 36 434

Oddelek za okolje in prostor 71 36 440

Vodja oddelka za okolje in prostor 71 36 444

Oddelek za finance 71 36 460

Občinski svet 71 36 412

Štab civilne zaščite 71 36 450

Stanovanjsko gospodarstvo 5717190

BERGMANNOVA VILA 713 68 80

Zveza športnih društev 713 68 82

Utrip - uredništvo 713 68 88

Turistična zveza Spodnje Savinjske doline 713 68 68

UPRAVNA ENOTA ŽALEC

- Načelnik •7135 110

- Tajništvo 71 35 120

- Faks 71 35 216

D U R S izpostava Žalec

Tajništvo 71 36 320

Faks 71 36 374

Dohodnina 71 36 340

Davčni register 71 36 360

Prispevki 71 36 370

SODNIK ZA PREKRŠKE

Predstojnik 71 36 480

Tajništvo 71 36 470

Faks 71 36 488

K ončno podpisan  dogovor
Občina Žalec in Ministrstvo 

za promet in zveze sta 11. 
oktobra končno podpisala 
dogovor o reševanju cestno
prometne problematike v 
Levcu. Kot smo že poročali, je 
bil podpis tega dogovora pogoj, 
da je žalska občina oziroma 
njen občinski svet izdala 
soglasje k lokacijskemu načrtu 
za avtocestni priključek Celje - 
Zahod.

Dogovor določa, da bosta 
Direkcija RS za ceste in žalska obči
na v tem in prihodnjem lem pripravi
li potrebno dokumentacijo in izvedli 
dela za ureditev osvetljenega preho
da za pešce v Drešinji vasi in ureditev 
ceste skozi Levec (križišče pri Leni, 
križišče z Letališko cesto, prehod za

pešce pri stavbi krajevne skupnosti 
in pločnik na severni strani glavne 
ceste).

V okviru projekta avtocestnega 
priključka Lopata se bo zgradil ploč
nik za pešce in kolesarska steza od 
Levca do Medloga, ki bosta predana 
namenu istočasno kot avtocestni pri
ključek. Za posamezne investicije se 
sklepajo posamezne pogodbe, obči
na Žalec pa bo v naslednjih letih te 
projekte sofinancirala v višini do 20 
% njihove vrednosti.

Vsebino dogovora je potrdil svet 
Krajevne skupnosti Levec, občinski 
svet pa je na korespondenčni seji 
tudi že potrdil soglasje Občine Žalec 
k lokacijskemu načrtu za izgradnjo 
avtocestnega priključka Lopata.

K.R.

Jutri o programu 
varstva okolja

Občina Žalec je pred kratkim 
pričela s pripravo programa 
varstva okolja, za njegovo 
strokovno izdelavo pa izbrala 
ERIC-o Velenje, inštitut za eko
loške raziskave Velenje. 
Program bo izdelan po načelih 
Lokalne agende 21.

Lokalna agenda 21 je celovit pro
gram varstva okolja, ki posega tudi v 
socialne in ekonomske sfere, zato je 
pri njegovi pripravi pomembno, da 
sodeluje čim širša javnost. V ta

Pri K om unaliiein  podjetju  

še  en o ta  za  u rejan je okolja

Prejšnji četrtek je bila 18. 
seja občinskega sveta občine 
Žalec, na kateri je bilo 12 točk 
dnevnega reda. Med drugim so 
svetniki po obširni razpravi, 
kljub pomislekom zaradi doda
tne obremenitve gospodinjstev 
in pripombah o delovanju 
čistilne naprave v Kasazah, 
sprejeli povišanje cen vodari
ne, kanalščine in čiščenja 
odpadnih voda.

Po sprejetju zapisnika in poročilu 
o izpolnitvi sklepov s prejšnje seje so 
svetniki za člana sveta Osnovne šole 
Griže imenovah Ivana Krašovca iz 
Pongraca, za člane sveta JZ 
Zdravstveni dom dr. Jožeta Potrate 
Žalec pa Lidijo Koceli iz Žalca, 
Simona Malija iz Šempetra in Darjo 
Pur iz Žalca. Brez pripomb so potrdi
li več premoženjsko-pravnih zadev, 
zatem pa še rokovnik in izhodišča za 
pripravo občinskega proračuna za 
leto 2001. Proračunski porabniki 
morajo do danes (25. 10.) oddati 
svoje zahtevke oddelku za finance 
občine, rok za krajevne skupnosti pa 
je 30. oktober. Odlok o proračunu za 
prihodnje leto naj bi bil v drugi 
obravnavi sprejet na seji, 21. decem
bra letos.

Sledila je obširna razprava o pre
dlogu povišanja cen vodarine, kanal
ščine in čiščenja odpadnih voda s 
spremembo tarifnega sistema. 
Direktor Javnega komunalnega pod
jetja Žalec Matjaž Zakonjšek je med 
drugim povedal, da je država leta 
1991 zamrznila cene vode, odgovor
nost za zagotavljanje oskrbe s pitno 
vodo pa naložila lokalnim skupno
stim. Cene so se nazadnje dvignile 
pred tremi leti, Javno komunalno 
podjetje Žalec pa je zadnja leta

poslovalo s pozitivno ničlo le na 
osnovi odpisovanja amortizacije. 
Nove cene (povišanje za gospodinjs
tva, priključena tudi na čistilno 
napravo znaša od 211,63 SIT/m1 na 
312,24 SIT/m5) bodo veljale od 1. 
novembra letos. Pri vodarini in 
kanalščini se je hkrati cena za gospo
dinjstva in gospodarstvo izenačila.

Po daljši razpravi so svetniki spre
jeli tudi predlog župana in strokov
nih služb, da se v okviru Javnega 
komunalnega podjetja oblikuje 
enota za urejanje javnih površin, o 
nakupu opreme, kadrovski sestavi in 
drugih podrobnostih pa bodo odlo
čali drugič.

V drugi obravnavi je bil zatem brez 
pripomb sprejet predlog odloka o 
spremembah in dopolnitvah odloka 
o zazidalnem načrtu Levec - za 
območje PC Lena - Lesnina - Lesnina 
PGM, prav tako pa je bil v drugi 
obravnavi sprejet odlok o plačilu 
komunalnega prispevka v občini 
Žalec. Predlog pravilnika o merilih 
za določanje dežurstev prodajaln na 
območju žalske občine je bil zaradi 
želja nekaterih trgovcev po večji libe
ralizaciji dan v javno obravnavo do 9- 
novembra.

Svetniki so potrdili tudi predlog 
sanacije plazov, po katerem so iz 
nerazporejenih sredstev s proračun
ske postavke, namenjene za sanacijo 
plazov, za prevoznost plazu Zorko 
namenih 3,5 milijona tolarjev, za 
sofinanciranje plazu Vodončnik v 
Zabukovici v višini polovice vredno
sti del 125.000 tolarjev, za plaz 
Podpečan pa prav tako v višini 5Ö % 
vrednosti del, vključno z nadzorom 
1,5 milijona. Za sanacijo ostalih pla
zov bodo sredstva zagotovljena v pro
računu za leto 2001. K. R.

namen občina Žalec in inštitut ERIC- 
0 pripravljata sestanek s predstavniki 
podjetij, organizacij in zainteresirane 
javnosti, na katerem bodo predstavi
li Lokalno agendo 21 in program 
varstva okolja, pregledah in z more
bitnimi pripombami prisotnih dopol
nili tudi kazalo Poročila o stanju 
okolja.

Sestanek bo jutri (26. okto
bra) ob 13. uri v sejni sobi 
Občine Žalec.

K. R.

OBČINA ŽALEC

o b ja v lja  

ja v n i  r a z p is

“MLADI RAZISKOVALEC 2 0 0 1 ”

1. Na razpis se lahko prijavijo osnovne šole na območju občine Žalec.
2. Osrednja tema razpisa je Turistična ponudba našega kraja z izdelanim 

prospektom.
Ostale teme so iz raziskovalnega dela posamezne šole.

3. Prijavljena naloga mora biti metodološko urejena, z navedenimi 
ugotovitvami in z razpisom postopka.

4. Posebna komisija bo pregledala naloge in podala mnenje o 
raziskovalnem delu.

5. Rok za oddajo nalog je 16. marec 2001.
6. Naloge pošljite na naslov: Občina Žalec, Ul.Savinjske čete 5, 3310 

Žalec.

Župan prekoračil pooblastila?
Ob obravnavi predloga odlo

ka o plačilu komunalnega pri
spevka, ki ga je žalski občinski 
svet sprejel na zadnji seji 
prejšnji četrtek, je župan sve
tnike seznanil tudi z dvema 
anonimnima ovadbama 
inšpekciji o domnevni preko
račitvi njegovih pooblastil pri 
oprostitvi plačila komunalne
ga prispevka. Kot je povedal,

pri tem ne gre za oprostitev, 
pač pa plačilo na obroke za 
največje investitorje, ki ga je 
omogočal tudi stari odlok o 
komunalnem prispevku.

Vsak investitor, ki žeh zgraditi nov 
objekt, razširiti ah prezidati obstoje
či objekt, mu spremeniti namemb
nost ah zgraditi nadomestni objekt, 
je zavezanec za plačilo komunalnega 
prispevka, ki se določi glede na viši

no vseh stroškov opremljanja stavb
nega zemljišča z javno infrastruktu
ro, upoštevajoč površino stavbnega 
zemljišča, možne priključke na javno 
infrastrukturo ter njene zmogljivo
sti. Investitor mora podati vlogo na 
oddelek za okolje in prostor občine, 
ki mu odmeri prispevek, če gre za 
vehke zneske, pa je možno odplače
vanje na obroke. Kot je povedal 
župan Lojze Posedel, so dosedaj v

šestih primerih investitorjem omogo
čili odplačevanje na obroke. Vsi so 
plačila zavarovali z menicami, vsi pa 
svoje obveznosti dosedaj redno 
poravnavajo.

Ker je pogoj za pridobitev gradbe
nega dovoljenja med drugim potrdi
lo o plačanem komunalnem prispev
ku, občina tudi v primeru obročnega 
odplačevanja investitorju izda potrdi
lo o plačilu, zato da lahko ta čim prej 
prične z gradnjo. Verjetno pa je prav 
to razlog dveh prijav, ki jih je pristoj
na inšpekcija že raziskala.

K. R.
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Nova stanovanja - nova kakovost
bivanja

Občina Žalec je v okviru 
plana izgradnje stanovanj pri
čela z aktivnostmi, ki zajemajo 
pridobitev stanovanj v poslov- 
no-stanovanjskem objektu 
Varstveno delovnega centra v 
Žalcu.

Ob priliki odločitve, da se pristopi 
k izgradnji stanovanj v navedenem 
objektu, je prevladalo mnenje, da je 
smiselno pridobiti stanovanja, ki so 
locirana v objektu v samem mestnem 
jedru, a vendar izven strnjenega blo
kovskega naselja. Upoštevajoč nave
deno dejstvo je bilo ugotovljeno, da 
je najbolj primerna in ugodna 
možnost pridobitve stanovanj z nad
gradnjo že navedenega objekta, kate
rega izgradnja je zasnovana na naj
boljši razpoložljivi lokaciji - za 
občinsko upravno zgradbo. Objekt 
bo zgrajen v predelu mesta, ki bo 
uporabnikom stanovanj približal sto
ritve zdravstvenega doma, sodišča, 
občine, upravne enote, davčne upra
ve in nenazadnje tudi oskrbe z živ
ljenjskimi potrebščinami.

Prevladujoč dejavnik, ki je bil pri 
izboru lokacije za novozgrajena sta
novanja odločilnega pomena, pa je 
bil, zagotoviti uporabnikom stano
vanj bivanje v mirnem okolju, česar z 
izgradnjo na lokaciji v neposredni 
bližini že obstoječih večstanovanj

skih objektov ni mogoče pričakovati 
oziroma uresničiti. V teh objektih so 
namreč mlade družine z otroki, le-ti 
pa večkrat zelenice pred bloki, sto
pnišča in hodnike spremenijo v igri
šča. Običajno dnevno druženje otrok 
se časovno podaljšuje pozno v noč 
ob vikendih in predvsem v času poči
tnic. S svojim ravnanjem povzročajo 
prekomeren hrup, ki postaja moteč 
za večino stanovalcev, ki si želijo 
miru.

Z izgradnjo objekta bomo pričeli v 
mesecu marcu 2001 s predvidenim 
zaključkom do konca leta 2001.

Stanovanjski del objekta zajema III. 
in IV. etažo, pri čemer je potrebno 
omeniti, da ima stanovanjski del 
popolnoma ločen vhod od poslovne

ga dela, v objekt pa bo mogoče vsto
pati tudi iz poslovnega dela, kjer bo 
nameščeno dvigalo, ki bo dano v 
koriščenje tudi stanovalcem. Ta 
možnost zagotavlja nemoten vstop do 
stanovanja tistim občanom, ki so vez
ani na uporabo invalidskega vozička 
oziroma so kakorkoli gibalno ovira
ni, kajti v objektih do pet etaž pravi
loma ni dvigala.

S projektno dokumentacijo so 
predvidena manjša stanovanja, med 
35 do 50 m2, vendar pa bo, seveda v 
kolikor bodo s strani interesentov 
izkazane potrebe po večjih in nad

standardno opremljenih stanovanjih, 
mogoče še naknadno upoštevati želje 
kupcev. Cena za m2 stanovanjske 
površine po predvidevanjih ne bo

presegla 2.000 DEM v tolarski proti
vrednosti, kar je po poznavanju situ
acije na trgu novozgrajenih stanovanj 
izjemno ugodno oziroma primerljivo 
s cenami takih stanovanj v ostalih 
manjših mestnih središčih.

V zadnjih nekaj letih, ko v naši 
občini zaradi pomanjkanja sredstev 
in interesov morebitnih drugih inve
stitorjev, nismo uspeli pričeti z grad
njo večstanovanjskega objekta, je bil 
s strani nekaterih lastnikov in naje
mnikov stanovanj, ki bivajo v blokov
ski soseski in tudi občanov v zaseb
nih zgradbah, močno izražen interes 
po pridobitvi novozgrajenih stano
vanj na lokaciji, ki bo zagotavljala 
mirno in prijetno bivalno okolje 
vsem, ki si tega želijo.

Prav zaradi dejstva, da smo konč
no uspeh zagotoviti takšno možnost, 
vabimo k sodelovanju vse zainteresi
rane, da se čimprej, najkasneje do 
15. novembra 2000, zglasite pri 
Tatjani Urlep, pisarna št. 8/1, 
Pečnikova 1, Žalec (poslovna zgrad
ba Stanovanjskega podjetja SIPRO 
d.o.o. Žalec), kjer boste lahko pri
dobili vse potrebne podrobnejše 
informacije, ki bodo podlaga odloči
tve za odkup stanovanja, s čimer 
boste uresničili vaše morda že dolgo
trajne želje po bivanju v mirnem in 
urejenem okolju.

Ob tem moramo omeniti, da je 
število stanovanj omejeno, zato je 
potrebno, da k uresničevanju vaših 
želja pristopite v najkrajšem času, saj 
pričakujemo odziv večjega števila 
interesentov.

Občina Žalec

P a r k ir išč a  ž e  a s fa lt ir a n a
Za občinsko stavbo v Žalcu 

občina Žalec predvsem za 
potrebe zaposlenih gradi novo 
parkirišče, ki je pred dnevi že 
dobilo afaltno prevleko, 
odprto pa naj bi bilo v prvi 
polovici novembra.

Novo parkirišče bo imelo 54 par
kirnih mest, od tega jih bo 15 ogra
jenih z zapornico. Vrednost investici
je je 25 milijonov tolarjev, sredstva 
pa po besedah vodje oddelka za oko
lje in prostor občine Žalec

Aleksandra Žolnirja zagotavlja samo 
žalska občina, čeprav parkirišča 
uporabljajo tudi zaposleni državnih 
služb in njihove stranke.

Z novim parkiriščem bo parkira
nje v Žalcu nekoliko olajšano, ven
dar pa se bodo kmalu pričela še 
obsežna dela na Savinjski cesti, to je 
na cesti, ki vodi iz Griž mimo občin
ske stavbe proti žalski cerkvi. Med 
drugim bo obnovljena tudi kanaliza
cija.

K. R., foto: T. T.
Prejšnji petek je  bilo novo parkirišče asfaltirano.

Vrbje praznuje

Krajevna skupnost Vrbje 
praznuje svoj praznik 11. 
novembra, v spomin na refe
rendum leta 1979, ko so se 
krajani skoraj stoodstotno 
odločili za ustanovitev samo
stojne krajevne skupnosti. 
Ridi letos se bo v počastitev 
praznika v Vrbju zvrstilo več 
prireditev.

V sredo, 8. novembra, bo ob 16. 
uri v Domu krajanov odprtje razstave 
ročnih del s srečanjem starejših kra
janov, dan kasneje pa bo tam zbor 
krajanov, ki se bo pričel ob 19. uri. 
Slavnostna seja sveta krajevne sku
pnosti s podelitvijo plaket in priznanj 
bo v petek (10. novembra) ob 18. 
uri, natanko na praznik oziroma 
martinovo soboto (11. novembra) 
pa bo v Domu krajanov Vrbje še 
veselo martinovanje. Za krajevno 
skupnost Vrbje se izteka zelo uspeš
no leto, saj so bila poleti zaključena 
obsežna obnovitvena dela v središču 
vasi z izgradnjo kanalizacije in obno
vo ceste. Tako je Razdrto pri Žalcu 
spet postalo Vrbje.

Delavci podjetja Amile Iskra iz  Kranja p ri m ontaži zapornic

Zapornice in obvozna cesta
V Šempetru v teh jesenskih 

dneh hitijo z odpravljanjem 
cestno-varnostne zagate v 
smeri proti Grušovljam in 
Podlogu. Potem ko so zgradili 
obvozno cesto, razširili cesto 
od glavne magistralne ceste

proti pokopališču, zgradili 
pločnik ob njej, nov kanaliza
cijski primarni vod s kolekto- 
rjem za omrežje Spodnje 
Grušovlje, poteka sedaj že 
vgradnja zapornic pri novem 
križišču pri pokopališču. Kljub

temu, da so se dela malce zav
lekla, so krajani KS Šempeter 
vseeno dobre volje, saj bodo 
dela končana v prvih dneh pri
hodnjega meseca.

T. T.

V Gotovljah končno 
kanalizacija

Pri gradnji primarnega voda.

Po mnogih zapletih so v 
Gotovljah pričeli s prvo fazo 
izgradnje kanalizacije, ki bo 
pod obvoznico priključena na 
omrežje v Žalcu. Primarni vod 
naj bi bil dokončan v dveh 
mesecih, še letos pa naj bi bila 
dokončana kanalizacija jedra 
Gotovelj.

Vrednost del prve faze bo znašala 
okrog 51 milijonov tolarjev, širše 
območje KS Gotovlje pa naj bi se na 
kanalizacijo priključilo prihodnje 
leto. Dela izvaja PUV d. d. Celje. 
Gotovljani se veselijo zaključka del, 
saj računajo, da bo potem njihova 
krajevna skupnost še bolj čista.

T. Tavčar
%'

*
MESTNI PLINOVODI
D I S T R I B U C I J A  P L I N A  d . o . o .

ZEMELJSKI PLIN - VARNOST - VARČNOST - EKOLOGIJA - UDOBJE

Občina Žalec in Mestni Plinovodi, distribucija plina d.o.o. sta pripravila 
posebne ugodnosti za gospodinjstva na področju občine Žalec, ki bodo pre
šla na uporabo zemeljskega plina ter s tem zmanjšala onesnaževanje oko
lja.
Informacije, povezane z izgradnjo plinovodnih priključkov, potrošnje 
zemeljskega plina in načinov financiranja, dobite v naši pisarni v času ura
dnih ur. Vabljeni!

V krajevnih skupnostih Petrovč  ̂in Griže potekajo sanacije cest po izgrad
nji plinovoda. Pogoj za sanacijo cestišča so izdelani priključki na plinovod, 
tako da se naknadno ceste ne bodo več razkopavale. Če pri sanacijah cest 
(rezkanje, pripravljalna dela in asfaltiranje) pride do manjših motenj pro
meta, prosimo za strpnost in upoštevanje cestno-prometne signalizacije.

HKRATI VAS OBVEŠČAMO, DA SMO SE PRESELILI NA NOVO 
LOKACIJO. NAŠ NOVI NASLOV JE ULICA IVANKE URANJEK 1, 

ŽALEC (FILIPOV TRG), IN SICER ZRAVEN BANKOMATA.

URADNE URE ZA STRANKE:
PONEDELJEK, SREDA IN PETEK 

od 11. do 12. ure ter od 16. do 17. ure.

OSNOVNA ŠOLA ŠEMPETER v Savinjski dolin i 

v im enu in  po p oob lastilu  la stn ik a  OBČINE ŽALEC

ponovno objavlja javni razpis 
za oddajo poslovnih prostorov v najem

1. Predmet oddaje: neopremljen prostor v velikosti 63 m2 v objektu
telovadnice pri Osnovni šoli Šempeter na parcelni 
številki 428/1, k.o. Šempeter.

2. Prostor, ki se oddaja, obsega : - neopremljen prostor, velikost: 40 m2,
- pisarna, velikost: 10 m2,
- garderoba, umivalnica in WC, velikost:

13 m2.
3. Prostori se dajejo v najem praviloma za nedoločen čas. Natačnejši 

pogoji najema bodo opredeljeni v pogodbi.
4. Ponudbi mora biti predloženo:

- osnovni podatki o ponudniku,
- odločba o registraciji ponudnika,
- program aktivnosti v oddanih prostorih,
- ponujena cena za najem.

5. Pisne ponudbe se zbirajo na naslovu: Osnovna šola Šempeter, Šolska 
ul. 2, 3311 Šempeter do 16. novembra 2000 do 9 00 ure.

6. Kandidati si lahko ogledajo prostor po predhodni najavi na telefon 
703 20 50, ravnateljica Ivica Čretnik.

7. Prednost pri izbiri bo imel ponudnik, ki bo opravljal dejavnost 
združljivo z dejavnostjo šole oziroma športa (fitnes, ...)

8. Ponudniki bodo obveščeni o izidu razpisa do konca novembra 2000.
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Na Polzeli lani uspešni
Ob občinskem prazniku 

občine Polzela je bila slavnos
tna seja občinskega sveta s 
podelitvijo odličij v kristalni 
dvorani doma Senek. Seje so se 
poleg svetnikov in vodij strank 
udeležili še župani in podžupa
ni sosednjih občin.

gim je povedal, da imajo delavci 
občinske uprave s preselitvijo v pre
urejene občinske prostore zelo 
dobre pogoje dela, kar bo tudi pri
spevalo k njihovi uspešnosti. Poleg 
tega posodabljajo računalniško 
opremo, informacijsko mrežo ter 
digitalizacijo prostorskih, katastr-

asfaltiranje odseka ceste v Založah 
ter pridobivanje dokumentacije za 
izgradnjo plinovoda na Bregu in v 
Ločici. Velik del sredstev je občina 
letos namenila vzdrževanju in obnovi 
kulturno-zgodovinskih objektov, v 
tem sklopu tečejo tudi pogovori za 
nakup rojstne hiše pesnice Neže 
Maurer. Letos so pristopih k izdelavi 
sprememb in dopolnitvi prostorskih 
sestavin dolgoročnega plana. Poleg 
navedenega je v fazi projektiranja še 
več drugih zadev. Vseskozi se na 
Polzeli aktivno prijavljajo na razpise 
resornih ministrov, pri čemer so bili

večkrat tudi uspešni. Župan je še 
povedal, da občina za predšolsko in 
šolsko izobraževanje namenja kar 
eno tretjino celotnega proračuna, 
trenutno pa se pripravljajo za grad
njo treh športnih igrišč. Velik dose
žek, vreden 39 milijonov tolarjev, je 
na novo opremljena šolska kuhinja, 
ki so jo po slavnostni seji predah 
namenu.

Na koncu so podelili odličja. Grb 
občine Polzela je prejel Ivo 
Serdoner, plaketo PGD Ločica ob 
Savinji, Simon Ograjenšek in 
Organizacijski odbor prireditve 
Družina poje od leta 1984 do 2000. 
V kulturnem programu je nastopil 
mladi pianist Primož Mavrič.

T. Tavčar

Letošnji dobitniki občinskih odličij.

Občinski praznik na Polzeli pra
znujejo 2. oktobra, v spomin na dan 
leta 1942, ko so bik v Mariboru kot 
talci ustreljeni prvi Polzelani. 
Slavnostni govornik je bil župan 
Ljubo Žnidar, ki je po uvodnem poz
dravu na kratko orisal dosedanje 
uspehe in načrte občine. Med dra

ških in dragih zadev. Izpostavil je 
gradnjo vodovodnega omrežja v 
Ločici ob Savinji, nadaljevanje 
izgradnje vodovoda Dobrič - Apdraž 
in v Založah, gradnjo primarnega 
kanalizacijskega kolektorja na Bregu 
in sekundarnega voda v Ločici, 
rekonstrukcijo ceste Podvin - Tomaž,

Župan Ljubo Žnidar in  mag. Marinka Marovt sta  s prerezom  traku predala 
namenu obnovljeno kuhinjo na OŠ Polzela.

Odloki pogojno 
potrjeni

Na 14. redni seji občinskega 
sveta občine Tabor, ki je bila v 
začetku tega meseca, so svetni
ki ponovno obravnavali odloke 
o ustanovitvi javnih zavodov 
na  področju šolstva, zdravstva 
in kulture. Poleg tega so imeli 
na dnevnem redu nov tarifni 
sistem ravnanja z odpadki v 
občini Tabor, obravnavali in 
sprejeli so nove cene vrtca in 
opravili nekatera imenovanja 
v razne organe oziroma svete. 
Sprejet je bil tudi zaključni 
račun občine Tabor za leto 
1999 ter podan predlog reba
lansa proračuna za leto 2000.

Dobršen del seje so svetniki 
namenih ponovni obravnavi odlokov 
o javnih zavodih: odlok o izločitvi 
organizacijske enote Zdravstveni 
dom dr. Jožeta Potrate iz javnega 
zavoda Zdravstveni center Celje in 
ustanovitvi javnega zavoda ZD dr. 
Jože Potrata Žalec, odlok o ustanovi
tvi VIZ Glasbena šola Risto Savin 
Žalec, odlok o ustanovitvi VIZ II. 
osnovne šole Žalec, odlok o ustano
vitvi UPI Ljudske univerze Žalec, 
odlok o spremembah organiziranosti 
Zavoda za kulturo Žalec in odlok o 
ustanovitvi JZ medobčinske matične 
knjižnice Žalec. V zvezi z vsemi ome
njenimi odloki so sprejeh sklep, da 
potrjujejo predloge odlokov skupaj s 
pripombami, ki so jih dale drage 
občine in v kolikor ni novih pripomb 
s strani ostalih občin, tudi v Tabora 
sprejemajo predloge teh odlokov. V 
primera, da bi se pojavile nove pri
pombe, pa jih bodo taborski svetniki 
še enkrat obravnavah.

Na seji so imeh svetniki tudi prvo 
obravnavo predloga pogodbe o med
sebojnih pravicah, obveznostih in 
odgovornostih pri ustanovitvi 
Vzgojno-izobraževalnega zavoda OŠ 
Vransko - Tabor. V zvezi z njim so

imeh še nekaj pripomb, ki jih bodo 
posredovah občinskemu svetu 
Vransko.

Potrdili so dvig cen v vrtcu, ki so s 
prvim septembrom višje za 9 %, s 1. 
decembrom pa se bodo povišale še 
za dodatnih 5 %. Razloga za poviša
nje sta inflacija in z njo dvig osnovnih 
stroškov ter zmanjšano število otrok 
v vrtcu. Na seji, na kateri je bil priso
ten Uidi direktor Javnih naprav Celje 
Ivan Čerič s strokovno sodelavko 
Romano Kolenc, so svetniki potrdih 
tudi predlagan tarifni sistem ravna
nja z odpadki. V prihodnje se bo 
tako odvoz odpadkov obračunaval 
glede na vehkost posode.

Pri točki imenovanja so svetniki 
med dragim v svet VIZ OŠ Vransko - 
Tabor imenovali Mojco Hostnik iz 
Kaplje, za predstavnika javnosti v 
Svem pohcije pa Milana Strnada iz 
Pondorja. Naslednja seja občinskega 
sveta občine Tabor bo v ponedeljek. 
Na njej pa naj bi županja podala tudi 
osnutek predloga proračuna za leto 
2001.

D. N.

Občina Vransko

Pijejo preveč 
klorirano vodo?

Svetniki občine Vransko so 
imeli na dnevnem redu 19. 
redne seje kar 17 točk, zato so 
po nekaj več kot štirih urah 
sejo prekinili in jo bodo nada
ljevali v prihodnjih dneh. 
Razpravljali in sklepali so o 
11. točkah dnevnega reda.

Dokaj hitro so sprejeli Odlok o 
ureditvi statusa za upravljanje in 
organizacijo Javnega komunalnega 
podjetja Žalec in predlog sklepa o 
delitvi in porabi dobička tega podje
tja. V burni razpravi so predstavniki 
trškega odbora opozorili, da zaradi 
povečanih potreb po pitni vodi v 
občinah Braslovče in Polzela pijejo 
slabo oziroma preveč klorirano 
vodo. Zato so od direktorja Javnega 
komunalnega podjetja Žalec zahteva
li, da v roku 60 dni pripravi predlog 
ukrepov za sanacijo, ki bodo potrje
ni in usklajeni z občinama Braslovče 
in Polzela. V nadaljevanju so svetniki 
obravnavah predloga Javnih naprav 
Celje o potrditvi povprečne lastne 
cene odvoza komunalnih odpadkov 
in novega tarifnega sistema za ravna

nje z odpadki v občini Vransko. 
Direktor Ivan Čerič je jasno povedal 
pogoje članom občinskega sveta. V 
razpravi in obrazložitvi tarifnega 
sistema je prenesel sporočilo Mestne 
občine Celje kot 100-odstotne lastni
ce Javnih naprav, da v primera nes
prejetja oziroma zavrnitve tarifnega 
sistema s 1. oktobrom letos preneha
jo z odvozom odpadkov z območja 
občine Vransko. Svetniki so po raz
pravi, soočeni z dejstvom, da alterna
tive ni, predlagani tarifni sistem 
potrdih. Pod točko pobude in vpra
šanja svetnikov je bila vložena in 
sprejeta zahteva, da občina Vransko 
kot soustanovitelj Javnega zdravstve
nega zavoda Žalec ukrepa in zagoto
vi prisotnost izbrane zdravnice dr. 
Centrih - Četina v Zdravstvenem 
domu Vransko za polni delovni čas. 
Občinski svet je tudi potrdil predla
gane kandidate za sodnike porotni
ke, v svet zavoda Osnovne šole 
Vransko - Tabor pa sta bila kot pred
stavnika ustanovitelja izvoljena 
Andrej Semprimožnik in Janez 
Kropivšek. T. Tavčar

Voda še cenejša od piva
Tako kot na vseh zadnjih 

sejah občinskih svetov spod- 
njesavinjskih občin so tudi 
svetniki občine Prebold na 17. 
seji, ki je imela 19 točk dnev
nega reda, obravnavali pre
dlog povprečne lastne cene 
odvoza in odlaganja odpadkov 
z novim tarifnim sistemom za 
ravnanje s komunalnimi 
odpadki te r povišanje cen 
vodarine in kanalščine.

Razloge za spremembe in poviša
nje cen sta pojasnjevala direktor 
celjskih Javnih naprav Ivan Čerič s 
sodelavko in direktor Javnega komu
nalnega podjetja Žalec Matjaž 
Zakonjšek. Kljub mnogim pomisle
kom, zlasti zaradi vse večjih obreme
nitev socialno šibkejših gospodinj
stev, so oba predloga po dolgi in 
burni razpravi potrdih. Pri odvozu 
odpadkov osnova cene ne bo več 
bivalna površina, pač pa vehkost 
posode za odpadke in število odvo
zov. Pri novem obračunu se bodo 
cene odvoza odpadkov znižale pri 
tistih, ki so imeh doslej prijavljene 
vehke stanovanjske površine, poviša
la pa se bo za tiste, ki imajo majhno 
kvadraturo.

Kot je povedal direktor žalskega 
komunalnega podjetja, se to podjetje 
že več let srečuje z negativnim rezul
tatom poslovanja. Rezultat sicer 
vsako leto pokaže pozitivno stanje 
oziroma stanje pozitivne ničle, ven
dar le na osnovi odpisov amortizaci
je, kar omogoča računovodski stan
dard za javna komunalna podjetja, 
Vendar pa odpisi amortizacije dolgo
ročno pomenijo zmanjševanje vre
dnosti infrastrukture. Vse to je posle
dica zadrževanja cen na državni ravni 
in to v zadnjih devetih letih. Voda in 
kanalščina sta se podražili skupaj za 
39% za gospodinjstva in 19% za 
gospodarstvo. Pri ceni vodarine in 
kanalščine se h dve kategoriji porab
nikov izenačujeta, pri čiščenju 
odplak pa zaenkrat še ostaja razlika. 
Nominalno znaša nova cena z vsemi 
prispevki, tudi z državno takso 
205,31 SIT/m5 porabljene vode za 
gospodinjstva, ki so vezana samo na 
vodovod, 253,39 SIT/m' za gospo
dinjstva, ki so vezana na vodovod in 
kanalizacijo, ter 312,24 SIT/m' za 
gospodinjstva, vezana tudi na čistilno 
napravo (plačujejo vodarino, kanal
ščino in čiščenje, republiška taksa za 
obremenjevanje voda pa je nižja). 
Nova cena bo po besedah direktorja 
Matjaža Zakonjška spet omogočila 
normalna vlaganja v vodovodni in 
kanalizacijski sistem in njuno obno
vo. Cene vode so enake v vseh šestih 
spodnjesavinjskih občinah. Svetniki 
so v razpravi opozorili na številne

probleme v zvezi z oskrbo vode, 
gradnjo vodovodov in kanalizacije, 
med dragim na problem, da Javno 
komunalno podjetje ni lastnik pri
ključnih vodov od ventila glavnega 
vodovoda do hiš. Ker so h vodi pogo
sto poškodovani, izguba vode pa se 
ne beleži na vodnem števcu lastnika 
hiše, le-ta največkrat ni zainteresiran 
za odpravo okvare oziroma je niti ne 
zazna.

V nadaljevanju seje so svetniki 
občine Prebold potrdih izhodiščne 
cene za distribucijo phna v občini 
Prebold. Kljub temu, da je del plino
vodnega omrežja v Dolenji vasi že 
zgrajen, pa verjetno v tej kurilni 
sezoni še ne bo mogoče ogrevanje z 
njim, ker še ne deluje memo-regula- 
cijska postaja v Tekstilni tovarni 
Prebold, na katero naj bi bil priklju
čen sistem. Svetniki so v 15-dnevno 
javno obravnavo dah predlog odloka 
o merilih za določanje dežurnih pro
dajaln, v 30-dnevno javno obravnavo 
pa predlog pravilnika za vrednotenje 
programov v ljubiteljski kulturi.

Direktor Javnega komunalnega 
podjetja Žalec Matjaž Zakonjšek je 
v razpravi o dvigu cen vode ocenil, 
da prihaja v vodovodnih sistemih 
od črpališč do prodanih količin 
vode do 35 % izgub vode. V lan
skem letu je bilo prijavljenih 451 
okvar, od tega 200 na priključkih.

Brez posebnih pripomb so potrdi
li rebalans proračuna občine za leto 
2000, s katerim so se povečali tako 
prihodki kot odhodki. Prihodkov bo 
približno 390 milijonov tolarjev, pri 
čemer še pričakujejo nekaj dodatnih 
prihodkov do konca tega leta, plani
ranih odhodkov pa bo nekaj manj 
kot 330 milijonov tolarjev. Svetniki 
so potrdih tudi program priprave 
proračuna za leto 2001. Ta naj bi bil 
dokončno sprejet 28. decembra 
letos. Prav tako so bile potrjene tri 
predlagane premoženjsko-pravne 
zadeve in imenovani kandidati za 
sodnike porotnike. Svetnik Marjan 
Golavšek je bil namesto Franca 
Ciglerja imenovan za člana komisije 
za pripravo statuta, komisije za man
datna vprašanja, komisije za oceno 
škode, le-te je tudi predsednik, in 
odbora za prostorsko planiranje. 
Prav tako je bil imenovan za predse
dnika odbora za kulturni dom.

Med več zadevami pod točko 
razno so preboldski svetniki med 
drugim imenovali svetnico Ano 
Trivan za vodjo projekta priprave na 
sejem Alpe Adria prihodnje leto ter 
sprejeh pobudo, da se v občini pri
pravlja bilten, v katerem bodo obča
ne sproti seznanjali z delovanjem 
občine. K. R.

V P reboldu pripravljajo  

zgodovinsko zbirko
V občini Prebold je bil usta

novljen Odbor za pripravo zgo
dovinske zbirke, ki naj bi na 
območju občine zbral še ohra
njene in zgodovinsko zanimive 
predmete iz preteklosti.

Zbrano gradivo, kot so dokumen
ti, stare slike, orodja, oblačila, 
gospodinjski pripomočki in drago, 
kar je igralo pomembno vlogo v živ
ljenju naših prednikov, bo razstavlje
no kot stalna zbirka, ki se bo kasne
je še dopolnjevala. V akcijo se vklju
čuje Uidi osnovna šola Prebold, saj

so njeni učenci že sedaj zbrali vehko 
zanimivega gradiva v okvira svojih 
raziskovalnih nalog.

Da bi zbiranje potekalo čim bolj 
načrtovano, odbor poziva vse prebi
valce, naj pomagajo pri iskanju in 
zbiranju gradiva. Posameznike, ki jih 
zanima ta tematika, pa vabi, da se 
pridružijo odbora. Člani odbora so: 
Ivanka Golič, Štefan Likovič, Jože 
Lubej, Vinko Petek, Marta 
Praprotnik, Vladimir Skok, Ivan 
Stepišnik, Milan Škorjanc in Jože 
Zupan. K. R.

Občina Poizfia

Potrdili nove cene
Svetniki občine Polzela so se 

na začetku tega meseca sestali 
na 15. seji. Po potrditvi zapi
snika prejšnje seje, na katere
ga svetniki niso imeli pripomb, 
je v nadaljevanju župan Ljubo 
Žnidar podal predlog sklepa o 
potrditvi predloga povprečne 
lastne cene odvoza in odlaga
nja odpadkov ter novega tarif
nega sistema za ravnanje s 
komunalnimi odpadki na 
območju občine Polzela. Nov 
predlog je razložil direktor

celjskih Javnih naprav Ivan 
Čerič, svetniki pa so ga po 
krajši razpravi in dodatnih 
vprašanjih sprejeli.

V nadaljevanju so obravnavah 
osnutek odloka o ureditvi statusa, 
upravljanje in organizacijo Javnega 
komunalnega podjetja Žalec ter pre
dlog povišanja cen vodarine, kanal
ščine in čiščenja odpadnih voda. Da 
bi bik svetniki o tem dobro obvešče
ni, se je seje udeležil tudi direktor 
žalske komunale Matjaž Zakonjšek, 
ki je odgovarjal na vprašanja, ki so

se nanašala na novo ceno vode.
Poudaril je, da so stare cene iz leta 

1997, zato je nujno povišanje cen za 
približno 30 tolarjev pri kubičnem 
metra vode. S tem se bo strošek dru
žine, ki porabi na mesec 15 kubičnih 
metrov vode na mesec povečal za 
okoh 5O6 tolarjev. T. Tavčar

sv in jsk e  d o lin e

Ali želite svoje podjetje in ponudbo 
predstaviti več kot 13.500 gospodinjs

tvom v Spodnji Savinjski dolini? 
Objavite svoj oglas v 

Utripu Savinjske doline!
Za ponudbo pokličite:

03 / 713 68 88 ali 
041 404 582.



Podžupan Franc Kukovnik (lew ) in predsednik režijskega odbora Franc Burkeljc med prerezom traku.

Uresničena dolgoletna želja
V deževnem nedeljskem 

popoldnevu je za tiste, ki upo
rabljajo cestni odsek Gorica - 
Grajska vas sijalo sonce. To je 
bilo sonce sreče, saj se jim je 
po dolgoletnih prizadevanjih 
vendarle izpolnila želja po 
asfaltirani cesti. To je bila za 
občino Prebold tudi največja 
naložba v posodabljanje cest v 
letošnjem letu.

Na začetku nove asfaltirane ceste 
na Gorici nad Kapljo vasjo je bilo ob 
odprtju ceste nadvse slovesno. 
Zbranim je najprej spregovoril pred
sednik KO Kaplja vas Anton Toman, 
ki je med drugim povedal, da so želje 
po modernizaciji te ceste sedaj ure

sničene. V preteklosti se je vedno 
našel kakšen izgovor, z ustanovitvijo 
nove občine Prebold pa se je našel 
denar tudi za modernizacijo tega 
cestnega odseka. Anton Toman se je 
zahvalil občini, svetnikom in županu 
Vinku Debelaku za izpolnitev oblju
be, ki so jo dali po volitvah, ko edino 
Kaplja vas ni dobila svojega predstav
nika v občinskem svetu.

Zbranim je spregovoril tudi pod
župan občine Prebold Franc 
Kukovnik, ki je med drugim povedal, 
da je to prvi, najdaljši in najdražji 
odsek ceste, ki so jo moderniziran v 
letošnjem letu. Stal je 22 milijonov 
tolarjev, sredstva so bila zagotovljena 
iz občinskega proračuna. Za odsek

ceste do Burkeljčevih pa so prispeva
li sredstva le za asfalt. Slovesnosti na 
Gorici se je udeležil tudi župan obči
ne Braslovče Dušan Goričar, ki je 
krajanom in občini Prebold čestital k 
izpeljani investiciji ter obljubil, da 
bodo v prihodnjem letu asfaltirah 
tudi tisti del ceste, ki sodi v njihovo 
občino. Novo cesto je blagoslovil 
preboldski župnik Franc Serec, s 
prerezom traku pa sta novo pridobi
tev predala namenu podžupan Franc 
Kukovnik in predsednik režijskega 
odbora Franc Burkeljc.

Pridobitev so družno zalili s šam
panjcem, slavje pa nadaljevali v dvo
rani gasilskega društva Kaplja vas.

D. N araglav

Za te s n e jš e  so d e lo v a n je  
z o b č in a m i

Društvo staršev za pomoč 
mladini, Id ima sedež v 
Bergmannovi hiši v Žalcu, je 
pred dnevi povabilo župane 
spodnjesavinjskih občin na 
pogovor, s katerim jih je želelo 
seznaniti s problematiko uži
vanja nedovoljenih drog med 
mladimi, predvsem pa z delo
vanjem in projekti društva ter 
jih povabiti k tesnejšemu sode
lovanju. Srečanja sta se udele
žila župan in podžupan občine 
Žalec te r podžupana občin 
Prebold in Polzela.

Kot je povedala predsednica druš
tva Boba Kompoš, je društvo odprto 
za vse, ki bi želeli izvedeti kaj več o 
prepovedanih drogah, ki so se s pro

blemom odvisnosti že srečali in 
morda iščejo možnosti za zdravlje
nje, ali pa jih zanima prostovoljno 
delo s sedanjimi in nekdanjimi odvi
sniki. Namenjeno je mladim in njiho
vim staršem. Program, ki si ga je 
zastavilo društvo, je precej obsežen. 
Eden največjih projektov, ki je pred 
njimi, je razstava o drogah z naslo
vom NE!, ki jo pripravljajo skupaj s 
Koroškim pokrajinskim muzejem 
Slovenj Gradec. Razstava bo na ogled 
v avli Doma II. slovenskega tabora v 
Žalcu, in sicer od 6. decembra letos 
do 6. januarja prihodnje leto. Ob 
razstavi bo tudi pester spremljevalni 
program s predavanji in pogovori.

K.R.
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DRUŠTVO STARŠEV 

ZA POMOČ MLADINI

N e ra z m iš lja jte  v eč  o  tem , k a j b o  re k e l so sed , m o g o če  tu d i  
o n  ra z m iš lja  ta ko . N e izg u b lja jte  č a sa  in  n e  p o d a ljšu jte  sv o je  
a g o n ije , p o k lič ite  n a s!

V n a š ih  v rsta h  so  s ta r š i in  m la d o s tn ik i, k i  so  s e  u p r li d ro g i 
a li s e  š e  v ed n o  u p ira jo . L ahko  v a m  p o m a g a m o  n a re d iti p r v e  
k o ra k e  in  va s u s m e r iti n a  p ra v o  p o t.

Smo v Bergmannovi vili vsak torek in četrtek, od 9- do 
11. ure in vsak petek, od 17. do 19. ure, pokličete pa 
lahko tudi na tel. š t:  031/505-606 in 03/713-68-80.
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Pravi naslov za srečanja z  Vašimi f  

prijatelji, znanci, za poročne in Vse 
druge slovesnosti ter poslovne razgovore je  f

GOSTIŠČE PLEVČAK
LATKOVA VAS 2 2 7 , 3 3 1 2  PREBOLD, tel. : 701 -0 3 0  «
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Gasilska zveza Žalec vključu
je 33 prostovoljnih gasilskih 
društev z 2516 gasilcev iz petih 
občin Spodnje Savinjske doli
ne. Za oktober, mesec varstva 
pred požari, so pripravili obši
ren program aktivnosti, ki so 
letos naravnane na osnovno 
geslo Za varno ogrevanje 
doma. Vključili so se tudi v 
evropski dan požarne varno
sti, ki so jo tokrat imenovali 
Projekt petek 13. oktober 
2000.

V prvi polovici meseca so pripravi
li strokovno ekskurzijo veteranov v 
Metliko, strokovni posvet predsedni
kov, poveljnikov in tajnikov prosto
voljnih gasilskih društev, pohod čla
nic v kraljestvo Kralja Matjaža na 
Peco, strokovno taktično vajo Andraž 
2000, preglede gasilnikov, preglede 
urejenosti gasilskih domov in opre
me. Preglede bodo nadaljevali tudi v 
drugi polovici meseca. V tem času 
bodo na sporedu še strokovna 
ekskurzija poveljstva in predsedstva

Sprejeli tudi odlok 
o kulturnih spomenikih...

Braslovški svetniki so se 
sestali na 13. redni seji, ki je 
obsegala kar 14 točk dnevnega 
reda. Po ugotovitvi prisotnosti 
je župan Dušan Goričar pre
dlagal, da se z dnevnega reda 
umakne 11. točka, in sicer 
obravnava in rebalans prora
čuna za leto 2000.

V nadaljevanju so svetniki obrav
navali nov tarifni sistem za ravnanje s 
komunalnimi odpadki in odvoz le- 
teh na območju občine. Svetniki so o 
tem že razpravljali na eni izmed 
prejšnjih sej. Javne naprave Celje, ki 
izvajajo dejavnost v občini, so za to 
sejo občini in svetnikom podale novo 
obrazložitev, na seji pa sta bila priso
tna tudi direktor Ivan Čerič in 
Romana Kolenc. Pri tej točki so se 
svetniki zadržali dalj časa, saj so 
imeli kopico vprašanj. Novost je v 
tem, da za obračun odvoza smeti ne 
bodo veljali več kvadratni metri sta
novanj, temveč prostornina posode 
ter pogostost odvoza. Svetniki so 
nazadnje glasovah za nov sistem.

Osnutek odloka o ureditvi statusa 
Javnega komunalnega podjetja Žalec 
in predlog povišanja cen vodarine, 
kanalščine in čiščenja odpadnih 
voda je na seji obrazložil direktor 
žalske komunale Matjaž Zakonjšek, 
ki je dejal, da je v obdobju 1996 do 
leta 2000 znašala inflacija v Sloveniji 
približno 25 odstotkov in v tem 
obdobju so se cene vodarine, kanal
ščine in čiščenja dvignile za 4,3 
odstotka. Zadnji dvig cen je bil leta 
1997. Podražili so se elektrika, naf
tni derivati, repromateriah, povečali 
so se vsi stroški poslovanja, zato 
cena ni več pokrivala osnovnih stro
škov. To je pomenilo odpisovanje 
amortizacije, kar pa dolgoročno 
pomeni oslabitev sistemov, manj 
obnov in gradenj in zmanjšanje nji
hove vrednosti. Cena vode so bo po 
tem predlogu povečala s 63,85 tola
rjev za kubični meter na 98,08 tola
rjev, kanalščina pa bo po novem zna
šala 44,52 tolarjev na kubični meter. 
Nova cena bo omogočila normalno 
vlaganje v vodovodni in kanalizacij

ski sistem in obnovo. Poleg novih 
cen so svetniki potrdili tudi predlog 
rebalansa plana porabe sredstev 
amortizacije v občini Braslovče za 
leto 2000 - vodovodni sistemi.

Svetniki so v nadaljevanju sprejeh 
predlog Odloka o razglasitvi kultur
nih spomenikov v Grajski vasi z 
namenom, da se ohranijo zgodovin
ske, kulturne in etnološke vrednote 
ter zagotovi nadaljnji obstoj. V 
Grajski vasi je s tem odlokom zašči
tenih več kozolcev, gospodarskih 
poslopij, vinska klet, perišče, sušilni
ca za hmelj in dve kašči. V območju 
spomenikov so dovoljeni le posegi in 
razvojne usmeritve, ki ne nasprotuje
jo spomeniškim lastnostim in katerih 
cilj je nadaljnji obstoj spomenikov.

Brez pripomb so svetniki sprejeh 
prenos nepremičnin s KZ Trnava 
Gomilsko na občino Braslovče, dolo
čili nov blagajniški minimum, ki 
znaša 30 tisoč tolarjev, na koncu pa 
je župan odgovoril še na več vprašanj 
in pobud svetnikov.

T. Tavčar

Vrsta aktivnosti v mesecu 
požarne varnosti

Veterani - gasilci na Gomilskem.

GZ Žalec, več operativnih vaj, pre
gled operativne usposobljenosti 
članstva in tehnične opremljenosti 
PGD ter izvedba problemske konfe
rence na temo aktualni trenutek žene 
gasilke v gasilski organizaciji.

Minuli petek in soboto sta bik sre

čanji za gasilske veterane in žene 
gasilke, obe v Domu krajanov na 
Gomilskem, v Andražu pa bo to sob
oto (28. oktobra) srečanje namenje
no mladini. Poleg tega bodo izvedb 
delavnico vodenja požarnih interven
cij in izdelave analiz in poročil. Prav

tako pripravljajo dneve odprtih vrat 
gasilskih domov za krajane, šolarje 
in najmlajše iz vrtcev ter preglede 
hidrantnega omrežja in vodnih zajetij 
za potrebe požarne vode.

T. Tavčar

Na Osredek po asfaltni cesti
Hrib Osredek leži v Južnem 

predelu občine Vransko, na 
nadmorski višini nekaj več kot 
500 metrov. Za krajane tega 
zaselka je bil v soboto velik 
praznik, saj so namenu preda
li 2 kilometra asfaltirane 
ceste.

Pred letom 1971 je na Osredek 
vodila le strma kolovozna pot, zatem 
pa so tja speljali cesto, ki je povezo
vala vse tamkajšnje kmetije z dohno. 
Cesta se začne v Ločici pri Vranskem, 
od regionalne ceste M-10 Celje - 
Ljubljana, in je dolga nekaj več kot 
dva kilometra. Letos je dobila še 
asfaltno prevleko.

Sobotne otvoritve so se poleg kra
janov udeležili predstavniki izvajal
cev del, svetniki občine Vransko in

župan Franc Sušnik. V imenu prebi
valcev zaselka jih je najprej pozdravil 
Ivo Kreča, župan Franc Sušnik pa je v 
svojem nagovoru dejal, da so morah

v tem zaselku tako dolgo čakati na 
asfalt predvsem zaradi redke naselje
nosti tega predela občine. Nato se je 
zahvalil vsem, ki so kakorkoli pripo

mogli k modernizaciji ceste.
Zaključna dela pri rekonstrukciji 

ceste so bila končana pred dnevi, 
vrednost celotne investicije pa je 
nekaj več kot 23 milijonov tolarjev. 
Sredstva zanjo so bila pridobljena iz 
treh virov: iz sredstev za demograf
sko ogrožena območja - za sanacijo 
po poplavi, iz občinskega proračuna 
in s prispevki krajanov. Ti so pri 
obnovi ceste poleg denarja vložili 
vehko ur prostovoljnega dela.

Cesto so s prerezom traku izročili 
namenu domačin Albin Kropivšek, 
župan občine Vransko Franc Sušnik, 
predsednik vaškega sveta Ivan Š)traj- 
her in svetnik Branko Libeličnik (na 
sliki). Blagoslovil jo je vranski 
župnik Jože Turinek in vsem zaželel 
varno vožnjo. Za veselo razpoloženje 
so zatem poskrbeli še harmonikarji 
Jurij Grabner, Stane Kreča in Matic 
Kreča.

T. Tavčar
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VAS VABI NA
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“Andraž • oktober 2 0 0 0 ”
Pod tem naslovom sta Gasilska zveza Žalec in Občinsko poveljstvo Polzela 

pripravila gasilsko taktično vajo. Na vaji je sodelovalo pet gasilskih enot z 
razpoložljivo opremo. Kot je po vaji povedal poveljnik občinskega poveljstva 
Lado Kosec, je bil namen vaje preveriti operativno sposobnost gasilskih enot 
na območju občine Polzela. Kljub slabemu in deževnemu vremenu je vaja 
dosegla svoj namen. T. T.

iVa Polzeli veliko 
krvodajalcev

• f P j ' l
» V  <
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Krvodajalske akcije na Polzeli 
imajo že tradicionalno najmočnejšo 
udeležbo na območju Območne 
organizacije Rdečega križa Žalec. 
Tokratne se je udeležilo 218 krvoda
jalcev, od tega 129 iz Tovarne noga
vic Polzela in 31 iz Garanta. Ti dve 
podjetji namreč tudi sedaj, ko so 
druga že zdavnaj prenehala, podpi

rajo to humanitarno dejavnost. Med 
polzelskimi krvodajalci je veliko 
takih, ki so kri darovali desetkrat, 
dvajsetkrat in večkrat, razveseljivo pa 
je, da je med njimi vedno nekaj 
novincev, kar daje upanje, da bo 
krvodajalstvo na Polzeli tudi v bodo
če množično.

T. T.

Z zadnje akcije

R D E Č I  K R I Ž  S L O V E N I J E ,

O B M O Č N O  Z D R U Ž E N J E  Ž A L E C
organizira krvodajalsko akcijo v Šempetru,

51. novembra 2000,
od 7. do 12. ure v Osnovni šoli Šemepter

in
krvodajalsko akcijo v Preboldu, 30. novembra 2000, 

od 7. do 12. ure v Gasilskem domu Prebold.

Območno združenje Rdečega križa Žalec bo s pomočjo Krajevne 
organizacije organiziralo zdravstveno predavanje na 
temo Prisluhnite svojemu telesu, v četrtek, 23. 
novembra 2000, ob 16. uri v predavalnici I. osnovne 
šole v Žalcu.

Vljudno vabljeni.

Srečanje z d ru žab n im i ig ra m i
Ob mesecu požarne varnosti 

je Gasilska zveza Prebold v 
nedeljo pripravila tudi sreča
nje mladine. Na igrišču pri šoli 
v Preboldu se je zbralo prek 80 
mladih gasilcev sedmih prosto
voljnih gasilskih društev, 
vključenih v zvezo.

Druženje so pričeli s tekmova
njem v šaljivih igrah, kot so skakanje

v vrečah, hoja celotne ekipe na veli
kih smučeh, pa tekmovanje v metu 
pikada in na koš, da pa je bilo tudi 
nekaj gasilskih iger, so se pomerili še 
v zbijanju tarče z brentačami in 
sestavljanju cevi. Čeprav rezultati pri 
tem niso bili pomembni, so naj
uspešnejšim trem ekipam podelili 
pokale.

K.R.

Iz Založ v Ardili po
Pomembni pridobitvi ob 

letošnjem prazniku občine 
Polzela sta 600 metrov asfalti
rane ceste Založe - Arclin in 
obnovljen križ ob cesti.

Na priložnostni slovesnosti je 
zbranim spregovoril predsednik 
režijskega odbora za modernizacijo 
ceste Branko Železnik in povedal, da 
so krajam, ki to cesto največ uporab-

asfaltu
ljajo, za obnovo prispevali po 230 
tisoč tolarjev in opravili 300 ur pro
stovoljnega dela. Župan občine

Polezla Ljubo Žnidar se jim je zahva
lil za tako velik prispevek. Po nasto
pu moškega pevskega zbora Polzela, 
ki ga vodi Mija Novak, je polzelski 
župnik Jože Kovačec blagoslovil novo 
asfaltirano cesto in obnovljen križ.

T. Tavčar

Polzelski župn ik Jože Kovačec blagoslavlja obnovljeni križ.
Cesto so s prerezom  traku predali namenu polzelski župan Ljubo Žnidar, Ivan 
Zotel in Branko Železnik.

najuspešnejšimi veteranskimi 
ekipami v državi.

Njihova vitrina se je letos napolni
la s kar 15 pokah za dosežena prva, 
druga in tretja mesta. V pokalu 
Slovenije so zasedb 2. mesto, ki so si 
ga priborih s prvimi in drugimi mesh 
na tekmovanjih na Teharjah, v 
Logatcu, v Smokucu na Gorenjskem, 
v Prevaljah in Mengšu. Nekoliko 
slabše so se odrezali na državnem 
prvenstvu, kjer so med 32 ekipami 
osvojili 4. mesto. Bero njihovih uspe
hov dopolnjujeta še pokala za 1. 
mesti na občinskem in regijskem 
prvenstvu ter vrsta pokalov, ki so jih 
prislužili na 15 medruštvenih tekmo
vanjih.

Ekipa veteranov, katere mentor je 
Boris Golavšek, deluje v tem sestavu 
že pet let. Za njimi so že štiri državna 
prvenstva, kar je še dokaz več, da so 
najboljša veteranska ekipa na 
območju Savinjsko-Šaleške doline. 
Sestavljajo jo: Štefan Likovič, Albin 
Romih, Filip Gorjup, Evgen Vedenik, 
Jože Mastnak, Jakob Breznikar, Ivan 
Lebar, kot rezervi pa Marjan 
Golavšek in Cveto Rakun ter mentor 
Boris Golavšek.

D. Naraglav

Ekipa veterenov PGD Matke ob svojih letošnjih pokalih ter s poveljnikom  Jožijem  Kupcem in mentorjem Borisom
Golavškom.

Gasilstvo ima v naši dolini 
dolgoletno in bogato tradicijo. 
Naša društva dosegajo lepe

uspehe na številnih tekmova
njih v Sloveniji in preko njenih 
meja, k temu pa veliko prispe

vajo tudi gasilski veterani. Še 
zlasti velja to za veterane PGD 
Matke, ki so tudi letos med

Med najuspešnejšimi veterani 
PGD Matke

Srečanje 
veteranov 
GZ Prebold
V soboto je v organizaciji 

PGD sv. Lovrenc potekalo sre
čanje veteranov Gasilske zveze 
Prebold. Na tem srečanju, ki je 
vsako leto v mesecu požarne 
varnosti, so veteranom spre
govorili predsednik GZ Prebold 
Jože Veber, predsednik komisi
je za veterane pri GZ Prebold 
Ivan Lebar in župan občine 
Prebold Vinko Debelak.

Na srečanju, ki je bilo popestreno 
tudi s kulturnim programom pa so 
sedmim veteranom podelili plakete 
veterana z značko. Le-te so prejeh 
Jakob Brezikar, Filip Gorjup, Evgen 
Vedenik (vsi iz PGD Matke), Rudi 
Herman, Ernest Zupan (PGD 
Prebold), Anton Podkrajšek (PGD 
Kaplja vas) in Albert Vihar (PGD 
Groblja). Ob tej priložnosti je bil 
članu PGD Groblja in županu občine 
Prebold Vinku Debelaku, po sklepu 
Gasilske zveze Slovenije, dodeljen 
čin višjega gasilskega častnika I. 
stopnje. D. N.

V Ljubljani so na posebni 
slovesnosti v okviru tedna Vse 
življenjskega učenja 2000 
podelili posebna priznanja 
Andragoškega centra Slovenije. 
Med 14 dobitnicami in dobitni
ki tega priznanja je tudi 
Savinjčanka Nevenka Jelen iz 
Ponikve, ki si je to priznanje

prislužila na osnovi prizadev
nega dela v študijskem krožku 
na temo Ponkovška miza od 
petka do svetka. Nevenka Jelen 
je tudi predsednica društva 
kmečkih žena Spodnje 
Savinjske doline, ki sodi med 
najaktivnejša društva v 
Sloveniji.

Več o dobitnici in razlogih za to 
priznanje bomo zapisah v naslednji 
številki Utripa. Tokrat se zadovoljimo 
z zapisnim in fotografijo Ponkovških 
žena z Nevenko Jelen (tretja od 
desne), ki so pred kratkim poskrbe
le za prijetno počutje udeležencev 
posveta o podeželskem turizmu.

D. N.
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Partizanska Creta tokrat 
praznovala v dežju

Slavnostni govornik je bil Vlado 
Gorišek, član območnega odbora 
združenja borcev NOV Spodnje 
Savinjske doline. Poudaril je pomen 
takratne bitke in ohranjanja spomina 
na tako pomembne dogodke naše 
zgodovine. Spregovoril je o seda
njem družbeno-političnem trenutku 
in nenehnih poskusih razvrednotenja 
NOB s strani desnih političnih str
ank, nekaterih posameznikov in

predstavnikov cerkve. Poseben pou
darek je dal nadvse aktualni temi 
vstopanja Slovenije v Evropsko unijo 
in zahtevi Avstrije, še zlasti Haiderja, 
po odpravi avnojskih sklepov, ki so 
kljub razpadu nekdanje Jugoslavije 
pomemben temelj slovenske držav
nosti.

Zbrane sta pozdravila še župan 
občine Nazarje Ivan Pumat in pred
sednik območnega odbora Zveze

harmonikarjev iz Raven pri Šoštanju. 
Srečanje na Čreti se je nadaljevalo z 
družabnim delom, za katerega so s 
hrano in pijačo poskrbeli planinci 
PD Vransko. Letošnje srečanje je bilo 
kljub dežju lepo in prisrčno. Še bolj 
veselo in slovesno pa bo zagotovo 
prihodnje leto, ko bo Čreta prazno
vala 60-letnico herojske bitke.

Darko Nàraglav

Tako kot vsako leto je bila 
tudi letos partizanska Čreta 
prizorišče slovesnosti v spomin 
na čas NOB in bitke I. Štajer
skega bataljona, ki je v letu 
1941 predstavljalo za okupato
rja  in njegovo takratno moč 
nezaslišano dejanje v njiho
vem rajhu, za svobodoljubne 
ljudi okupirane Evrope pa 
pravo herojsko dejanje.

Malo herojstvo ali bolje rečeno 
spoštovanje tega dogodka so prvo 
soboto v oktobru pokazali tudi števil
ni udeleženci proslave, saj jih kljub 
precej močnemu dežju na Čreto ni 
prišlo manj kot ob lepem vremenu. Vlado Gorišek

veteranov vojne za Slovenijo Spodnje 
Savinjske doline Lojze Kampuš. Ob 
tej priložnosti je podpredsednik 
glavnega odbora ZZB NOV Slovenije 
Jože Božič območnemu odboru 
ZWS Spodnje Savinjske doline in 
županu Pumatu izročil listini in sre
brni plaketi Združenja borcev NOV 
Slovenije. Zbranim sta spregovorila 
tudi edini živeči udeleženec bitke na 
Čred Ludvik Zupanc-Ivo in Rado 
Cilenšek.

Poleg preboldske pihalne godbe 
pod vodstvom Milana Posavca so v 
kulturnem programu, ki ga je tudi 
letos povezovala Jožica Ocvirk, nas
topih učenci OŠ Vransko in skupina

Društvo gojiteljev malih živali
Savinjčani imamo od letoš

njega julija dalje še eno druš
tvo več. Ustanovili so ga ljubi
telji in rejci malih živali z 
območja Spodnje Savinjske 
doline. Ker doslej še ni bilo 
takšnega društva, so se neka
teri gojitelji malih živali vklju
čevali v tovrstna društva v 
Trbovljah, Celju in Velenju.

Že dalj časa prisotna želja, da bi 
imeli svoje društvo v dolini hmelja, 
se je tako uresničila. Člani pod vods
tvom Viktorja Jana in podpredsedni
ka društva Dušana Žnidaršiča so se 
resno lotih dela in tako že pripravlja
jo prvo samostojno razstavo malih 
Živah, Id bo od 1. do 3- decembra v 
prostorih Hmeljarskega inštituta v 
Žalcu. Razstava bo hkrati lepa pro
mocija njihovega delovanja, ki ima 
osnovni namen združevanje in izme
njavo izkušenj med gojitelji, kar naj 
bi prispevalo k dvigu kakovosti pri 
gojenju in oskrbi Živah. S tem bo tudi 
več želja in potreb po čim bolj 
pasemskih primerkih posameznih 
Živah, s katerimi se bodo lahko goji
telji udeleževali raznih tekmovanj.

“V društvu nas je prek 20 članov, 
računamo pa, da se bo ta številka še 
bistveno povečala, saj je na območju 
Savinjske doline veliko ljudi, ki se

živa li Žalec

ljubiteljsko ukvarjajo z gojenjem 
raznih malih Živah. Društvo združuje 
rejce kuncev, golobov, okrasne peru
tnine, rac, gosi in drugih malih Živah. 
Vrata so na široko odprta vsem, ki se 
nam žehjo pridružiti. Društvene 
aktivnosti temeljijo na prostovoljnih 
prispevkih in delu članov. S svojim 
delom in prispevki smo doslej vložili 
v delovanje društva že več sto tisoč

tolarjev. Največji 
problem predstav
lja nabava kletk, 
opreme za kletke, 
plačilo sodnikov, 
pohval in priznanj, 
najem prostorov, 
reklamiranje in vse, 
kar je povezano z 
denarjem. Kljub 
temu pa smo veseh, 
da smo ustanovili 
društvo, saj lahko 
tako storimo še več 
za svoje Živah," 
nam je dejal pod
predsednik društva 
Dušan Žnidaršič, ki 
goji kunce in kali
fornijske prepehce.

Savinjsko druš
tvo gojiteljev malih 
Živah občine Žalec 

ima svoj sedež v prostorih društev in 
organizacij občine Žalec v 
Bergmannovi hiši poleg občinske 
stavbe. Člani se srečujejo vsak prvi 
petek v mesecu ob 19. uri. Vse, ki bi 
se jim želeh pridružiti, vabijo, da jih 
obiščete oziroma pokličete na tele
fonski številki 727-215 (Viktor) ah 
040-260-012.

D. Naraglav

Dušan Žnidaršič, podpredsednik Društva rejcev malih

Udeleženci srečanja v Marija Reki na domačiji Artljevih.

Srečanje “Slovenskih družin”
Junija letos smo Savinjčani 

ponosno in slovesno obeležili 
desetletnico neoddaje orožja 
JLA. Ob tej priložnosti je bilo 
družinam, ki so po ponesreče
nem poizkusu ' jugo vojske 
skrile in shranile orožje terito
rialne obrambe, policije in 
strelske zveze na svojih doma
čijah, podeljeno priznanje 
Slovenska družina. Priznanje 
je podelila Zveza veteranov 
vojne za Slovenijo, s čimer se 
je družinam zahvalila za nji
hov prispevek pri osamosvaja
nju Slovenije, ki je premalo
krat poudarjen.

Prav zato so se na Območnem

združenju Zveze veteranov vojne za 
Slovenijo Spodnje Savinjske dohne 
odločili, da ostanejo s temi družina
mi v tesnejših stikih. Ena od obhk naj 
bi bila vsakoletna srečanja. Konec 
septembra so tako v Mariji Reki nad 
Preboldom organizirah prvo takšno 
srečanje, ki ga je finančno podprla 
občina Žalec. Srečanja sta se poleg 
družin, ki so hranile orožje, udeleži
la tudi župana preboldske in žalske 
občine. Slednji, Lojze Posedel, je ob 
tej priložnosti kmetijama Lobnikar in 
Artelj izročil spominska darila ter se 
jima tako kot ostalim domačijam še 
enkrat zahvalil za njihovo držo v 
pomembnih trenutkih ustvarjanja 
slovenske državnosti. Na srečanju je

bilo znova poudarjeno, da bo 
potrebno nekaj narediti tudi za tiste, 
ki so kot pripadniki stabe b  rezer
vne sestave teritorialne obrambe, ob 
še nekaterih drugih, imeh ves čas 
orožje pri sebi in vse do novembra 
1990 zagotavljali 24-umo fizično 
prisotnost pri dežuranju.

Srečanje je spremljalo lepo vreme 
ta dan je bil kot nalašč za nabiranje 
kostanja b  gob. Gostoljubost doma
činov in bogato obložene mize 
domačih dobrot je prispevalo k pri
jetnemu vzdušju. Ob koncu so si 
obljubili, da se prihodnje leto znova 
srečajo, takrat pri Satlerjevih v 
Založah.

D. N.

Š e n e šk a  g o zd n a  u č n a  p o t
Dvorec in park Senek sta 

gotovo med najpomembnejši
mi značilnostmi občine 
Polzela. Zgodovina dvorca sega 
v 15. stoletje, park pa so zasa
dili v drugi polovici 19. stole
tja. Ibristično društvo Polzela 
se je odločilo, da bo skozi park 
uredilo gozdno učno pot.

Ob letošnjem občinskem prazniku

so pot uradno odprh in predstavih. 
Kot je povedala predsednica TD 
Polzela Alenka Žnidar, je ideja za 
ureditev učne poti vzniknila pri turi
stičnem krožku OŠ Polzela že v letu 
1994. Vse od ustanovitve TD občine 
Polzela je bilo članom glavno vodilo 
ohranjanje naravne ta kulturne dedi- 
ščbe, kamor sodita dvorec in park 
Šenek. Namen učne poti je predvsem

sprehod skozi park ta spoznavanje 
njegovih posebnosti. Te je na pred
stavitvi nazorno opisal Miran Orožim 
iz Zavoda za gozdove Celje. V parku 
je kar 15 vrst dreves, ki so v Sloveniji 
redkost ah pa so primerki v parku 
Šenek celo edini. Vse udeležence 
prvega sprehoda po učni poti je poz
dravil polzelski župan Ljubo Žnidar. 
V kulturnem programu so nastopih 
učenci Glasbene šole Risto Savin 
Žalec, oddelek Polzela in KUD 
Polzela. T. Tavčar
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Turistično društvo Polzela je 
razpisalo natečaj za najlepši 
balkon oziroma okno. Tiste, ki 
so se prijavili na natečaj, je 
ocenjevala šestčlanska komisi
ja. Vsem, ki so za svoje bujno 
cvetoče balkone in okna zbrali 
140 točk, so podelili priznanja, 
katera je izročila predsednica 
TD Polzela Alenka Žnidar.

Priznanja so prejeli: Ribičevi in 
Bašičevi z Brega, Brunškovi, Krkovi, 
Pižomovi, Jelenovi in Mešičevi iz 
Andraža. Hortikulturno društvo pa je 
občane povabilo k tekmovanju za 
najdaljšo sulfinijo in bršljanko. 
Priznanje je podelil predsednik 
hortikulturnega društva Rudi Jazbec. 
Najdaljšo bršljanko je vzgojila druži
na Turkuš z Brega, najdaljši sulfiniji 
pa Pušnikovi iz Orove vasi in Bašičevi 
z Brega. T. Tavčar

Veliko lepega cvetja

Martina Bašič z  Brega p ri Polzeli je  za  svoje čudovito cvetje prejela obe priznanji.
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LDS prepričljivo zmagala tudi v Savinjski dolini
Socialdem okrati zm agali na enajstih voliščih, združena SLS+SKD na,treh,

DeSUS p a  na enem
V nedeljo, 15. oktobra, so se tudi v Spodnji Savinjski dolini odprla volišča. Dolina je bila razdeljena v dva volilna okraja, vključena 

pa v 5. volilno enoto, iz katere je bilo izvoljenih enajst poslancev. Glede na dosežene rezultate in izračune sta se v državni zbor iz 4. in
5. volilnega okraja po še vedno neuradnih podatkih uvrstila kandidat Demokratične Stranke upokojencev Anton Delak in kandidat 
Socialdemokratske stranke Franc Sušnik. In kakšni so bili rezultati volitev v Spodnji Savinjski dolini?

V 4. volilnem okraju, to je v delu Spodnje Savinjske doline na levi strani 
Savinje (del občine Žalec občina Polzela in KS Vinska Gora) je bilo odprtih 28 
volišč, na dan volitev pa je imelo volilno pravico 15-974 državljank in državlja
nov. Na volitve jih je prišlo 11.015, kar pomeni 68,96-odstotno volilno udele
žbo.
Največ glasov - 35,70 % sta prejela LDS in njen kandidat NEKO ROŽIČ, sledijo pa: 
SDS in JURIJ BLATNIK -15,29 %,
DeSUS in ANTON DELAK -11,30 % ,
SLS+SKD in FRANC ZAGOŽEN -10,75 %,
ZLSD in SREČKO ČATER - 8,26 %
NSi - NOVA SLOVENIJA in VILMA TEKAVC - 6,41 %,
SMS - Stranka mladih in DANIJEL NOVAK - 5,76 %,
SNS - Slovenska nacionalna stranka in MARTIN VOŠNJAK - 4,39 %,
ZDRUŽENI ZELENI in STANE GROBELŠEK - 0,81 %,
DEMOKRATI SLOVENIJE in UROŠ KOLAR - 0,37 %,
NOVA STRANKA in ROMAN KOŠIČ - 0,35 %,
NAPREJ SLOVENIJA in HELENA PRAH - 0,34 %, 
neodvisni kandidat FRANC PLANINŠIČ - 0,18 %, 
neodvisni kandidat PETER ČRTOMIR GORJANC - 0,10 %.
V 5. volilnem okraju, to je v delu Spodnje Savinjske doline na desni strani 
Savinje (del občine Žalec in občine Polzela, Prebold, Braslovče, Vransko in 
Tabor), je bilo na dan volitev 16.642 volilnih upravičencev. Na eno od 44 volišč 
jih je prišlo 11.846, kar pomeni 71,18-odstetno volilno udedežbo.
Največ glasov - 31,96 % je prejela LDS in njen kandidat ANDREJ NATEK, sledijo pa: 
SDS in FRANC SUŠNIK - 20,37 %,
SLS+SKD in MILAN DOBNIK - 10,32 %,
DeSUS in FRANC LENKO -10 %,
ZLSD in LUDVIK SEMPRIMOŽNIK - 9,21%,
NSi - NOVA SLOVENIJA in IVAN DOLINAR - 7,08 %,
SNS - Slovenska nacionalna stranka in MARTIN VOŠNJAK - 4,97 %,
SMS - Stranka mladih in DANIJEL NOVAK - 4,32 %,
ZDRUŽENI ZELENI in MARJAN DREV - 0,87 %,
DEMOKRATI SLOVENIJE in JOŽE NAGLIČ - 0,25 %,
NAPREJ SLOVENIJA in MARKO JEZOVŠEK - 0,24 %, 
neodvisni kandidat FRANC PLANINŠIČ - 0,24 %,
NOVA STRANKA in ROMAN KOŠIČ - 0,15 %, 
neodvisni kandidat PETER ČRTOMIR GORJANC - 0,03 %.

Ko so se zaprla volišča, so volilni odbori ugotovili rezultate volitev, zapisnike 
in  glasovnice p a  nato prinesli na sedež okrajnih kom isij 4. in  5■ volilnega 
okraja. Sedež obeh je  b il v občinski stavbi v Žalcu. Predsednik kom isije 4. volil
nega okraja (na sliki zgoraj) je  bil Slavko Košenina, jrredsednica 5. volilnega 
okraja p a  Jana Naglič.

Gradivo volilnih odborov je  prevzela in  pregledala okrajna kom isija (zgoraj 
člana kom isije 5. volilnega okraja)

P redstavitve, k o sta n j in  m ošt, 
p a  tu d i m o litev

Zadnje dneve p red  vo litvam i so se kandida ti za  poslance predstavlja
li volivcem  na strankarskih  shodih, p a  tu d i na p rilo žn o stn ih  shodih, 
kjer so postregli s  kostanjem  in  moštom .

M ed drugim  so v  Preboldu s kostanjem  postregli A ndrej Natek, Ivan 
D olinar in  Franc Sušnik. D em okratična stranka upokojencev je  svoja 
kandidata A ntona D elaka in  Franca Lenka predstavila  upokojencem  
vseh občinskih odborov stranke, osrednjo predstavitev p a  je  im ela v 
Celju. Združena lista  socialnih dem okratov s i je  za  predstavitev kandi
datov Ludvika Sem prim ožnika  in  Srečka Clatra izbrala dvorec Novo 
Celje, kam or je  p r iše l tu d i p red sed n ik  stra n ke  B o ru t Pahor. 
Socialdem okrati so vse kandidate p e te  volilne eno te  p red sta vili v dvo
rani Dom a II. slovenskega tabora v Žalcu. Predsednika Janeza Janša 
sicer kljub napovedim  n i bilo, so pa  m ed drugim  obiskovalci lahko u ži
vali ob glasbi sku p in e Viktory in  p e tju  zgom jesavinjskega kandidata  
M irka Zam ernika. Franc Sušn ik n i zapel v  m ikrofon, j e  p a  m enil, da je  
bilo dosedaj v parlam entu  prem alo lokalpatrio tizm a in  da bo ko t posla
nec Savinjsko dolino (Spodnjo, g a je  opom nil kolega Zam ernik) iztrgal 
njenem u nazadovanju.

Nekaj d n i kasneje, pravzaprav skoraj tik  p red  začetkom  volilnega 
m olka, so se na istem  prizorišču  zbra li člani in  kand ida ti stranke 
SKD+SLS s  svojim i najvidnejšim i predstavniki. Že p re d  tem  je  strankar
sk i klub podjetn ikov v ža lskem  hotelu pripravilpogovor o prob lem atiki 
malega gospodarstva, na  katerem  so sodelovali m in ister za  m alo gospo
darstvo Janko Razgoršek, predsednik stranke dr. Franc Zagožen, dose
danji om budsm an Ivan B izjak in  kandida t za  poslanca  M ilan Dobnik. 
Sodelujoči obrtn iki so j ih  opozorili na problem  davka na dodano vre
dnost, k i ga  še veča splošna p lačilna  nediscip lina  v državi, na previso
ke  osnove za  izračun pokojninskega in  invalidskega zavarovanja, viso
ke  davščine ob prenosu  obratovalnice na drugega la stn ika  ob upokoji
tv i obrtnika, p a  tu d i na  zapletene postopke pridobivanja  dokum entaci

je  za  pridobitev prostorov za  obrtne delavnice a li avtoprevoznike. 
O snovni c ilj p a  je , so  p o u d a rili v  razpravi, ohraniti sam ostojno m in is
trstvo za  tnalo gospodarstvo.

Tudi m aše v cerkvah n iso  m in ile  brez m isli na  volitve. Verniki so 
nam reč m olili tako  im enovano M olitev za  dom ovino p red  volitvam i 
2000 (Im prim atur: Slovenska škofovska konferenca, Celje, 27. 7.2000). 
V njej prosijo  za  dom ovino: “N ajjo odgovorno vodijo ljudje, k i bodo za  

ja vn o  blaginjo nesebično skrbeli. Naj jo  povsod dostojno predstavljajo  
ter se zavzem ajo posebej za  vse, k i so v kakršn iko li stisk i. Nam p a  daj, 
da bomo odgovorno vo lili p o  svoji vesti tiste , za  ka tere upam o, da bodo 
s svojim  ja vn im  delovanjem  pospeševali življen je te r  duhovni in  gm otn i 
napredek naše države in  tako  pom agali grad iti B ožje kraljestvo na zem 
lji, k ije  kraljestvo pravičnosti, m iru  in  ljubezni. ” K. R.
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Zadovoljni ali nezadovoljni z izidi volitev?
Volitve so končane, rezultati 

znani, kakšna bo koalicija, ki 
bo sestavljala vlado, pa bo prej 
ali slej tudi znano. Volitve so 
postregle s presenečenji, dobili 
smo zmagovalce in poražence. 
Volivci so razočarani ali veseli, 
stranke in strankarski prvaki 
ravno tako. Kako pa so z izidi 
volitev zadovoljni ali nezado
voljni občani Savinjske doline?

Rudi Cilenšek: »Moja priča
kovanja in želje so se popol
noma uresničila. To pomeni, 
da sem z izidi volitev zelo 
zadovoljen. Zmaga je pripadla 
politični opciji, ki odgovarja 
mojemu prepričanju. Kratka 
vladavina desnice se je poka
zala v zelo negativni luči, kar 
je tudi omogočilo tako pre- 
prečljivo zmago LDS. Volivci 
nismo več tako zaplankani, da 
ne bi znali ločevati, kdo nam 
lahko ponudi boljšo perspekti
vo. Desetletje je sicer kratko,

vendar dovolj dolgo, da smo si 
ustvarili neke vrednostne kri
terije in se temu primerno 
tudi odločili.«

Gašper Podbregar: » Moram 
priznati, da se za politiko ne 
zanimam preveč, volitev sem 
se udeležil, volil pa sem 
stranko, ki je nekako blizu 
mojim staršem in bratu. 
Pravzaprav se s temi volitva
mi nisem obremenjeval in je 
ves predvolilni boj šel bolj ali 
manj mimo mene. Izkoristil 
sem državljansko pravico in s 
tem dal glas tistim, ki so tudi 
po mnenju mojih staršev naj
boljši za uspešno vodenje 
države in njen razvoj. Upam, 
da bo novoizvoljena vlada tudi 
uspešna pri reševanju proble
mov mladih. Vstop SMS v 
parlament je že dober obet.« 
Jože Rojnik: »Ne vem, kaj bi 
rekel. Zadovoljstvo je zelo rela
tivno. Volil sem vremskega

župana Sušnika in sem vesel, 
da je dobil toliko glasov, da so 
mu prinesli poslanski sedež. 
Kaj pričakujem od nove 
vlade? Vsekakor bi si želel 
transparentnega, uspešnega in 
predvsem poštenega vladanja. 
V to sicer nisem preveč pre
pričan. Upam, da se motim in 
da so si od osemletnega vlada
nja v tem predahu že spočili 
in da bo njihovo geslo, 
Slovenija gre naprej, meso 
postalo.«
Marjan Lukane: »Če sem
iskren, sem zadovoljen, da se 
je vse skupaj tako obrnilo, kot 
se je. S politiko se sicer ne 
obremenjujem, čeprav ob 
vsem pompu, ki vlada v pre
dvolilnem boju, človek ne 
more biti povsem izključen iz 
tega. Zadnjih nekaj mesecev 
se je v Sloveniji čas nekako 
ustavil, v ospredju je bil boj 
za oblast, problemi pa so osta
jali na stranskem tiru. Bili

smo torej priče nazadovanju, 
ki naj bi z novo vlado znova 
potegnil ta voz naprej. Mislim, 
da imajo zmagovalci teh voli
tev možnost sestaviti res 
dobro vlado. Ta pa mora 
predvsem urediti gospodarstvo 
in marsikakšni problemi bodo 
izginili sami od sebe.«

Hedvika Jarc: »Volilni cirkus 
sem kar pridno spremljala, 
čeprav nisem preveč navdu
šena nad našimi politiki.

Mislim, da so znova zmagali 
tisti, ki zmagajo običajno. 
Očitno znajo in zmorejo pre
pričati volivce. Tokrat pa jim 
je bilo še lažje, saj je druga 
stran, ki jo tvorijo stranke slo
venske pomladi, delala name
sto za svojo, za njihovo promo
cijo. Lahko bi rekla, da sem 
vsaj delno zadovoljna z izidom 
volitev. Vesela pa sem, da je v 
parlament prišla SMS, ki bo 
zagotovo vnesla v parlament 
novo svežino. Sicer pa upam, 
da se bodo tudi druge stranke 
sedaj bolj posvečale Sloveniji 
in njenim državljanom.«

Branko Grabner: »Življenje 
je vedno teklo svojo pot, tako 
pred volitvami kot tudi po 
njih. Tudi tokrat ni nič dru
gače. Eni so zmagovalci, drugi 
poraženci. Kam se prištevam 
jaz? V vsakem primeru med 
zmagovalce, saj sem oddal svoj 
glas stranki, ki se je zelo 
dobro odrezala na volitvah. 
Tako lahko rečem, da sem 
zadovoljen, hkrati pa bi želel, 
da bi novoizvoljeni poslanci,

ministri in drugi naši politiki 
delovali v interesu nas, voliv
cev, in države, saj bo le tako 
mogoče uspešno vleči voz 
napredka in naše samostojno
sti. Zdrah, podtikanj, afer ... 
bi bilo končno dovolj.«

Andrej Zagožen: “S temi volitva
mi je prišlo do neke polarizacije. Jaz 
sem sicer član SDS in z drugim 
mestom, ki ga je dosegla naša stran
ka, bi moral biti zelo zadovoljen, 
vendar ker sem pričakoval višji pro
cent od doseženega, ni pravega raz
loga za zadovoljstvo. Dejstvo je, da se 
je en blok pri teh volitvah kar preveč 
okrepil, kar je za njega sicer dobro, 
za državo in državljane pa to ni naj
boljše. Sistem, po katerem smo voli
li, pomeni, da bo zastopanost v par
lamentu z našega območja precej 
skromna, kar velja tudi za širše 
območje celjske regije. Bojim se, da 
nas ne čaka nič dobrega. Sicer pa, 
življenje teče dalje in videli bomo, 
kako bo. Čez štiri leta so zopet voli
tve.”

D. Naraglav
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Kaj prinaša nov tarifni sistem ravnanja z odpadki?
V minulih dneh so občinski 

sveti vseh šestih spodnjesavinj- 
skih občin na svojih sejah 
obravnavali predlog Javnih 
naprav Celje o novi povprečni 
lastni ceni odvoza in odlaganja 
odpadkov ter nov tarifni sistem 
za ravnanje s komunalnimi 
odpadki. Ta prinaša kar nekaj 
novosti, svetnikom pa so se ob 
tem porajala številna vprašanja. 
Kakšne spremembe se uvajajo in 
kako bodo te vplivale na cene, 
pa v pogovoru z direktorjem 
Javnih naprav Celje ing. Ivanom 
Čeričem.

Podjetje Javne naprave Celje 
opravljajo dejavnost zbiranja, odvoza 
in odlaganja odpadkov v občinah Celje, 
Vojnik, Dobrna, Štore, Šentjur pri 
Celju, Žalec, Prebold, Polzela, 
Braslovče, Tabor in Vransko, na sku
pno odlagališče Bukovžlak pri Celju pa 
se po pogodbi odlagajo tudi komunal
ni odpadki iz občine Mozirje. 
Spremenjen tarifni sistem in z njim 
nove cene veljajo v občinah Celje, 
Vojnik, Dobrna, Štore in Šentjur že kar 
nekaj časa.

S p o d n je sa v in jsk e  o b č in e  so  
z a d n je  sp r e je le  n o v  ta r i fn i  
s is te m  r a v n a n ja  z  o d p a d k i. 
Z a k a j z a d n je  ?

Ivan Čerič: “Nov tarifni sistem 
smo v Javnih napravah pričeli priprav
ljati v lanskem letu. Lani je država spre
jela odredbo o načinu oblikovanja cen 
komunalnih storitev, s katero je pred
pisala, kako se lahko cene oblikujejo. 
Po njej ni več dovoljeno zaračunavati 
cen na osnovi kvadratnih metrov ah 
števila oseb, ampak na osnovi količine 
odpadkov. To je mogoče le s tehtanjem 
odpadkov ah pa merjenjem prostorni
ne. Odločili smo se za slednje, seveda 
pa gre pri tem za vehke spremembe. 
Imeh smo podatke o kvadratnih 
metrih, nismo pa imeh natančnih 
podatkov o velikosti posod pri posa
meznih odjemnikih. Zato smo opravili 
popise na terenu, pripravili pa tudi 
nove cene na osnovi nove metodologi
je, kjer je natančno predpisano, kako 
se lahko cene oblikujejo. Pri tem sode
lujeta dve ministrstvi: za okolje in pro
stor ter znanost in tehnologijo, zato 
smo vse podatke pošiljali v Ljubljano. 
Usklajevanja z njimi so potekala skoraj 
pol leta, bik smo eno izmed prvih 
komunalnih podjetij oziroma občin, ki 
smo začeh z novim obračunom. 
Prejšnje cene so bile namreč nespre
menjene več kot tri leta. Nismo jih 
mogli poviševati, ker so nam ves čas 
obljubljali novo metodologijo. Ker so z 
njo tako dolgo čakali, smo imeh že 
precejšnje finančne težave, tako da 
smo bih že na robu pozitivnega poslo
vanja. Decembra lani so nam v 
Ljubljani končno odobrili nove cene, 
da smo lahko v celjski občini kot prvi 
in tudi največji spremenili cene odvoza 
odpadkov. Zatem smo se sprememb 
lotih tudi v ostalih, najprej nekdanjih 
“celjskih" občinah, kar je spet trajalo 
pol leta.

V občini Žalec je bila ustanovljena 
posebna komisija, ki jo je vodil gospod 
Aleksander Žolnir, s katero smo imeh 
več usklajevalnih sestankov. Žalska 
občina je imela namreč več zahtev, ki 
pa niso najbolj sodile v metodologijo, 
šlo je za sanacijo zaprtega odlagališča 
na Ložnici. Na ministrstvih smo nato le 
pojasnili, da je to želja oziroma potre
ba občine. Prispevek za sanacijo, ki se 
je doslej pobiral ob ceni odvoza 
odpadkov, se seveda z novim tarifnim 
sistemom ukinja, tako da bi občina 
ostala brez tega vira, mi pa ga v samo 
ceno tudi nismo mogli kar tako vklju
čiti. Usklajevanja so se zavlekla, bih so 
dopusti, zatem pa je bilo potrebnih še 
nekaj mojih urgenc, da so ostale obči

ne, razen žalske, nov tarifni sistem 
obravnavale na občinskih svetih. Tildi 
nadzorni svet našega podjetja je zahte
val, da se to čim prej uredi in zakaj bi 
Celjani plačevali odpadke dražje kot 
Savinjčani. Čeprav moram ob tem reči, 
da bistvenih razlik ni bilo, Savinjska 
dolina je namreč že prej plačevala več, 
vendar le zaradi večje razdalje odvoza, 
ko smo po zaprtju Ložnice odpadke 
začeh voziti v Bukovžlak. Smo pa obči
nam v zadnjem dopisu poslali opozori
lo, da bomo prekinili odvoz odpadkov, 
če do zadnjega oktobra ne bodo 
potrdili novih cen. Prva jih je sprejela 
občina Žalec, ostale pa so malo čakale 
tudi zato, da so se ravnale po njej. 
Žalska občina ima namreč zelo močno 
strokovno službo. Odpravke sklepov 
smo takoj poslali v Ljubljano in zdaj 
čakamo na odgovor. Nove cene bomo 
pričeli zaračunavati predvidoma 1. 
decembra, če na ministrstvih ne bo 
kakšnih posebnih pripomb."

K » j vse bodo  z  novo  cen o , k i  
b o  za p isa n a  n a  p o lo žn ic a h , p o  
n o vem  p la č a li o b ča n i?

Ivan Čerič: “Zdaj je vse bolj jasno 
določeno. Prej smo imeh izpisano 
ceno odvoza odpadkov, število kvadra
tnih metrov in znesek posebnega pri
spevka, določenega z občinskim odlo
kom. To dvoje je sestavljalo znesek 
končnega računa. Dostikrat se je tudi 
zgodilo, da nekateri niso hoteli plačati 
prispevka in so rekli, odvoz odpadkov 
plačamo, prispevka pa ne. To smo 
potem uredili. Ve se, zakaj se je pora
bil ta prispevek, predvsem za razširitev 
deponije v Bukovžlaku, z delom tako 
zbranega denarja pa je razpolagala 
občina, ki ga je lahko namenila za 
odvoz kosovnih odpadkov, opravo div
jih odlagdišč in podobno. Tega pri
spevka ni več, ampak je vse to vključe
no v osnovno ceno.

Na računu bodo izpisane tri postav
ke: odvoz odpadkov, deponiraranje 
odpadkov in sanacija odlagališča 
Ložnica. Mislim, da je za uporabnike to 
bolj sprejemljivo, ker bodo laže videli, 
za kaj se namenjajo ta sredstva. Prvi 
del gre dejansko za odvoz, to je zbira
nje odpadkov in njihov prevoz v Celje, 
drugi del - deponiranje, gre za ureditev 
odlagališča v Bukovžlaku in stroške 
njegovega vzdrževanja, tretji del - sana
cija odlagališča Ložnica pa se vrača 
nazaj v spodnjesavinjske občine in ga 
m na podlagi posebne pogodbe samo 
pobiramo od uporabnikov. Ta denar 
bomo nakazovali na žiro račun občin, 
ki bodo odločale o njegovi porabi.”

Bo v  o sn o v n i c en i z a je t sa m o  
o d vo z o d p a d ko v  a l i  tu d i n a  
p r im e r  n a je m  p o so d e  z a  
o d p a d ke?

Ivan Čerič: “S ceno odvoza odpad
kov morajo Javne naprave pokrivati 
stroške odvoza odpadkov, v kalkulaciji 
cene pa je predvidena tudi nabava 
novih posod za odlaganje odpadkov. 
Uporabnikom, ki se bodo na novo 
vključili v odvoz odpadkov, v občini 
Žalec so vključeni že skoraj vsi, v osta
lih občinah pa jih je še nekaj nevklju- 
čenih zlasti v hribovitih predelih, bomo 
posode za odpadke dah mi. Prevzeli 
smo tudi obvezo, da bomo brez doda
tnega zaračunavanja zamenjevali 
dotrajane posode in da bomo na željo 
stranke postavili ustreznejšo - večjo ah 
manjšo posodo. Ko bo torej uveljavljen 
novi tarifni sistem, bomo prevzeli tudi 
vzdrževanje posod. Ponekod so te 
posode že dotrajane.

V ceni odvoza odpadkov je, kot sem 
že omenil, zajet tudi odvoz kosovnih 
odpadkov, ki poteka običajno spomla
di in jeseni po vseh krajevnih skupno
stih. Ta odvoz, ki se je doslej pokrival 
iz prispevka ob ceni odvoza, bomo 
poslej plačevali mi. V kalkulaciji cene 
je upoštevano pol kubičnega metra

kosovnih odpadkov na gospodinjstvo, 
vključeno v organiziran odvoz odpad
kov. Gre za približno enake količine 
kosovnih odpadkov kot v lanskem letu, 
tako da odvoza kosovnih odpadkov ne 
bomo zmanjševali niti povečevali. Če 
bodo potrebe večje, bodo lahko občine 
dodatno naročile odvoze teh odpad
kov, morda iz prej omenjenega tretjega 
cene za sanacijo odlagališča Ložnica in 
urejanje črnih odlagališč.

Poleg omenjenega je v ceni odvoza 
tudi zbiranje posebnih odpadkov, ki

nastajajo v gospodinjstvu. Tega doslej 
nismo izvajali, smo se pa letos že ustre
zno opremili. Imamo vozilo, ki vozi 
poseben zabojnik za zbiranje teh 
odpadkov. Ta zabojnik bomo postavlja
li po vnaprej dogovorjenem programu, 
o tem pa bomo stranke obvestili prek 
lokalnih medijev. Gre predvsem za zbi
ranje starih zdravil, baterije, ostanke 
škropiv in embalaža škropiv, motorna 
olja, kar sedaj odlaga na črno ah pa 
kar v navadne zabojnike za odpadke. 
Vse to bi radi zajeh v odvoz in z ljub
ljanskim podjetjem že imamo dogovor 
o njihovi predelavi. Nekaj teh posebnih 
odpadkov je mogoče sežgati, večina pa 
se jih ustrezno embalira in izvaža v tuje 
sežigalnice.”

K a j p a  lo č e n o  z b ir a n je  
o d p a d ko v?

Ivan Čerič: “V Celju smo že priče
li z ločenim zbiranjem odpadkov, na 
določenih lokacijah imamo trenutno 
postavljenih sto posod. V Savinjski 
dolini s tem še nismo pričeli, saj do 
dejanske uveljavitve novega tarifnega 
sistema ravnanja z odpadki sredstev za 
to še nimamo. Se pa na ločeno zbiranje 
že pripravljamo. Skupaj z občinami 
bomo pripravili programe, v katerih 
bomo določih zbirna mesta. Vedeti 
moramo, da se ljudje teh lokacij otepa
jo v svoji bližini, ker so prepričani, da 
bo tam nastalo vehko smetišče. Res 
nam izkušnje kažejo, da marsikdo na 
ta tako imenovana ekološka mesta pri
pelje tudi vrečke z navadnimi odpadki, 
jih postavi ob posode za papir in ste
klo, tako da moramo nato na ta mesta 
nidi še s klasičnim vozilom za odpad
ke. Intenzivno bomo na območju vaših 
občin ločeno zbiranje odpadkov začeh 
uvajati že prihodnje leto."

Pred časom ste povedali, da 
imate kar nekaj težav pri tem, 
kam odpeljati ločeno zbrane 
odpadke v predelavo. Se položaj 
kaj izboljšuje?

Ivan Čerič: “Položaj se obrača, je 
pa odvisno od vrste odpadkov. Lani sta
rega papirja nihče ni hotel in smo mor
ah plačevati praznenje posod s papi
rjem. Letos glede papirja ni nobenih 
težav, mora pa biti prebran. Podobno 
je s steklom."

J a v n e  n a p ra v e  b o d o  p o s le j 
sa m e  p o s ta v lja le  p o so d e  za  
o d p a d ke . P a b o d o  lju d je  za d o 
v o ljn i z  n jim i, z d a j j i b  k u p u je 

jo  p o  svo jem  o k u su , izb ira jo  
p la s tik o  a l i  k o v in o , tu d i  
b a rvo , k i  j im  u g a ja ?

Ivan Čerič: “Pri nas je težava, ker 
nimamo sprejetih oziroma uzakonje
nih standardov za posode za odpadke, 
kar med drugim povzroča težave tudi 
proizvajalcem nakladalnih vozil. So pa 
nekako dogovorjene osnovne značil

nosti posod, kot je višina, da lahko 
avtomat naloži in izprazni posodo. 
Tipizirane posode se pričnejo z veli
kostjo 120 htrov in nadaljujejo s 160, 
240 in 320 htrov prostornine. Ah je 
posoda kovinska ah plastična, je bilo 
dosedaj prepuščeno strankam, s tem 
da_so plastične precej cenejše. Glede 
na to, da je plastika v zadnjih letih 
vedno bolj kakovostna, da pozimi ob 
praznjenju posod ne pokajo več tako 
pogosto, se strinjamo tudi s takimi 
posodami. Res je tudi, da so precej 

lažje od kovinskih in 
se laže čistijo. Ob 
tem moram poveda
ti, da imamo že 
naročeno vozilo za 
čiščenje posod, to je 
poseben avtomat, ki 
bo takoj po praznje
nju posodo tudi 
opral. Kmalu bomo 
verjetno kupih še 
drugo tako vozilo, 
saj so potrebe veh

ke, zlasti tam, kjer je vehko organskih 
odpadkov.”

C ena o d vo za  o d p a d ko v  bo  p o  
n ovem  d o lo če n a  g led e  n a  v e li
k o s t p o so d e  z a  o d p a d ke  in  š te 
v ilo  od vo zo v. N a že ljo  s tra n k e  
b o ste  p o s ta v ili večjo  a l i  m a n j
šo p o so d o , k a j p a  šte v ilo  odvo
zov, j i b  b o ste  tu d i p r ila g a ja li 
že lja m  u p o ra b n ik o v  o ziro m a  
bo šte v ilo  e n a k o  za  vsa  gospo
d in js tv a  v d o lo čen em  n a se lju ?

Ivan Čerič: “Želje glede števila 
odvozov odpadkov so različne. 
Nekatera komunalna podjetja so lju
dem ponudila možnost, da sami izbe
rejo, kolikokrat na teden ah mesec 
želijo odvoz, kar pomeni, da ima na 
primer ena hiša en odvoz na teden, 
druga pa dva. S posebnimi nalepkami 
označili posode, da je delavec vedel, 
katero lahko izprazni ob posameznem 
odvozu. Seveda je plačilo ob manj 
odvozih nižje. Vendar pa je prišlo tudi 
do trganja teh nalepk, zato smo se 
odločili, da mi v tak sistem ne gremo. 
Za vsako občino posebej imamo nare
jen program odvoza z določenim števi
lom odvozov po posameznih naseljih, 
pri pripravi katerega sodeluje tudi 
občina. Možen pa je dogovor, zlasti za 
hribovita območja, kjer je dejansko 
manj odpadkov, da vozimo odpadke le 
enkrat na štirinajst dni. Enkrat na 
mesec se je že izkazalo, da je premalo. 
Po našem mnenju bi lahko tudi v str
njenih naseljih, kakršno je Žalec, prišli 
na enkrat tedenski odvoz, če pa bodo 
tam in v drugih bolj strnjenih naseljih 
vztrajali pri dveh odvozih na teden, kot 
dosedaj, se bomo temu prilagodili."

A li so  p o so d e  z a  o d p a d k e  
o b vezn e  a l i  p a  j e  m ogoče n ji
hovo o d la g a n je  tu d i v  vrečah?

Ivan Čerič: “Ko so občine pričele 
pritiskati na nas, naj v organiziran 
odvoz odpadkov vključimo čim več

gosodinjstev, smo naleteli na problem, 
da nismo z vozili prišli do vseh uporab
nikov. Najprej smo ponujali večje sku
pne posode na določenih zbirnih 
mestih, kamor še pridemo s kamio
nom, vendar se povsod niso strinjali s 
tem in so zahtevah, da z vozili pridemo 
do njih. Zato smo omogočili odlaganje 
smeti v vrečah, ki so jih še vedno nosi
ti na določena zbirna mesta, ki pa so 
bila vendar bliže takim domačijam. 
Vendar pa se tudi to ni obneslo najbo
lje, ljudje so zahtevah posode, ker se je 
res dogajalo tudi to, da so ponoči psi in 
mačke vreče raztrgali in raztresti 
odpadke po okolici. Sicer pa se vrečke 
tudi drugod niso obnesle, spomnimo 
se samo pred leti težav z njimi v 
Ljubljani, kjer so začeti ljudje vreče na 
pločnike pripravljati kar vsak dan, ne 
samo na dan odvoza. Pri nas je povsod, 
kjer lahko pridemo z voziti za prazne
nje posod, obvezna posoda za odpad
ke, odlaganje v vrečke ni dovoljeno. 
Lahko pa se dogovorimo, da ima več 
hiš eno, večjo posodo.”

Če o sta n eva  p r i  h r ib o v sk ih  
d o m a č ija h , c e n a  o d v o za  
o d p a d k o v  j e  tu d i  z a  n j ih  
e n a k a , čep ra v  m a rs ik je  z  v o z i
l i  z a  o d vo z o d p a d ko v  n e  p r id e 
te  v se  do  h iš. ta k o  k o t p o  v io li
n i?

Ivan Čerič: “Cena je določena po 
metodologiji, kot sem povedal. V hri
bovskih predelih se razlikuje samo po 
tem, če je manj odvozov. Sicer pa je v 
120-litrski posodi enako odpadkov 
tako v dolini kot v hribovitih predehh, 
zato je cena odvoza enaka.”

O m en ili s te  d e l cen e , k i  j e  
n a m e n je n  o d la g a lišč u  B u k o v 
ž la k . A li g re  p r i  tem  že  z a  z b i
r a n je  d e n a r ja  z a  n a č rto v a n o  
g ra d n jo  reg ijskeg a  c e n tra  z a  
ra v n a n je  z  o d p a d k i?

Ivan Čerič: “S to ceno pokrivamo 
sanacijo starega dela odlagališča 
Bukovžlak in njegovo razširitev. Mi 
smo sicer ponuditi tako imenovano 
upravičeno ceno, s katero bi že zbira
ti sredstva za gradnjo regijskega cen
tra, vendar so nam to v Ljubljani zavr
nili, ker bi šlo za kar velike postavke. 
Pripravljamo pa že dokumentacijo za 
regijski center in tudi odkupujemo 
nekatera zemljišča, za samo gradnjo pa 
bodo morale sredstva občine prispeva
ti sredstva posebej iz občinskih prora
čunov. Zaenkrat se s postavke deponi
ranje odpadkov sproti prekriva stari 
del odlagališča, urejeno je že odvajanje 
plina, rešen mora biti problem odce
dnih voda in to je zajeto v ceni.”

K ako dolgo p a  se  b o d o  še  
la h k o  o d la g a li o d p a d k i n a  te j  
d e p o n iji v B u k o v žla k u ?

Ivan Čerič: “Po projektu je predvi
deno še odlaganje odpadkov štiri do 
pet let, s tem da bi se morale količine 
odpadkov z uvajanjem ločenega zbira
nja zmanjševati in se tudi bodo. Nam 
pa trenutno podatki kažejo, da se koli

čine odpadkov iz dneva v dan večajo.”
V ra zp ra v a h  o  n o vem  ta r i f

n e m  s is te m u  r a v n a n ja  z  
o d p a d k i j e  b il s l iš a ti  tu d i p r i 
p o m b e  v eč ih  sv e tn ik o v , d a  j e  
o b ra č u n a v a n je  c en e  o d p a d k o v  
g led e  n a  v e lik o s t p o so d e  in  š te 
v ilo  o d vo zo v  s ic e r  b o ljš e  o d  
sed a n jeg a , d a  p a  b i b ilo  k lju b  
vsem u  n a jb o lj p ra v ič n o  te h ta 
n je  o d p a d ko v . K a j m e n ite  o 
tem ?

Ivan Čerič: “Pri takem sistemu 
ima vozilo zadaj na avtomatu vgrajeno 
tehtnico, kar sicer tehnično ni tako 
drago, morajo pa biti tudi vse posode 
za odpadke opremljene s čipi. Ko se 
posoda približa avtomatu, računalnik 
sproti zabeleži, čigava posoda je to in 
koliko je bilo odpadkov v njej. Na 
osnovi izpisa se ob koncu meseca izda 
račun. Vse to se lepo sliši, vendar je 
zelo drago, glede na izkušnje v tujini pa 
pričnejo pri takem sistemu sosedje 
zaklepati posode pred sosedom (kar 
so ponekod dogaja že tudi pri nas, zla
sti pri večjih skupnih posodah). 
Postopno bomo tudi pri nas prišli do 
takega sistema, saj tudi metodologija 
pravi, da bi v treh letih skušah preiti na 
tehtanje odpadkov. Pojavi pa se spet 
težava, po kakšnem ključu razdeliti 
količino stehtanih odpadkov oziroma 
strošek pri večstanovanjskih hišah.”

Večino l ju d i za n im a , k a k š n i  
bod o  d e ja n s k i d v ig i c e n  p o  
n o vem  ta r ifn e m  s is te m . 
N a p o ved u jete , d a  bo  d v ig  n a j
v iš ji p r i  u p o ra b n ik ih , k i  so  
im e li d o s le j p r ija v lje n e  m a jh 
n e  s ta n o v a n js k e  p o v r š in e . 
Im a te  m o rd a  p r ip r a v lje n e  
k a k š n e  o la jša ve?

Ivan Čerič: “Mi smo pripravili vse 
izračune, ki smo jih predstaviti tudi 

‘občinskim svetom. Pri dosedaj prijav
ljenih 120 do 130 kvadratnih metrih 
stanovanjskih površin bo cena tako 
rekoč nespremenjena, morda bo višja 
za nekaj odstotkov glede na povišanje 
stroškov, zajetih v novo ceno. Pri povr
šinah, večjih od 150 kvadratnih met
rov, bo nova cena celo nižja. Kjer pa je 
bilo prijavljenih le 30 ah 50 kvadratnih 
metrov površin, takih stanovanj in 
predvsem hiš je zelo malo, bo po 
novem sistemu lahko cena tudi do dva
krat višja. Res pa smo že sedaj omogo
čiti določene olajšave za .stranke, ki 
živijo v hiši same ah kjer je v objektu 
manj ljudi. To bomo omogočiti tudi v 
prihodnje. Na prošnjo stranke pošlje
mo obrazec, ki nam ga potrdi še matič
na služba. Glede socialno ogroženih pa 
bomo dejansko stanje ugotavljali prek 
centra za socialno delo. Bomo pa pri 
tem olajšave upoštevali predvsem v pri
merih, ko je brezposeln res lastnik sta
novanja oziroma nosilec stanovanjske 
pravice in prejema podporo. Prosilec 
mora prinesti ustrezno potrdilo centra 
za socialno delo. Sicer pa naj se stran
ke s svojimi pripombami in željami 
glede odvoza in cene obrnejo na naše 
podjetje, da bomo sproti reševati vse 
nejasnosti in probleme.”

k. Rozman

JAVNO PODJETJE r

Vedno z Carni 
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Utrinek z  revije

“POLZELA” se predstavi
Polzela, tovarna nogavic d. d., 

je ena največjih in najstarejših 
proizvajalk nogavic v Evropi. 
Že triinsedemdeseto leto pro
izvajajo ženske, moške in otro
ške nogavice za vse priložnosti. 
Enkrat letno pripravijo modno 
revijo, na kateri predstavijo 
svoje novosti. Letošnja revija 
je bila v veliki dvorani Hotela 
Paka v Velenju. Poslovnim par
tnerjem so predstavili modne 
tendence in novosti kolekcij za 
sezono pomlad - poletje 2001 
in za sezono jesen - zima 2000 
- 2001.

Modeli modne agencije Nina 
Lubarda iz Ljubljane in voditeljica

Ivana Šundov so prikazali nove 
modne tendence, ki izražajo veselje, 
srečo, nedolžnost, lahkotnost in svo
bodo. Polzelske nogavice so barvno 
bogate, med njimi so močno rdeče, 
oranžne in pink ter sveži pasteli v 
lila, roza, modri, zeleni in drugih 
barvah. Ženske nogavice so tanke in 
prosojne, za hladne dni pa tople in 
udobne, vse pa poudarjajo ženskost 
in eleganco. Moške nogavice so v 
klasičnih in modrih barvah z vzorci 
ah brez. Otroške nogavice so živah
ne, igrive in v vzorcih, ki poudarjajo 
otroško razigranost. Značilnost vseh 
izdelkov so naravni in mehki materi
ali, pogosto v kombinaciji z Lycro.

T. Tavčar

Ozimnica se pripravlja
V Savinjski dolini je veliko pride

lovalcev zelja, med njimi tudi Rudi 
Kos iz Kaple pri Taboru. Kot je pove
dal, letošnje leto ni bilo najbolj ugo
dno za zelje, saj ga je v začetku pesti
la suša, pozneje pa preobilne padavi
ne, zato zeljne glave pokajo. Kosovi

so ga pridelali okrog 50 ton, z odku
pno ceno, ki je zelo nizka, pa niso 
zadovoljni. Zelje gre dobro v proda
jo, saj je v ozimnici nepogrešljivo, pa 
naj si ga pripravljamo za kisanje 
sami, ah pa to prepustimo kisamam.

T. T.

Gospodar Rudi Kos, Majda Tekavc in  Helena Petek p ri spravilu zelja.

Tudi v  tr g o v in i k r še n e  
p r a v ic e  z a p o s le n ih

Sindikat delavcev trgovine 
Slovenije, ki deluje v okviru 
Zveze svobodnih sindikatov 
Slovenije, letos praznuje 10- 
letnico svojega delovanja. 
Slavnostno akademijo ob tem 
jubileju in hkrati 1. dan trgov
cev je sindikat pripravil prvo 
soboto v oktobru v dvorani 
Doma II. slovenskega tabora v 
Žalcu.

Osrednji govornik je bil predse
dnik sindikata Franci Lavrač, ki je 
med drugim povedal, da je trgovski 
sindikat drugi najmočnejši v okviru 
Zveze svobodnih sindikatov in eden 
najvplivnejših v državi. Korenine sin
dikalnega organiziranja trgovcev 
segajo v konec 19- in začetek 20. sto
letja, vendar pa je bilo tudi obdobje

pred desetimi leti zelo pomembno za 
zaposlene v trgovini. Na novo so se 
sindikalno organizirah in se v proce
su tranzicije gospodarstva in lastni
njenja borih predvsem proti zapira
nju trgovskih podjetij, ukinjanju del
ovnih mest in kršenju pravic delav
cev. Do raznih nepravilnosti in 
poskusov ukinjanja delovnih mest 
prihaja tudi sedaj, najnovejša kam
panja sindikata pa opozarja, da 
imajo tudi trgovci družine in pravico 
do nedeljskega počitka.

Na slavnostni akademiji so podeli
li tudi deset sindikalnih priznanj ozi
roma kipcev zlatega Merkurja, dru
žabno srečanje v rekreativnem cen
tru Zupanc v Šeščah, ki je sledilo 
akademiji, pa je precej motilo slabo 
vreme. K. r .

liidi center za poklicno svetovanje Ob odprtju centra je UPI - Ljudski 
univerzi ter vsem njenim partnerjem, 
ki sodelujejo pri tem projektu, med

UPI - Ljudska univerza Žalec 
je javni zavod za izobraževanje 
odraslih z dolgoletno tradicijo, 
ki zlasti v zadnjem desetletju 
svojo izobraževalno dejavnost 
bogati z zanimivejšimi in 
sodobnejšimi program i za 
odrasle, mladino in otroke.^ V 
letošnjem tednu vseživljenj
skega učenja so svoje delova
nje še nadgradili z odprtjem 
informativnega mesta oziroma 
Centra za inform iranje in 
poklicno svetovanje.

Center za informiranje in poklicno 
svetovanje, ki so ga odprli prejšnji 
četrtek, je eden izmed prvih v 
Sloveniji. Ideja zanj se je porodila 
letošnjo pomlad, sam projekt pa je 
bil pripravljen v dveh mesecih (v 
Celju ga po dveh letih še niso uspeh 
odpreti). Center je rezultat partner
skega sodelovanja UPI - Ljudske uni
verze Žalec, Zavoda RS za zaposlova
nje - območne službe Celje, Zbornice 
zasebnega gospodarstva Žalec in 
Podjetniškega centra Žalec. 
Namenjen je osnovnošolcem, ki se 
bodo na osnovi spoznavanja poklicev 
laže odločali za izbiro poklica in izo
braževalne poti, srednješolcem za

natančnejše informiranje o študij
skih programih in pogojih, staršem 
pri informiranju in svetovanju o raz
ličnih izobraževalnih možnosti, odra
slim na področju svetovanja in 
informiranja o dokvalifikacijah, pre
kvalifikacijah in usposabljanju ter

do 17. ure. V njem so na voljo izčr
pne baze aktualnih podatkov, različ
na gradiva, multimedijski pripomoč
ki, računalniški programi in 
videopredstavitve. Organizirane 
bodo predstavitve poklicev, sestanki 
z delodajalci, skupaj s svetovalci

drugim čestital generalni direktor 
Zavoda RS za zaposlovanje Jože 
Glazar, med gosti pa so bili tudi pred
stavniki Andragoškega centra in 
nacionalnega CIPS-a. S prerezom 
traku sta center odprla župan občine 
Žalec Lojze Posedel in direktor

brezposelnim pri izbiranju ustreznih 
izobraževalnih programov in poti 
iskanja zaposlitve.

Center za informiranje in poklicno 
svetovanje (ČIPS) se nahaja v treh 
prostorih v pritličju Ljudske univer
ze, prve tri mesece pa bo odprt od 9-

K. R.

Z otvoritve svetovalnega središča.

zavoda za zaposlovanje pa bo zago
tovljeno tudi stalno individualno in 
skupinsko sodelovanje. Dogovorjeno 
je, da bo svetovalka zavoda oziroma 
njegove območne službe Celje enkrat 
na teden prihajala v Žalec in bo na 
voljo za svetovanje.

Ljudske univerze Andrej Sotošek.
Teden vseživljenjskega učenja so 

na žalski univerzi zatem zaključili še 
s strokovnim posvetom Kakovost izo
braževanja odraslih.

Delovni čas:
od ponedeljka do petka 

od 7. do 17. ure

£ 5
Aškerčeva 4a, 3310 Žalec 

«  Ž a le c  Tel.: 03/713-53-00, faks: 03/5715-390

Sladkorna pesa je ena izmed 
kmetijskih kultur, ki se bolj 
množično pojavlja na poljih 
Spodnje Savinjske doline šele v 
zadnjih letih, ko hmeljarji 
zmanjšujejo površine hmelj- 
skih nasadov. Letos je bilo s 
sladkorno peso posejanih

okoli 230 hektarov zemljišč.
V teh dneh kmetje peso posprav

ljajo. Če bi bila letina dobra, bi jo 
pridelali okoh 12.000 ton. Suša je 
pridelek oklestila za približno 20 
odstotkov. Sladkorno peso odkupuje 
Tovarna sladkorja v Ormožu.

T. T.

Viva club odprl vrata
Konec septembra je z dne

vom odprtih vrat v Žalcu ura
dno pričel delovati Viva club s 
savno, solarijem in klubskimi 
prostori, katerega lastnika sta 
Klara in Mario Lesjak. Viva 
club je na Tomšičevi 15, odprt 
pa je od ponedeljka do sobote 
od 15. do 22. ure.

Na približno 200 kvadratnih 
metrih sta urejeni finska in bio savna 
z barvno in aroma terapijo, članom 
kluba in vsem drugim obiskovalcem 
pa je na voljo tudi sodoben turbo 
solarij.

K  R.

•  PRODAJA VOZIL UGODNI BANČNI KREDITI
•  PRENOS LASTNIŠTVA DO 5 LET
• ODKUP VOZIL OD LETNIKA 1995 DALJE BREZ POLOGA
• VAŠE VOZILO VZAMEMO V KOMISIJSKO PRODAJO IN GA PRODAMO PO VAŠI CENI
• PRODAJA PNEVMATIK: TOYO, PIRELLI, MICHELIN, KORMORAN
• KOVINSKA IN ALU PLATIŠČA

ZIM SK E PNEVM ATIKE ŽE  OD 6 .3 0 0  SIT DALJE  
Za obisk se priporočamo in se vam zahvaljujemo

Peso zbirajo p ri železn iški postaji v Žalcu, od koder jo  z  vlakom odpeljejo v 
Tovarno sladkoija Ormož.

Več kot 10 tisoč ton pese

A V T O  H I Š A
D A Č A ,  d .o .o .
M ig o jn ic e  140, 33 0 2  G R IŽ E

tel.: 0 3  /  5 7 -1 8 -2 2 2  '
G SM : 041 6 2 9  0 9 3

IB M  PC OD 1 0 9 .9 9 9  S IT
IB M  APTIVA komplet
(iz TV reklame) 1 9 9 .9 9 0  S IT

Vse cene  so  brez davka. C ene veljajo za takojšnje plačilo

MATRIČNI TISKALNIK 
LASERSKI TISKALNIK 

CD ROM ATAH 40 X 
INJEKT barvni tiskalnik 
APC ZAŠČITE

OD 29.999 SIT 
00 39.999 SIT

Hmezad
KMETIJSKA ZADRUGA 
P E T R O V Č E  
ielefon. 03 /  5-708-173 
telefax: 03 /  708-248

V NAJEM ODDAMO:
• poslovni prostor, 75 m2, primeren za pisarne, v Zadružnem 

domu Petrovče in
• skladiščni prostor, 150 m

PRODAMO:
poslovni prostor, 150 m2, z dvoriščem v Zadružnem domu Galicija in 
poslovni prostor, 80 m2, v Zadružnem domu Vinska Gora, primeren za 
preureditev v stanovanja.
Informacije po telefonu: 570-81-73, 041 685-662 

STROJNE STORITVE:
Po konkurenčni ceni opravljamo strokovne in kvalitetne strojne’storitve:
• oranje s 4-bradnim obračalnim plugom,
• oranje z 2-brazdnim plugom,
• podoravanje hmeljišč, njih in travnikov,
• izoravanje hmeljišč,
• prevozi.

Pokličite: 041 684-358 in 040 245-802.
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Nova Agila in Astra coupe
Avtocenter Celeia na 

Mariborski 107 v Celju, kjer 
skrbijo za servis in prodajo 
vozil Opel, je pred dnevi p ri
pravil predstavitev dveh novih 
Oplovih modelov. Med kupce 
sta se zapeljala športno-ele- 
gantna astra coupe in praktič
na agila.

To je bila prva uradna predstavitev 
teh dveh vozil v Avtocentru Celeia. 
Astra coupe je kupcem na voljo v 
treh različicah motorja (1800, 2000 
in 2200 m’ delovne prostornine), 
odlično je poskrbljeno za varnost, 
bogata pa je tudi serijska oprema.

Zvone Meško izroča ključe corse Sergeju Salamonu

Mini prostorec agila preseneča in če 
je prvi odziv nanjo morda Ha-ha,

potem si hitro rečemo Aha! Več o teh 
dveh vozilih in seveda vseh drugih

Oplovih modelih so kupci lahko izve
deli tudi na dnevih odprtih vrat 
Avtocentra Celeia, ki so sledili prvi 
uradni predstavitvi coupeja in agile.

Predstavitev novih vozil pa je bila 
tudi lepa priložnost za darilo mlade
mu velenjskemu atletu Sergeju Šala
monu, ki je letos sodeloval na olim
piadi v Sydniju. Direktor Avtocentra 
Celeia Zvone Meško mu je izročil 
ključe modre corse city 1.2, ki jo bo 
lahko Sergej uporabljal eno leto. Za 
prijetnejše razpoloženje je z glasbo 
poskrbela citrarka Cita Galič.

Poleg vsega omenjenega je 
Avtocenter Celeia za svoje kupce pri
pravil tudi preventivne preglede 
vozil, saj je zima že skoraj pred vrati. 
Ti potekajo od 14. do 27. oktobra.

ep

Nova astra coupe

Prodaja vozil 
Rezervni deli

Servis-Diagnoza 
Rabljena vozila 

Pralnica

Avtocenter Celeia

AVTOCENTER CELEIA, Celjs, tel. 03 425 46 00 • AVTOHIŠA 
JAKOPEC, Velenje, tel. 03 586 43 80

P R E P R I Č A J T E  S E  P R A V O Č A S N O !

Brezplačno in hitro se prepričaj
te, ali je vaše vozilo pripravljeno 
za zimske vožnje.
Med 16. in 27. oktobrom se 
naročite za brezplačen preven
tivni pregled svojega vozila pri 
najbližjem pooblaščenem servi
serju vozil Opel. S strokovnim 
pregledom bo na vašem avto
mobilu preveril 25 točk, ključnih 
za brezskrbno zimsko vožnjo. 
Pravočasna in ugodna montaža 
zimskih pnevmatik.

Ne pozabite! Zima bo še  
lepša, če bo vama!

O P E L Svelja  za vsa vozila .

V
■

M ožnost b rezp lačnega  
preventivnega pregleda

kot v celjskem Lovcu pričeli s proda
jo pirotehničnih sredstev.

Trgovina Lovec v Žalcu je odprta 
od ponedeljka do petka od 8. do 19. 
ure, ob sobotah pa od 9- do 12. ure. 
Pokličete lahko tudi po telefonu: 
57-16-766.

ep

Več dežurstev trgovin ali manj?
V občini Žalec je te dni v 

javni obravnavi predlog pra
vilnika o merilih za določanje 
dežurnih prodajaln na območ
ju občine, ki bo potekala do 9- 
novembra. Novi pravilnik, ki 
so ga pripravile občinske stro
kovne službe, je glede dežur
stev trgovin nekoliko bolj strog 
od starega, enotnega mnenja o 
tem, ali je tako bolje ali bi bila 
vendarle potrebna večja libe
ralizacija na tem področju, pa 
ni tudi med samimi trgovci.

Po predlogu pravilnika, ki je v 
javni obravnavi in ki med drugim 
upošteva tudi interese zaposlenih v 
dejavnosti trgovine v zvezi s pravico 
do dnevnega, tedenskega in letnega 
počitka, je redni obratovalni čas pro
dajaln od ponedeljka do sobote od 7. 
do 21. ure. Prodajalne, ki obratujejo 
izven tega delovnega časa, so dežur-

mizarstvo

KORUN
pohištveno 

stavbeno

Šentrupert 36, 3 3 0 3  G O M IL S K O  

tel.: 0 6 3 /7 2 6 -0 7 2 ,  fax: 0 6 3 /7 2 6 -3 9 0 , avto telefon: 0 4 1 /6 2 6 -8 1 4

IZD ELA VA  STAVBNEGA POHIŠTVA  
IZD ELA VA  RAZNIH VRST TER M O PA N  STEKEL 
(ZDELAVA NOTRANJE O PR EM E: 
ku h in je , predsobe, dnevni p rostori, spaln ice... 
OPREM LJANJE TR G O VIN  IN  GOSTINSKIH  
LO K A LO V

ne. Ob nedeljah, praznikih in dela 
prostih dnevih, razen prvi dan dveh 
dni trajajočih praznikov ter na dan 
državnosti, veliko noč in božič lahko 
obratujejo kot dežurne med 7. in 12. 
uro. Specializirane prodajalne, kot 
so trafike, lekarne in prodajalne s 
kruhom, lahko obratujejo ne glede 
na prejšnje določilo med tednom in 
ob nedeljah, praznikih in dela pro
stih dnevov (ob upoševanju omejitve 
za prvi dan dva dni trajajočih prazni
kov) od 5. do 12. ure. Bencinski ser
visi so lahko dežurni brez omejitev, 
vsak dan v lem.

Predlog novega pravilnika kot 
merila za določitev dežurnih proda
jaln na območju občine Žalec dolo
ča: interes trgovcev, interes potrošni
kov, izvajanje delovno-pravne zako
nodaje, tranzitni cestni promet in 
turizem, gostoto naseljenosti prebi
valstva, krajevne običaje in zagotav
ljanje javnega reda in miru..

V primeru, da pristojni organ 
občinske uprave po zbranih umikih 
obratovalnih časov prodajalne ugo
tovi, da v posamezni krajevi oziroma

mestni skupnosti ni niti ene dežurne 
prodaj alne z živili ali bencinskega 
servisa, lahko župan s posebno 
odredbo določi dežurne prodajalne 
za nedelje, praznike ali drage dela 
proste dneve, po poprejšnjem dogo
voru s trgovci. Trgovec mora umik 
obratovalnega časa prijaviti pristoj
nemu občinskemu organu največ 45 
in najmanj 15 dni pred začetkom 
poslovanja prodajalne, spremembe 
umika obratovalnega časa in zače
tkom novega leta.

Ne glede na omenjene določbe pa 
sme upravni organ občine dovoliti, 
da lahko prodajalne na celotnem 
območju obične obratujejo kot dež
urne tudi v času večjih javnih priredi
tev ali posebnih dogodkov turistične
ga značaja, mora pa trgovec pred 
tem pridobiti soglasje.

Koliko se trgovci strinjajo s takš
nim predlogom pravilnika, pa bo 
jasno ob koncu njegove javne obrav
nave. Za njegovo veljavnost mora 
pravilnik v dragi obravnavi potrditi 
še občinski svet.

K. R.

Število  brezpose ln ih  m anjše
Zavod Republike Slovenije za 

zaposlovanje - Območna služba 
Celje je pred kratkim izdala 
mesečno informacijo v zvezi z 
brezposelnostjo, ki se nanaša 
na letošnji julij in avgust Kot 
kažejo podatki, se je na območ
ju upravne enote Žalec brezpo
selnost v avgustu letos zmanjša
la v primerjavi z decembrom 
lani.

Konec decembra leta 1999 je bilo 
na območju žalske upravne enote 
2.406 registrirano brezposlenih, to je 
oseb brez zaposlitve, ki so prijavljene 
na zavodu za zaposlovanje, konec 
avgusta letos pa jih je bilo 2.101. Na 
dan 31. avgust letos je bilo brezposel
nih v občini Braslovče 196, od tega 
106 žensk, v občini Polzela 223 (107 
žensk), v občini Prebold 248 (122 
žensk), v občini Tabor 57 (30 žensk),

v občini Vransko 124 (61 žensk) in v 
občini Žalec 1.222 (od tega 605 
žensk). V vseh omenjenih občinah 
največji delež med registrirano brez
poselnimi predstavljajo osebe s I. in II. 
stopnjo izobrazbe.

Zavod za zaposlovanje pospešuje 
samozaposlovanje z različnimi oblika
mi svetovanja, usposabljanj in tudi s 
subvencijami. V letošnjem avgustu je 
bilo v programe usposabljanja na 
celotnem območju celjske službe 
zavoda vključnih 78 brezposelnih, od 
tega 36 v celjski upravni enoti, 16 v 
šmarski in 10 v žalski upravni enoti. Z 
žalskega območja se je samo eden 
udeležil usposabljanja. V celotnem 
letošnjem obdobju oziroma do 31- 
avgusta je bilo od 166 samozaposlenih 
v celjski regiji le 16 brezposelnih iz 
Spodnje Savinjske doline, kar je naj
manj v regiji. K. R.

M O Ž N O S T  H R A M B E  G U M  
NE ČAKAJTE NA 15. NOVEMBER

VABIMO VAS TUDI V DNEVNI BAR
FLORJAN V ŠEŠČAH

...... -........- --7''. : ■

VUUCANIZIRSTVO 
IN AVTOPRALNICA

Jure VEUGOŠEK s.p.,GRIŽE, id.: 063 716-820, 041 656 041

PRODAJA IN MONTAŽA VSEH VRST GUM, 
PLATIŠČ, ALU PLATIŠČ IN VERIG 

ZA OSEBNA TER OSTALA VOZILA.

Ugodni plačilni pogoji in popusti

V začetku oktobra je bila v 
Žalcu odprta nova trgovina - 
Lovec. V prostorih nekdanjega 
Ali sporta na Šlandrovem trgu 
21 jo je odprl Valter Verhovšek, 
ki ima že pet let prodajalno z 
istim blagom v Celju, na 
Glavnem trgu 14.

Za prodajalno v Žalcu so se 
Verhovškovi odločili zato, ker so 
sami Žalčani. S svojo specifično

ponudbo so se na ta način približali 
Savinjčanom, ki so doslej artikle za 
preživljanje prostega časa in rekre
acijo kupovali v Celju. Ponudba v 
Lovcu v Žalcu je še posebej namenje
na ljubiteljem malih živali (hrana za 
muce TecniCal, oprema Hobby), 
ribičem, lovcem in pohodnikom 
(daljnogledi TASCO, svetilke MAG
LITE), prodajajo tudi pokale, pikada 
in žepne nože. V kratkem bodo tako
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PODJETNIŠTVO IN RAZVOJ V OKTOBRU 2000
RAZVOJNA AGENCIJA SAVINJA vas obvešča in  vam  priporoča:

JAVNI RAZPISI

• JR za  področje obnovljivih virov energije - gospo
din jstva  OBVE-C; predmet razpisa OVE-C je nepovratna 
subvencija na področju energetike za investicijske pro
jekte obnovljivih virov energije gospodinjstva: - solarni 
sistemi za toplo vodo, toplotne črpalke, zimski vrtovi, 
individualni fotovoltaični sistemi, individualne kurilne 
naprave za centralno ogrevanje na lesno biomaso z avto
matskim doziranjem.

R ok za  prijavo  je 10. 11. 2000. Dodatne informacije 
posreduje Franjo Curanovič vsak delovni dan od 9- do 11. 
ure, telefon: (01) 478-32-83.

• JR za  subvencioniranje obrestne m ere za  investi

cijske kredite za  m lade podjetnike; predmet razpisa je 
dodeljevanje subvencij za investicijske kredite za mlade 
podjetnike pri naložbah v opremo ali v nov program. Na 
razpis se lahko prijavijo enote malega gospodarstva po 
določilih Zakona o razvoju malega gospodarstva in spada
jo v skupino mladih podjetnikov. Za mlade podjetnike šte
jejo podjetniki do preteka deset let po končanem šolanju 
na katerikoli izobrazbeni stopnji. Merila za ocenjevanje 
so: sodobna tehnologija in inovativnost, izvozni vidik, 
obstoječe število delavcev in možnost novih zaposlitev, 
vpliv na okolje ter dobiček na zaposlenega.

R ok za  prijavo  je odprt od objave do porabe namen
skih sredstev. Popolne vloge se sprejemajo do vključno 
vsakega sedmega v tekočem mesecu. Dodatne informaci
je po tel.:
(02) 234-12-74, (02) 234-12-72, manfred.lepej@gov.si.

OBVEŠČAMO IN PRIPOROČAMO!

• V mesecu septembru je v Žalcu začel delovati letos 
ustanovljeni Sklad dela Savinjske regije, ki se ukva
rja z reševanjem problematike prekvalifikacije in preza
poslovanja presežnih delavcev in iskalcev zaposlitve na 
našem območju. Zaključena je bila že prva zaposlitvena 
delavnica Programa razvoja poklicne kariere, v katero je 
bilo vključenih 18 udeležencev.

Vabimo vsa podjetja, ki zaradi težav v poslovanju 
načrtujejo presežke delavcev, da nam to sporočijo!

• Še naprej vabimo vsa mala in srednja podjetja, ki 
razmišljajo o dvigu kvalitete svojega poslovanja in želijo 
pridobiti certifikat kakovosti po standardih ISO 
9000, da se nam oglasite!

V letošnjem letu smo že dvema skupinama malih in 
srednjih podjetij omogočili, da so pod ugodnimi pogoji 
zaključili postopek skupnega izobraževanja in priprave 
poslovnika kakovosti po standardih ISO 9000, do konca 
leta pa jih pred pridobitvijo certifikata čaka še postopek 
interne in nato eksterne presoje.

• V sodelovanju z UPI Ljudska univerza Žalec, ZRSZ OS 
Celje in ZZG Žalec smo v Tednu vseživljenjskega učenja 
odprli informativni Center za inform iranje in

poklicno svetovanje. Svetovalna dejavnost je namenje
na vsem ciljnim skupinam v širšem lokalnem okolju 
(osnovnošolcem, srednješolcem, študentom, brezposel
nim, staršem, odraslim itn.) in povezuje udeležence v izo
braževanju, izobraževalne organizacije, delodajalce, 
iskalce zaposlitve itd.

• Vabimo vse podjetnike in tiste, ki se odločate za 
podjetništvo, pa nimate urejene dokumentacije ali iščete 
poslovne prostore, da nas pokličete! Hkrati vabimo vse, ki 
se ukvarjate z inovacijami in imate ideje in predloge za 
oblikovanje podpornega okolja, da nas obiščete na GIZ 
Razvojni agenciji Savinja v Žalcu ali v Novem 
Celju, kjer deluje PPC-podjetniška zadruga in v 
njenem okviru tudi podjetniški inkubator.

• Podjetja in vse druge, .ki imate razvojno- 
investicijske načrte, ki bodo prispevali k odpira
nju novih delovnih mest, dvigu kvalitete okolja, 
izenačevanju življenjskih, socialnih in drugih 
pogojev ipd. vabimo, da nam zaupate svoje 
načrte in dogovorili se bomo, da jih vgradimo v 
skupne razvojne dokumente naše doline. S tem 
boste pridobili možnost tudi za morebitno sofi
nanciranje iz evropskih virov, saj je Savinjska 
statistična regija postala ena od treh pilotnih 
regij v Sloveniji!

V mesecu oktobra, smo na javni razpis za sofinanci
ranje programov in izvajalcev lokalno zaposlitvenih 
programov, ki ga je razpisal Zavod RS za zaposlovanje, 
prijavili program z delovnim naslovom 'Zaposlitveni 
projekt Novo Celje". V sklopu oživitve celotnega kom
pleksa dvorca in parka Novo Celje bodo vzpostavljeni 
prodajno promocijski center, vzdrževalni center ter 
turistično informacijska ponudba. Projekt omogoča 
zaposlitve oziroma samozaposlitve iz vrst brezposelnih 
in presežnih delavcev za področja:

• vrtnarstva,
• obrtništva (domača in umetna obrt),
• kulture in turizma.
Namen projekta je oživljanje naravne in kulturne 

dediščine, domačih in umetnih obrti, razvoj podjetniš
tva in turizma itn.

Dodatne informacije dobite na naslovu: 
Razvojna agencija Savinja, Ulica Heroja Staneta 
3 v Žalcu,
tel. 03/713-68-60, fax 03/713-68-70, (Danica 
Jezovšek-Korent, Mirjana Bevanda, Alenka Doler, Uroš 
Govek)
Email: podjetniski.center@zalec.si 
ah preko naših partnerjev UPI-Ljudska univerza Žalec 
(03/703-16-50, g. Sotošek), PPC Žalec (041/726-546, g. 
Virant), Turistična zveza Spodnje Savinjske doline 
(03/713-68-68, g. Kroflič), IZVIR d.o.o. Žalec (03/713- 
3100, g. Kač) in dragih.

S I P R O  d .,» .
STANO VANJSKO  PODJETJE
3310 ŽALEC, Pečnikova 1
tel.: 0 6 3 / 717-121, faks: 0 6 3 / 717-282

CERTIFIKAT št. 129

IS O  9001

NAJEMNINE ZA STANOVANJA se bodo v mesecu oktobru 2000 povečale za 0,35 %. Povprečna najemnina za sta
novanja v občini Žalec znaša v mesecu oktobra 2000 12.226,73 SIT in je 251,05 SIT/m2. V občini Prebold je pov
prečna najemnina za stanovanje 11.604,34 SIT, na Polzeli pa 13-103,80 SIT.

Najemnine za stanovanja in stroški upravljanja se oblikujejo v skladu s pravilnikom o metodologiji za oblikovanje 
najemnin v neprofitnih stanovanjih. Pravilnik je objavljen v Uradnem listu RS, št. 47/95 in 23/2000.

NAJEMNINE ZA POSLOVNE PROSTORE se bodo v mesecu oktobra 2000 povečale za 0,35 %. Povprečna neto naje
mnina za m2 poslovnega prostora v občini Žalec znaša 910,48 SIT.

Po sklepu kurilnega odbora za centralno kotlovnico v Žalcu se povprečna akontacija za m2 toplotne oskrbe obliku
je v skladu s porastom cen kurilnega olja.

Povprečna akontacija za toplotno oskrbo bo v mesecu oktobra znašala 161,40 SIT za m2 ogrevalne površine in se 
ne bo povečala v primerjavi z mesecem avgustom.

Stroške lahko plačate na naši blagajni vsak dan od 7. do 15. ure, ob sredah od 7. do 17. ure in 
ob petkih od 7. do 13. ure.

Vsak dan lahko dobite tudi informacije o poslovanju za vaš stanovanjski objekt Informacije vam 
dajemo po telefonu, pisno ali ustno.

Javna predstavitev dokumentacije 
o dograditvi čistilne naprave

Ministrstvo za okolje in 
prostor, Urad za prostor ozi
roma njegova služba za pose
ge v prostor republiškega 
pomena je pred dnevi z jav
nim naznanilom v časopisu 
obvestila javnost, da so dani 
javnosti na vpogled in sezna
nitev osnutek lokacijskega 
dovoljenja za dograditev prve 
in druge faze čistilne naprave 
Kasaze, lokacijska dokumen
tacija za čistilno napravo, ki 
jo je februarja lani izdelal 
Razvojni center Celje ter 
Poročilo o vplivih na okolje, 
ki ga je junija leta 1998 izde
lal Zavod za zdravstveno 
varstvo Celje.

Omenjeni dokumenti so na vpo
gled javnosti od 19- oktobra letos v 
prostorih Občine Žalec, in sicer ob 
ponedeljkih od 7.30 do 10. in 
od 10.30 do 14.30 ure, ob sre
dah od 7.30 do 12. in od 13. 
do 16.30 ure ter ob petkih od 
7.30 do 13. ure. Javna pred
stavitev se bo zaključila v

torek, 7. novembra, ko bo ob 
16. uri v sejni sobi občine 
javna obravnava s tako imeno
vanim zaslišanjem investitorja - 
občine Žalec. V času javne predsta
vitve se mnenja in pripombe vpisu
jejo v knjigo pripomb, v pisni obli
ki se lahko posredujejo ministrstvu 
za okolje in prostor, lahko pa se 
podajo v zapisnik na javni obravna
vi.

Javno naznanilo ministrstva vse
buje tudi sklepno oceno sprejem
ljivosti nameravanega posega, ki je 
sestavni del že omenjenega poroči
la o vplivih na okolje. Sklepna 
ocena navaja: “Dograditev in poso
dobitev čistilne naprave v KaSazah 
je zasnovana tako, da bo omogoča
la čiščenje odpadnih vod do stop
nje, ki jo zahteva veljavna zakono
daja. Tehnološki krog je zasnovan 
tako, da so za vse stranske produk
te čiščenja odplak predvidene 
ustrezne rešitve; stabilizirano 
odvečno blato se bo neposredno ah 
po kompostiranju uporabljalo na 
kmetijskih površinah, biophn, ki

bo nastajal pri končni obdelavi 
blata, pa se bo uporabljal kot gor
ivo za pridobivanje tehnološke top
lote in toplote za ogrevanje poslov
nih prostorov. Kot dodamo gorivo 
je predvideno EL olje, ki sodi med 
okolju najbolj prijazna fosfatna 
goriva. Na mestu prečrpavanja EL 
olja mora biti zgrajeno ustrezno 
pretekahšče.

Objekt bo zgrajen tako, ta bo 
upoštevana poplavna varnost glede 
na nivo Savinje ob katastrofalni 
poplavi leta 1990. Pri oblikovanju 
fasad bosta upoštevana namemb
nost objekta in arhitekturne značil
nosti pokrajine. Pri izbiri lokacije 
je bila upoštevana razdalja 300 
metrov do najbližjih stanovanjskih 
objektov. Predviden je tudi varoval
ni zeleni pas. Za čas gradnje in 
obratovanja bo izdelan načrt ukre
panja za preprečitev prekomernega 
onesnaževanja Savinje v primera 
morebitnih zaustavitev delovanja 
čistilne naprave."

K.R.

Prvi turistični ples 
na Gomilskem

Turizem kot razvijajoča se panoga 
gospodarstva iz leta v leto pridobiva 
na pomenu. Z majhnimi, a številnimi 
koraki turistični delavci delajo v tej 
smeri. Zato se žehmo s prvim turi
stičnim plesom zahvaliti vsem tistim, 
ki so na kakršen koh način pripomo
gli k razvoju turizma v Spodnji 
Savinjski dolini. Tako bo v dvorani 
kulturnega doma na Gomilskem v 
soboto, 4.novembra 2000, ob 18.uri 
prvi turistični ples v Spodnji 
Savinjski dolini. Organizator plesa je 
Turistična zveza Spodnje Savinjske 
doline v sodelovanju s Turističnim 
društvom Gomilsko in občino 
Braslovče.

Turistični delavci Spodnje 
Savinjske doline se bomo zavrteli ob 
glasbi Mladih frajl, v kulturnem pro
gramu pa bodo sodelovali: Silvo 
Teršek, Dori Pečovnik, oktet 
Gomilsko, učenci Podružnične šole 
Gomilsko, učenci Osnovne šole 
Braslovče ter Kvintet Dobroveljskih 
fantov.

Na ta večer bo Hiristična zveza

Spodnje Savinjske dohne podelila 
tudi priznanja za urejeno okolje. 
Ocenjevanje krajev je potekalo v 
poletnih mesecih. V kategoriji večjih 
krajev je prvo mesto zasedel Žalec, 
drago Braslovče, tretje pa Polzela. Y 
kategoriji manjših krajev so na 
prvem mestu Gotovlje, na dragem 
Ponikva, na tretjem mestu pa 
Gomilsko. Najlepše urejena osnovna 
šola se po mnenju komisije nahaja v 
Braslovčah.

Za prispevek k urejenosti posame
znih krajev so zaslužna tudi nekatera 
podjetja, ki so se posebej potrudila, 
da so njihove poslovne ah proizvo
dne stavbe lepo urejene. S tem so 
prispevala k splošni urejenosti kra
jev in posredno popestrili turistično 
ponudbo Spodnje Savinjske dohne. 
Med njimi bi kazalo posebej izposta
viti podjetje ACMAN iz Griž.

Podeljena bodo tudi priznanja za 
najlepše turistične spominke, ki so 
jih izdelali: Sašo Rus, TD Šempeter in 
Sašo Korber.

J . K-

Ali želite svoje podjetje in ponudbo
predstaviti več kot 13.500 gospodinjs

tvom v Spodnji Savinjski dolini? 
Objavite svoj oglas v 

Utripu Savinjske doline!
Za ponudbo pokličite:

03 / 713 68 88 ali 
041 404 582.

SE R V IS B E LE  
TE H N IK E  

±  te r  
^  *  SE R V IS
V  IN  M O N TAŽA  

O LJN IH  G O R ILC E V  
DANILO PIKL, s.p.

' Starovaška ul. 1 
3311 Šem peter 

Telefon: 063/702-070 
GSM.041 709-186

POPRAVILA:
• PRALNIH STROJEV,
• ŠTEDILNIKOV,
• BOJLERJEV,
• SUŠILCEV,
• MALIH GOSP. APARATOV,
• OSTALA ELEKT. POPRAVILA
SER VIS IN M E R ITVE  |
OLJNIH GORILCEV

JAVNO KOMUNALNO PODJETJE ŽALEC d.o.o.
Nade Cilenšek 5, 3310 Žalec, telefon: 063/ 715-225, 715-098, 715-378

Za odpravo vseh večjih okvar na javnem vodovodnem omrežju na območju občin ŽALEC, POLZELA, PREBOLD, 
BRASLOVČE, TABOR in VRANSKO je organizirana dežurna služba v popoldanskem in nočnem času. Okvaro lahko 
prijavite dežurnemu vzdrževalcu neposredno prek mobilnega telefona na številko:

0 4 1 /6 1 2 -7 3 1 .
Uradne ure za stranke na DE Vodovod IN ZA IZDAJO SOGLASIJ SO: 

ponedeljek od 8. do 12. ure, 
sreda od 11. do 15. ure, 
petek od 8. do 12. ure.

Delovni čas JAVNEGA KOMUNALNEGA PODJETJA ŽALEC JE OD 7. DO 15. URE.
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Cenjene vo liv 

ke, spoštovan i 

volivci!
D e S U S

u p o k o je n c e v  S lo v e n ije ,  

v o d stv u  o b m o č n e g a  

o d b o r a  k o t  tu d i o b č in 

sk im  o d b o r o m  str a n k e  v  

Ž alcu  in  n a  P o lz e li ter  

v o d stv u  k ra jev n e  o r g a 

n iza c ije  V in sk a  G ora.

O b k o n c u  b i ra d  p o u 

d aril š e  to , d a  b o  m o je  

d e lo  la h k o  u s p e š n o  le , 

č e  m i b o s te  š e  n ap rej  

p o m a g a li in  sv eto v a li, š e  

p o s e b e j  o r g a n i o b č in e  

Ž a lec , P o lz e la  in  V elen je .

Še en k ra t, h v a la  v sem !
Vaš poslanec 
Anton Delak

P oslanska p isarna

Tudi v naslednjem mandatnem obdobju bo imel 
poslanec Državnega zbora Anton Delak poslansko 
pisarno v prostorih Društva upokojencev Žalec, 
Efenkova ulica 1.
Pisarna bo odprta vsak ponedeljek od 9. do 11. 
ure. V tem času lahko pokličete tudi po telefonu: 
57-16-678.

N a  za d n jih  d r ž a v n o 

z b o r s k ih  vo litvah  se m  b il  

p o n o v n o  iz v o lje n  z a  

p o s la n c a  D r ž a v n e g a  

z b o r a . V o livc i so  m i  

p o n o v n o  izk a za li v e lik o  

č a s t, o b e n e m  p a  so  m i 

n a lo ž il i  tud i v e lik o  o d g o 

v o r n o s t , k a tere  s e  v  c e l 

o ti zaved am . Za izv o litev  

s e  za h v a lju je m  v s e m  

v o liv c e m  za  v sa k  g la s , k i  

s o  m i g a  z a u p a li.  

Z ah valju jem  s e  v se m  č la 

n o m  n a š e  s tr a n k e ,  

D e m o k r a t ič n e  s tr a n k e

ALI TEČEJO 
MARATONCI SVOJ 

ZADNJI KROG?
Ko smo pred desetimi leti ustano

vili DEMOS, smo napovedali razvoj 
dogodkov, ki se je doslej skoraj sto 
odstotno uresničil. Pravzaprav se je 
uresničilo vse, kar smo napovedali, 
razen tega, da bo minilo dvajset let, 
preden se bodo politične razmere na 
Slovenskem normalizirale in bodo 
postale primerljive z deželami, ki jih 
ni prizadela 50-letna vladavina totali- 
tarizmar

V Sloveniji se v politični tekmi 
srečujemo na eni strani politični 
maratonci, ki so profesionalci od 
nog do glave, na drugi strani pa 
amaterji, ki smo šele pred dobrimi 
desetimi leti stopili v politično areno. 
Med maratonci nekateri že skoraj 60 
let delujejo v politiki, njihovi mlajši 
somišljeniki pa so pričeli s trenin
gom že v vrtcu. Nato so se izpopol
njevali v pionirski in mladinski orga
nizaciji ter številnih političnih šolah 
od Kumrovca naprej. Priznati mora
mo, da imajo izdelan stil kot vrhun
ski tekači. Škoda samo, da tečejo 
vedno v istem začaranem krogu ide
ologij, ki so stare več kot stoletje in 
pol. Če bi prebrali intervju s predse
dnikom predsedstva SFRJ v Delu 
1989 bi ugotovili, da je že takrat 
povedal, da smo dosegli določen 
napredek, da se stvari počasi izbolj
šujejo, da bo potrebno izvesti dolo
čene ukrepe itd. Vse to smo lahko 
poslušali že ne vem kolikokrat tudi v 
dneh pred zadnjimi volitvami. Mi, 
amaterji brez stila, jo zanesljivo 
mahamo proti obzorju prihodnosti,

SLS «SKD
Slovenska ljudska stranka

kamor je namenjena tudi večina dru
gih narodov in držav. Kakšne premi
ke smo dosegli v dveh letih, ko smo 
vodili naš narod. Zaradi silnega 
hrupa, ki ga preko medijev zganjajo 
profesionalci in njihovi navijači, nas 
ljudstvo vedno težje opazi in sliši. 
Ljudje, zaslepljeni od kruha in iger 
na posodo, niti ne opazijo, da že 8 let 
spet tekamo v istem krogu. Edino, 
kar se je v tem času resnično zelo 
spremenilo je zunanji in notranji 
dolg naše države. Niti za malenkost 
se ni izboljšala plačilna disciplina, 
pravna varnost, kompliciranost in 
dolgotrajnost postopkov pred držav
nimi organi, še vrste čakajočih tovor
njakov v Dolgi vasi niso nič krajše, 
da o vedno manjšem zanimanju pod
jetnikov za investiranje v naši državi 
niti ne govorimo. Toda kako poveda
ti to ljudem, da bodo razumeli. 
Profesionalci vedno znova obrnejo 
pozornost od sedanjih nalog v prete
klost, pa naj bodo to razprave o 
avnojskih sklepih, laični šob ali čem 
podobnem. Pri vsej stvari je najbolj 
smešno to, da potem nas obtožujejo, 
da se ukvarjamo s preteklostjo, oni 
pa se pripravljajo, da bi izvedb dolo
čene ukrepe.

Čakati deset let je pri današnjem 
razvoju v svetu dolga doba. Mogoče 
pa se bodo ljudje vendarle tobko 
zavedb, da bodo opazib, da ti elegan
tni gospodje, ki se že od nekdaj 
sučejo v pobtiki, to počno v vedno 
istem krogu. V tem primeru lahko 
upamo, da tečejo svoj zadnji krog.

Milan Dobnik

RAZVOJNO
USMERJENI

POLITIKI
Oktobrske državnozborske vobtve 

so dokončale pobetno začasno vla
danje uspešno skreganih pomladnih 
strank. Rezultat vladanja je, da so 
prej programsko sorodne stranke 
postale sorodniške po principu: naj- 
bbžji sorodnik - smrtni sovražnik. 
Bajuk je ustanovil novo stranko, 
Lojze Peterle se mu je priključil, 
vobvci pa so jima ustobčib parla
mentarno stranko. Vobtve so z vsemi 
temi peripetijami (avnojski sklepi da 
ali ne, beneške dogodivščine, 
kadrovske osmrtnice, točkovni 
populizem in še kakšna debela bi se 
našla) krepko pometle. Naj se 
pomladniki izgovarjajo ab ne, dejstva 
so naslednja: SDS je res ohranila 
procente v slovenskem prostoru in 
zasedla drugo mesto med parlamen
tarnimi strankami, vendar (kakor 
Hvabca) ta zmaga je pirova. Janez 
Janša je pred vobtvami napovedoval 
Koabciji Slovenija zmago nad LDS, 
dosegel pa ni niti polovico volilnega 
rezultata bberalcev. SLS in SKD ni 
bila nagrajena za državotvorno poče
tje ob koncu mandata v državnem 
zboru. Vobvci so s svojim usipom 
pokazab, kaj si misbjo o njihovem 
poktičnem delu (kadrovska izsiljeva
nja, apetiti, izstop iz Drnovškove 
vlade itd.). Edini, ki je na desnici 
lahko zadovoljen je Bajuk: prišel, se 
zavihtel in preživel. Stranka mu bo 
vsekakor ostala, z delom v parlamen
tu pa bodo vobvci lahko preverjah 
njegovo strokovnost, neodvisnost in 
pokončno držo.

Vobtve so za nami, kuharji lahko 
gredo kuhat, župani županovat, štu
dentje iskat drugo zabavo, ukokojen- 
ci lahko gredo v topbce (se jim ne bo 
poznalo na rezultatu) in trgovci

Spoštovane voliv
ke in volivci, 

dragi prijatelji!

Z a n a m i s o  v o litv e  

p o s la n k  in  p o s la n c e v  v  

D ržavni zb or. Iz id  vo litev  

je  S o c ia ld e m o k r a ts k i  

stran ki S lo v en ije  p r in e se l  

d ru g o  m e s to ,  k ar p b e -  

n e m  p o m e n i d ru go  n aj

m o č n e jšo  stra n k o  v d rža 

vi. P o  iz r a č u n ih  sm o  

d o b il i  1 4  p o s la n s k ih  

se d e ž e v , iz  5 . v o li ln e  

e n o te  p a  je  b il izvo ljen  

žu p an  o b č in e  V ransko g. 

F ranc S u šn ik .

O b tej p r ilik i s e  že lim o  

zahvaliti v se m  volivk am  in  

v o liv cem , k i s te  s e  vo litev  

u d e lež ili in  g la sovah  za  

n a še  k a n d id a te . Isk ren a  

zahvala  g r e  tud i v sem  č la 

n ica m  in  č la n o m  krajev

n ih  o d b o r o v  SD S, 

O b čin sk em u  o d b o r u  SDS  

P o lz e la  in  n je g o v e m u  

p r e d s e d n ik u  g. L en iču , 

p r e d s e d n ik u  KS V in sk a

ZDRUŽENA LISTA
socialnih demokratov 
Območna organizacija 
Spodnje Savinjske doline

in  k an d id a ta  za p o sla n ca , 

se  zah valju jejo  v sem  

volivk am  in  v o liv cem  

za  za u p an je , 

k i ste  n am  ga n a k lo n ili

N e b om o vas ra zo ča ra li

Nova sestava 
državnega zbora

L D S
Liberalna dem okracija Slovenije

lahko gremo lovit zamujeno. In da je 
poktika resen posel so nedvomno 
pokazab tudi vobvci in vobvke. 
Podpora LDS in dr. Janezu Drnovšku 
je podpora osemletni politiki te 
stranke. Ljudje ne podpirajo avantu
rizma in hlepenja po oblasti, ki se 
ekranizira z nestrokovnimi popolnje- 
vanji vidnih kadrovskih mest v 
Sloveniji (Telecom, Eles, Skladi, 
Zavodi, Pošta itd ...). Vebko ljudi 
(zanimivo, da tudi takšni, kot so 
župani, managerji, kulturniki...) ne 
razume, da je politika aktivnost, 
naperjena k določenemu cilju. Kadar 
se ta pot odvija na relaciji država in 
družba, govorimo o pobtiki v ožjem 
smislu, kadar je država odstranjena, 
govorimo o pobtiki v širšem smislu 
(športna, lovska, društvena pobtika 
in podobno). Torej ne pomeni, da 
so le stranke pobtične, pohtični so 
župani, podžupani, predsedniki KS, 
poslanci, novinarji, sociologi, dema
gogi in še mnogi drugi. Bistvo je, da 
se morajo pobtiki zavedati, da so 
pobtični (torej usmerjeni k cilju k 
razvoju), cilji, ki so si jih zastavib, 
morajo biti javni, da jih ljudje lahko 
spremljajo, kontrohrajo in jim tudi 
oporekajo. Demagogija, češ mi 
nismo pobtiki, torej smo v redu, 
pobtično razmišljajo stranke (to pa 
je nekaj negativnega), je cenena in 
nestrokovna. Vse, kar je povezano z 
oblastjo, je pobtično, bolj pomemb
no je, če je ta oblast strokovna. 
Vobtve 2000 so pokazale, da ljudje 
ločijo strokovnost od nestrokovnosti, 
boj za stolčke od boja za oblast, 
popubzem od razvojnega načrtova
nja in revanšizem od evropske 
sodobno in demokratično usmerjene 
pobtike. Gregor Vovk Petrovski

S D S
g o r a  g. S everu  in  v se m , ki 

s te  o b isk a li p red stavitve  

n a š ih  k a n d id a to v , n a s  

v zp o d b u ja li p ri d e lu  in  n a  

ta k še n  ah  d ru g a čen  n a čin  

p r ip o m o g li k  d o s e ž e n e 

m u  u sp e h u .

Prva u gotov itev  p o  teh  

volitvah  je p o m ik  stran k e  

s tr e tje g a  n a  d ru g o  

m e sto , k ar je n e d v o m n o  

u sp e h , k i p a  n a s  n e  sm e  

u spavati. Volitve s o  v sa k a  

štiri le ta , to p a  p o m e n i,  

d a  m o r a m o  o  v o litv a h  

2 0 0 4  razm išljah  ž e  sed a j. 

N aša  p rizad evan ja  b o d o  

š la  v  s m e r i u tr je v a n ja  

p o z ic ij e  n a š e  s tr a n k e ,  

n je n e g a  p r o g r a m a  in  

utrjevanja  začrtan e  p oti.

T o k ra t b o d i d o v o lj. 

V sak  n a sled n ji tren u tek  je  

b o d o č n o s t  in  tja s o  u s m e 

r je n e  n a še  m is li in  cilji.
Volilni štab Žalec 

Predsednik Januš Rasien icz

V državnem zboru bo tudi v 
naslednjem mandatnem obdobju 
sedelo 90 poslancev, od tega dva 
poslanca narodnostnih skupnosti. 
Največ sedežev ima LDS - 34 (36,26 
% volilnih glasov), kar je 9 več kot v 
prejšnjem mandatu, sledi SDS s 14 
mandati (15,82 %), kar je dva 
poslanca manj kot leta 1996, 11 
sedežev (dva več kot na prejšnjih 
vobtvah) je dosegla ZLSD (12,08 %),

9 (kar 10 manj kot v prejšnjem skb- 
cu) jih ima SLS+SKD (9,55 %), Nova 
Slovenija jih je dobila 8 (8,64 %), po 
štiri pa DeSUS (5,16 % doseženih 
glasov, en sedež manj kot v prete
klem mandatu), SNS (4,38 %) in 
SMS (4,34 %).

(Podatki so povzeti po podatkih 
Centra vlade za informatiko, ki so bib 
ob zaključku redakcije -ponedeljek 
zjutraj - še vedno neuradni.)

T I K A

m v o n a
èempeter v S. eh. 13a 

tel. 063/701-547 
• Celje, Ul. mesta Grewenbroicha 9 

C J im o m i tel. 063/415-088

OKULISTIČNI PRE01E0I VIDA PO» VODSTVOM 
SPECIALISTA OKULISTA

- Šempeter, četrtek 23.11.2000

Zdravstevni dom Prebold,
30. 11. 2000, tel.: 57 24 500

O b i š č i t e  nas in v i d e l i  bo s t e  bo l je !

m a r g in a l i j a

Drešinja vas 49 

3301 Petrovče 

tel.: 03/ 713 10 80 

faks: 03 / 714 01 44
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Smeli načrti najboljših maturantov

Najboljši maturantje iz  žalske občine (od leve proti desnij: Stanislav Mandeljc, 
Petra Kežman, Barbara Grobelnik in  Lovro Rizmal.

Med študenti, ki so ta  mesec 
pričeli svoje prvo študijsko 
leto, imajo gotovo najboljšo 
popotnico v znanju tisti, ki so 
na maturi v preteklem šolskem 
letu osvojili največ točk. Na 
celjskih gimnazijah je bilo naj
boljših 27 maturantov. Skupaj 
z ravnatelji jih je konec 
septembra sprejel župan mes
tne občine Celje Bojan Šrot, 
sprejema pa so se udeležili tudi 
župani občin, od koder priha
jajo m aturantje, med njimi 
žalski in polzelski župan.

Med najboljšimi maturanti so bili 
tudi: Petra Kežman s Podvina pri 
Žalcu, Lovro Rizmal iz Žalca, 
Barbara Grobelnik iz Pongraca, 
Stanislav Mandeljc iz Žalca, Mateja 
Hrušovar z Brega pri Polzeli in Iztok 
Pižom iz Andraža, ki smo ga v Utripu 
že predstavili. In kaj so o svojem

uspehu in načrtih za življenje pove
dali najboljši?

Petra Kežman (Gimnazija 
Celje Center): “Bom rekla tako: 34 
točk na maturi si ravno nisem zasta
vila kot cilj, glede na to, koliko truda 
sem vložila v učenje ves čas šolanja, 
pa je uspeh na maturi potrditev 
mojega dela v vseh štirih letih. Zdaj 
na filozofski fakulteti študiram angle
ščino in nemščino, zelo jasno začrta
nih ciljev v zvezi s poklicem pa še 
nimam. Zdi se mi, da so mi možnosti 
na široko odprte, tako da bom še 
videla, kam se bom usmerila. 
Kjerkoli bom pristala - v šolstvu, pre
vajalskem podjetju ah na kakšnem 
inštitutu - bom zadovoljna, saj me to 
področje oziroma ta dva jezika tako 
zelo veselita.”

Barbara Grobelnik (Splošna 
in strokovna gimnazija Lava):
“Na maturi sem pričakovala uspeh

nad 30 točkami, ne pa 33 točk. 
Razlika je kar pomembna. Sicer pa 
se mi na maturo ni bilo potrebno 
veliko pripravljati in delati doma, saj 
sem se v bistvu nanjo pripravljala že 
vse leto. Zdaj študiram fiziko na ljub
ljanski fakulteti za matematiko in 
fiziko, ne vem pa še natančno, kaj 
bom počela v življenju. Videla bom, 
kam me bo neslo. Rada bi bila razi
skovalka, vsekakor pa ne bi želela v 
pisarni opravljati kakšnega enolične
ga dela. Želim si raziskovati in na ta 
način morda tudi pomagati človeštvu.”

Stanislav Mandeljc (Splošna 
in strokovna gimnazija Lava): 
“Takšnega uspeha na maturi nisem 
pričakoval v tem smislu, da bi se zelo 
pripravljal nanjo. Glede na prejšnje 
rezultate v šoli pa uspeh ni bil prese
nečenje. Moji načrti? Odločil sem se 
za študij na fakulteti za kemijo, smer 
kemijska biologija. Ta študij se ukva
rja z genetiko in kloniranjem, kar naj 
bi bila veda prihodnosti. Po študiju 
bi najraje delal v kakšnem razisko
valnem inštitutu ah pa kakšnem veli
kem podjetju.”

Lovro Rizmal (Gimnazija 
Celje Center): “Dober uspeh na 
maturi sem pričakoval, glede na to, 
kohko sem se pripravljal nanjo. Ni 
pa bila priprava na maturo edina 
stvar, ki sem jo počel ta čas, saj sem 
se še vedno ukvarjal z glasbo. Med 
drugim namreč igram tudi v jazz 
bandu, pihalnem in sinfoničnem 
orkestru celjske glasbene šole. Zdaj 
na Filozofski fakulteti v Ljubljani štu
diram španski in ruski jezik, vendar 
pa težko rečem, kaj bom poklicno 
počel. Verjetno bom kasneje jezike 
dopolnil še s kakšnim študijem, naj
brž študijem mednarodnih odno
sov.” K. R.
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Na p očitn ice  z leta lom
Vsako leto sanjamo, kam 

bomo šli na dopust, s kom, kaj 
si želimo in kaj si zmoremo 
privoščiti. Včasih so kakšne 
ideje samo sanje in ostanejo 
sanje. Vendar so se letos našim 
varovancem njihove sanje ure
sničile. Sanje, ki so bile dolge 
skoraj leto; vožnja z letalom 
na dopust.

Večkrat so videli letalo, nekateri 
večkrat obiskali letališče Brnik in vse 
se je vedno končalo samo z ogledom. 
Velikokrat so me spraševali, kako se 
je peljati z letalom, kako izgleda 
znotraj, kako izgleda Zemlja od zgo
raj in podobno. Tega, da si z letalom 
skrajšaš čas potovanja, ne stojiš v 
dolgih kolonah, se ne kuhaš v avtu, 
prideš do končnega cilja spočit, 
vesel, dobre volje, si sploh niso znali 
predstavljati.

Med letom smo se večkrat spraše

vali, ah si bomo res lahko privoščili 
tak dopust ah bodo morah starši kaj 
prispevati. Vendar varovanci delajo 
nidi sami in vedo, da z delom in var
čevanjem lahko uresničiš svoje 
sanje. Seveda bi brez pomoči naših 
sponzorjev težko uresničih te sanje. 
Vsi starši podpirajo svoje otroke pri 
njihovih ciljih in sanjah, Uidi naši 
starši so podprh sanje svojih otrok. 
Ker nekateri varovanci letala še niso 
videli od blizu, smo se pred letova
njem odločili, da obiščemo letališče 
in si od blizu ogledamo vzlete in pri
stajanje letal. Končno nam je uspelo 
v sodelovanju z agencijo Dober dan 
iz Šempetra in z ga. Lučko rezervira
ti letalske počitnice v Cavtatu pri 
Durbrovniku v hotelu Epidaurus. 
25. junija je prišel dan, ki smo ga vsi 
nestrpno pričakovali. Vožnja z avto
busom iz Preserij do letališča je hitro 
minila in na letališču smo opravili

vse formalnosti. Letalo je bilo točno, 
temperatura je rasla z vsakim kora
kom, ki smo ga naredili bhžje k leta
lu. Pri vhodu so nas pozdravile steva
rdese in vsakemu pokazale sedež. 
Vzdušje v letalu je bilo enkratno, vsi 
so umolknili in poslušali glas moto
rjev. Čakali so trenutek, ko se bo 
letalo odlepilo od tal in se dvignilo. 
Močno ploskanje in vzklikanje je 
bilo znak, da smo v zraku. Lepo 
vrčtne je omogočilo čudovit razgled 
in pogled na Maribor, Ptuj, 
Slovensko Bistrico, Celje... Prijazen 
pilot nam je celo pot razlagal, kje 
smo in kaj se vidi na levi, kaj na 
desni strani letala. Naenkrat se je sli
šala beseda MORJE, potem Spht, 
čudovit pogled na Dubrovnik in pri
stajanje. Pričakal nas je naš vodič 
Miran, ki nam je bil ves čas letovanja 
v veliko pomoč. Dopust je minil pri
jetno in hitro, vožnja z letalom nazaj 
je bila nepozabna, vendar ostala je 
tiha želja, še kdaj...

VDCMIIC

Bogat program ob tednu otroka
Na Osnovni šoh Šempeter so ob 

tednu otroka pripravili učencem 
obogaten program. Tako so na razre
dni stopnji imeli učenci možnost 
vključevanja v različne ustvarjalne

delavnice: plesno-glasbeno, lutkov
no, likovno, pravljično in športno. 
Pri vseh dejavnostih so si učenci pri
dobili mnogo novih izkušenj, oboga
tili so si znanje in zelo uživah.

Razveselili so se sladkih kostanjev in 
dneva brez šolskih torbic. V knjižnici 
so pričeli z aktivnostmi na temo 
Otroškega parlamenta - Hočem - 
torej zmorem. Z. G.

D an brez 

torb ic
Na osnovni šoli Prebold je že 

nekaj let prvi teden v oktobru 
namenjen našim najmlajšim. 
To je čas, ko se s še večjo 
pozornostjo in  ljubeznijo 
posvetimo otrokom, saj je 2. 
oktober mednarodni dan otro
ka.

Vrsti prireditev, ki so potekale po 
vsej Sloveniji, smo se pridružili tudi 
na preboldski šoh z dnem, ki smo ga 
poimenovali Dan brez torbic. Letos 
smo ga naslovih z zgovornim naslo
vom Na potepu je lepo. Torbice smo 
pustih doma in se družno potepali, 
iskali zanimivosti v kraju, se srečeva
li z zanimivimi ljudmi, obujali spomi
ne na preteklost s starimi igrami ter 
dan zaokrožili s kostanjevim pikni
kom. Nekateri učenci so bih deležni 
še prav posebnega presenečenja, saj 
je v Kaplji vasi pristal balon in dvignil 
v zrak nekaj srečnih izbrancev. Bilo 
je lepo, zato si podobnih dni še želi
mo.

Ob tej priložnosti smo se z drobno 
pozornostjo spomnih tudi starejših 
krajanov. Obiskali smo jih in s tem 
pokazäh, da smo v mislih z njimi.

S. M.

Na Podružnični osnovni šoli 
Gomilsko namenjajo dneve v 
tednu otroka ekskurzijam, 
naravoslovnim, kulturnim in 
športnim dnevom. Tokrat so 
na kulturnem dnevu likovno 
ustvarjali. Učenci so spoznava
li osnove grafike in prve kipar
ske prijeme.

V likovnih delavnicah so odtisko-

vali v akvarelno podlago, izdelali 
matrico v parafinsko ploščo in jo 
odtisnih ter s pikami pričarali svet 
jesenskih barv. Najbolj pa so otroci 
uživah v oblikovanju gline.

Popoldansko razstavo je obiskala 
večina staršev. Učence in učiteljice so 
razveselile pohvalne besede v knjigi 
vtisov.

Otroci iz Grevenbroicha v Preboldu
Od sobote, 30. septembra, do 

torka, 3. oktobra, je na 
Osnovni šoli Prebold potekalo 
mednarodno srečanje otrok iz 
mesta Grevenbroich in učen
cev preboldske šole. Srečanje 
prirejamo vsaki dve leti in to 
srečanje je bilo že drugo.

Slovenske družine so pod streho

sprejele deset deklet iz Nemčije. 
Program, ki smo ga pripravili ob tej 
priložnosti, je bil zelo pester. 
Osrednji dogodek je bil 2. mednaro
dni turnir v odbojki za dekleta, ki se 
ga je udeležila tudi ekipa iz Šoštanja. 
Z lepo in kakovostno igro so zmaga
le igralke iz Prebolda. Poleg turnirja 
so si naši prijatelji ogledah šolo,

kraj, sodelovali pri pouku nemščine, 
odpeljali pa smo jih tudi v jamo 
Pekel in se z njimi sprehodih po 
Celju.

Prijateljske vezi, ki so se spletle 
med nami, se bodo še utrdile med 
povratnim obiskom Grevenbroicha 
pomladi prihodnje leto.

Marjan Plavčak, prof.
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Vesela jesen na 
Gomilskem

Turistično društvo Gomil- 
sko, ki je bilo ustanovljeno 
lansko leto, je drugi vikend v 
oktobru pripravilo prireditev, 
ki so jo poimenovali Vesela 
jesen na Gomilskem. V času 
prireditve je bilo v Domu kra
janov in okrog njega nadvse 
pestro in zanimivo.

Prireditev so v petek popoldan 
pričeli otroci v likovni delavnici, 
katero sta vodili Nevenka Andoljšek 
in Breda Tekavc. Zvečer je sledil 
kostanjev piknik z zabavnimi igrami. 
Sobota se je pričela z otvoritvijo raz
stave kulinaričnih in ročnih del ter 
izdelkov, ki so jih pretekli dan ustva
rili otroci v likovni delavnici. Vse to 
sta dopolnjevala tržni dan in bolšji 
sejem. Prireditev je popestrila tudi 
konjenica konjeniškega društva 
Mustang, ki ima sedež na 
Gomilskem. Dan, ki se je nadaljeval 
pozno v noč, se je zaključil s kožuha- 
njem koruze. Nedelja je številnim 
obiskovalcem najprej postregla z 
ogledom razstave, ki so jo odprli 
prejšnji dan. Kot popestritev je bila 
tudi gobarska razstava, ki so jo 
pomagali urediti člani gobarskega 
društva iz Laškega. Sicer pa so na

razstavi kulinaričnih in ročnih del 
sodelovale razne kmetije, ki so vklju
čene v program CRPOV, posameznice 
in posamezniki in nekateri obrtniki.

Na zaključni prireditvi, katere se 
je udeležil tudi župan občine 
Braslovče Dušan Goričan, so razgla
sih in podelili nagrade za najlepše 
urejeno domačijo. Predsednica TD

Gomilsko Božena Kosu je ob tem 
povedala, da je imela komisija, ki jo 
je vodila Andreja Piki, težko delo, saj 
bi si veliko domačij zaslužilo to pri
znanje. Za letos so se odločili, da 
nagrade podelijo domačiji Rožič iz 
Zakla, Čremažarjevim iz Šmatevža, 
Lončarjevim z Gomilskega in 
Vezočnikovim iz Grajske vasi. 
Prihodnje leto bodo s to akcijo nada
ljevali in s tem prispevali k še lepši 
podobi vasi. Zbranim je spregovoril 
še župan Goričar, ki je TD in njeni 
predsednici izrekel vse priznanje za 
uspešno delo in zaželel, da tako 
nadaljujejo tudi v prihodnje.

Sklepno dejanje Vesele jeseni na 
Gomilskem se je prevesilo v vse
splošno pokušino in prodajo razstav
ljenih dobrot, glede na uspeh prve, 
pa bo ta prireditev poslej tradicional
na. D. Naragtav

Z  razstave v Domu krajanov.

Nov križ v Kalah
Konec septembra so se v 

Kalah pri Šempetru zbrali bliž
nji vaščani ob blagoslovitvi les
enega križa katerega so posta
vili Gašperetovi iz Kal.

Na istem mesni je stal križ že leta 
1914, vendar pa nihče ne ve poveda

ti, kdo in zakaj ga je postavil. Zaradi 
starosti je bil križ precej uničen, zato 
so se odločili, da postavijo novega.

Križ je blagoslovil ponkovski 
župnik g. Anton Kraševec. S svojimi 
glasovi pa so blagoslovitev popestrili 
še pevci s Ponikve pri Žalcu.

V.J.

Ob petju, igranju harm onike in vsem drugem je  koruze kar prehitro zm anjka
lo.

Večer iz preteklosti
Ne tako dolgo nazaj so bili 

večeri na podeželju v tem času 
nadvse živahni. Razlog za to je 
bilo vsakoletno kmečko opra
vilo, ličkanje oziroma kožuha- 
nje koruze. Pod kozolci se je 
zbralo staro in mlado. Iz nji
hovih grl je prihajala pesem, 
večer, ki se je pogosto nadalje
val pozno v noč, sta bogatila 
glasba in humor. Ob tem ni 
manjkalo pečenih bučnic in 
kostanja, potice in jabolčnika 
ter drugih dobrot. Vse to je 
sedaj skoraj le še spomin. 
Siliranje in obiranje koruze s 
stroji je to idiliko izrinilo s 
kmečkih dvorišč. Prav zato je 
hvalevredno, da marsikje spet 
obujajo ta običaj.

Ličkanja so se letos lotili na 
Gomilskem. Za to je zaslužno zlasti 
tamkajšnje turistično društvo, ki je v 
okviru svoje tridnevne prireditve 
Jesen na Gomilskem sklenilo obuditi 
že skoraj pozabljeno kožuhanje. 
Pred Domom krajanov so postavili 
velik vojaški šotor, ki je nadomestil

kozolec. Sredi šotora so nasuli zaje
ten kup koruze, ki so jo za to prilo
žnost prispevali Sajevčevi iz zaselka 
Rezana. Slednji so, ob pomoči še 
nekaterih drugih, dobro poskrbeli 
tudi za gastronomske in pivske uži
tke, ki so prišli do polne veljave ob 
zaključku kožuhanja. To sicer ni tra
jalo dolgo, saj je ob številnih rokah 
koruze kar prehitro zmanjkalo. Bilo 
pa je vseeno dovolj dolgo, da je bilo 
mogoče doživeti utrip tega lepega in 
prijetnega kmečkega običaja. Petja 
in glasbe je bilo ves čas dovolj, po 
“likofu” pa se je dobra volja stopnje
vala po zaslugi Toneta Zupanca s 
Ponikve, ki je neumorno raztegoval 
svojo harmoniko. Svoje so s šalami 
prispevali tudi drugi udeleženci 
kožuhanja.

Prireditev je lepo uspela in po 
besedah predsednice TD Božene 
Kosu, naj bi kožuhanje postalo tradi
cionalno. S tem bodo mladi, ki jih ta 
večer ni manjkalo, imeli možnost 
spoznavati in doživljati nekdanji 
utrip jesenskih večerov na vasi.

D. Naraglav

Pri odlaganju zbranega papirja v zabojnike

Zbirali so papir
Na Osnovni šoli Polzela ima 

zbiranje reciklažnega papirja 
že dolgoletno tradicijo. Zbirajo 
ga dvakrat letno, še posebej 
vneto pa, odkar se je šola 
vključila v mednarodni projekt 
EKO šol.

Po besedah ravnateljice šole, mag. 
Marinke Marovt, ima zbiralna akcija, 
v kateri sodelujejo vsi učenci, tudi 
več vzgojnih učinkov, od ekološkega 
ozaveščenja, kako pomembno je 
pravilno ravnati z odpadki, do nego
vanja medsebojnih odnosov. Učenci

se namreč učijo ob zbiranju papirja 
vzpostavljanja stikov z ljudmi, ki jih 
morajo obiskati, razvijajo pa tudi 
občutek pripadnosti, v kateri je za 
uspeh pomemben vsak posameznik. 
Vsako leto zberejo več ton papirja, 
letos so ga zbrali 16.105 kg. Največ 
reciklažnega papirja so zbrali učenci 
8. a razreda, in sicer 2.503 kg ter si 
s tem prislužili 50 tisočakov nagrade 
za stroške ekskurzije, ostali del izku
pička pa bo šel v sklad za socialno 
šibke.

T. Tavčar

Dobrote s kmetij
Drugi sejem Dobrote s kme

tij, ki je bil prvo nedeljo v okto
bru deloma na parkirišču pred 
občinsko stavbo, večji del pa v 
športni dvorani na Polzeli, 
katerega pripravljata polzel- 
sko turistično društvo in 
Občina Polzela v sodelovanju z 
drugimi društvi, je privabil 
bistveno več sodelujočih in 
obiskovalcev kot lanski. To 
dokazuje, da je bila zamisel 
dobra in da ima sejem vse 
pogoje, da postane tradicionalen.

Na sejmu je bila zelo široka

ponudba. Kmetje in kmetice so pri
nesli suhomesnate izdelke, vino, 
jabolčnik, sadje, različne vrste žga
nja, več vrst kruha, peciva in še mar
sikaj drugega, kar pripravljajo v 
kmečkih kuhinjah. Na sejmu so 
sodelovali čebelarji in gobarji, tabor
niki so pekli kostanj in palačinke, 
zeliščarji z OŠ Polzela in podružnič
ne šole Andraž so ponujali raznovrs
tne čaje, za veselo razpoloženje je 
poskrbelo več glasbenih skupin, na 
razpolago pa je bila tudi vožnja s 
konjsko vprego.

T. Tavčar

L u n o h o d  n a  G oro O ljko
V začetku oktobra leta 1998 

je društvo upokojencev Polzela 
pripravilo prvi nočni pohod ob 
polni luni. Akcija je uspela, 
dobili so popularni LUNOHOD, 
katerega se je do sedaj udeleži
lo 53 lunohodk in lunohodcev.

Opravili so 367 nočnih vzponov na

Goro Oljko (733 m) in čeprav je pla
ninski dom ponoči zaprt, dobre volje 
ne manjka. Sestop je mimo Juga do 
domačije Bajht, kjer lunohodce čaka 
domače kmečko okrepčilo. Večkrat
na pohodnika sta tudi Alojz Čater in 
Jakob Štrukelj, oba rojena leta 1919!

S. š .

Pred bifejem  DU so udeleženci prejeli posebne majice LUNOHOD.

Z eliščn i d a n  n a  OŠ P o lz e la
Na OŠ Polzela je potekal 

zeliščni dan - dan odprtih v ra t 
OŠ Polzela je osrednja šola 
računalniškega opismenjeva
nja, je EKO šola in poznana po 
plesni in turistični dejavnosti.

Ena izmed njenih prodajnih 
posebnosti so zelišča, ki imajo na 
šoli že dolgoletno tradicijo. Začetni
ca te dejavnosti je učiteljica Nevenka 
Jerin, ki je že pred 15. leti ustanovila 
zeliščni krožek ter gojila in razisko
vala zdravilna zelišča v takratnem 
šolskem vrtu. Vrt so pred leti spre
memb v parkirišče, zdravilna zebšča 
pa so našla svoje mesto v novem 
vrtičku za šolo, pa tudi na podru
žnični šob v Andražu so že pravi stro
kovnjaki na tem področju.

Na dnevu odprtih vrat je sodelova
la cela šola. Vsak oddelek na razre
dni stopnji je imel svoj program dela, 
na predmetni stopnji pa je delo pote
kalo v 16 delavnicah. Ta dan so orga
nizirah tudi strašijado. Ob koncu so 
zekščni dan ovrednotik na okrogk

mizi, ki sta se je udeležila tudi gosta, 
zekščarja Fanika-Burjan in Herman 
Mastnak. Gostje dneva so bib čebelar 
Radivoj Verbnjak, kozmetičarki Vera 
Umek in Zvonka Kačnik ter kuhar 
Denis Kolman. Svojo delavnico so 
imeb tudi otroci iz vrtca. Zadovoljni 
starši in gostje so si lako privoščik 
pečen kostanj in zebščne palačinke, 
ki so jih zalih z zehščnim čajem.

T. Tavčar

Ob dnevu mrtvih

O b d n e v u  m r tv ih  tu d i  
b o r c i p r ip r a v lja jo  k o m e 
m o r a c ije  p r i  s p o m e n ik ih  
ž r tv a m  d r u g e  s v e to v n e  
v o jn e . K u ltu r n i  p ro g r a m  
p r ip r a v lja jo  v  so d e lo v a 
n ju  s  š o la m i. K o m e 
m o r a c iji b o s ta  1 . n o v e m 
b r a  tu d i  v  A n d r a ž u  in  n a  
V ra n sk e m .

K.R.
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HIŠE NA GRIČU PRI GRIŽAH

NASELJE 8 IN D IV ID U A LN IH  HIŠ N A  SO N Č N E M  POBOČJU.
Velikost parcel 515 - 851 m2.

HIŠA TIP 1 (3 hiše), velikosti 9 x 11,70 m (240 m2).

HIŠA TIP 2 (5 hiš), velikosti 10 x 8 m (130 - 192 m2).

Urejena infrastruktura. Hiše bodo dograjene do 3. gradbene faze (možna finalizacija).

INFORMACIJE NA TELEFON: 03/426 77 00 ali 03/426 77 20 
ali http://www.ingrad-vng.si

V U L K A N I Z A C I J A

V\ado Skočaj &p.
L a tk o v a  v a s  14, 3 3 1 2  P rebold
tel.: 0 3 /  7 0 0  14 5 5 ,  fak s: 0 3 /  7 0 0  14 5 6 ,  GSM : 0 4 1  6 4 2  0 3 6  

M K K S  M * .  e -m a i l :  s k o c a j .v la d o @ s io l .n e t

Kljub visokim letom dobrega zdravja

L astn ik i h iš  za  v a rn ejše  in  lep še  ž iv ljen je

V zaselku Lovce v Andražu 
nad Polzelo je v oktobru pra
znovala 98. rojstni dan 
Frančiška Praprotnik, po 
domače Malezova mama. Je 
najstarejša občanka občine 
Polzela, zato so se v občini 
odločili, da jo ob njenem rojs
tnem dnevu obiščejo in ji tako 
namenijo zasluženo pozornost.

Obiskali so jo polzelski župan 
Ljubo Žnidar, podžupan Anton Mešič 
in predsednik Društva upokojencev 
Andraž Peter Zabukovnik. Župan je 
slavljenki izrekel nekaj prisrčnih 
besed ter ji izročil darilo in šopek. 
Malezovi so mami nazdravili z dob
rim domačim vinom.

Malezova mama se je rodila kot 
otrok kmečkih staršev. Poročila se je 
zgodaj in rodila šest otrok. Vse življe
nje je trdo delala na kmetiji, vendar 
je, kot pravi, bila srečna, saj je bil

statutom, ki je primerljiv statutom 
drugih društev, že uspešno deluje. 
Prvi rezultati so že vidni, kar nam 
kaže, da prizadevanja niso bila 
zaman. Ob ustanovitvi smo si zadali 
pet osnovnih ciljev delovanja. 
Najpoglavitnejši je zavarovanje prebi
valcev pred poplavami, sledijo pa še 
komunalna ureditev naselja, dvig 
cestne varnosti v naselju, večja skrb 
za otroke in vse tiste, ki so pomoči 
potrebni, ter skrb za okolje. Vsi ti 
osnovni cilji so v našem programu še 
natančneje obdelani, saj se zaveda
mo, da lahko le z dovolj veliko stro
kovnostjo in profesionalnostjo nasto
pamo z našimi zahtevami nasproti 
državi in njenim podaljšanim rokam 
na lokalni ravni. Če ne bo prišlo do 
kakšnih zapletov, naj bi se kmalu pri- 
stoplo k ureditvi križišča Parižlje- 
Braslovče-Šentrupert, kjer je bilo že 
več kot tisoč raznih nesreč. Nekaj 
premikov smo že dosegli tudi pri 
urejanju nabrežin Savinje, čeprav so 
se sedaj dela ustavila. V prihodnjih 
mesecih bomo kot združenje posku
šali zbrati vse župane občin, ki gravi
tirajo na porečje Savinje, in ljudi z 
države in podjetij, ki skrbijo za vodo
toke, da bi dorekli problematiko 
Savinje ter jih pozvali, da se čim prej 
skupno, strokovno in profesionalno 
lotijo tega vprašanja. To je tudi njiho
va politična in moralna obveza,” je 
povedal Milan Starc in dodal, da 
Združenje lastnikov hiš Parižlje vabi 
v svoje vrste tudi ljudi, ki bi bili pri
pravljeni pomagati pri organizaciji 
preživljanja prostega časa vaške mla
dine ter tako prispevati k lepšemu in 
prijetnejšemu bivanju v kraju.

D. Naraglav

Skupaj po  40. letih
V gostišču Štorman v Parižljah so se srečali vajenci nekdanje vajenske šole Žalec, ki so šolanje zaključili pred šti

ridesetimi leti. Izučili so se za kovinarje, mizarje, šivilje, krojače in keramike. Srečanja se je udeležila dobra polovi
ca takratnih vajencev, med njimi je bila tudi Tatjana Debič, edina še živeča tedanja učiteljica. Druženje je minilo v 
veselem razpoloženju in ob obujanju spominov na skupna šolska leta. Na koncu so še sklenili, da se bodo pogosteje 
srečevali. T. T.

1. novembra letos bo minilo 
deset let od katastrofalne 
poplave, ki je močno prizadela 
tudi Zgornjo in  Spodnjo 
Savinjsko dolino. Ljudje se z 
grenkobo spominjajo teh tež
kih trenutkov, ki so marsiko
mu uničili sadove večletnega 
dela in prizadevanj za lepo in 
prijetno bivalno okolje. Med 
njimi so bili prebivalci 
Zgornjih Pariželj, ki so tudi 
predlansko leto, ko je Savinja 
znova grozila, da se bo prelila 
preko roba, s strahom čakali 
na najhujše. Do tega k sreči ni 
prišlo, bilo pa je opozorilo, da 
je potrebno nekaj ukreniti in 
enkrat za vselej rešiti to pro
blematiko.

Zadevo je vzel v roke Milan Starc, 
ki živi v Parižljah od leta 1995, ko se 
je po 31. letih bivanja na Švedskem 
vrnil v Slovenijo. Po vzoru švedskega 
organiziranja naselij se je lotil orga
niziranja društva - združenja lastni
kov hiš. Od začetka tega leta 
Združenje lastnikov hiš Parižlje tudi 
deluje in je prvo tako združenje v 
naši državi, ki je lahko vzorčni pri
mer za ustanovitev podobnih zdru
ženj tudi v drugih krajih Slovenije.

Združenju predseduje Milan Starc, 
ki je direktor podjetja Lindab in 
večni aktivist. Slovenski javnosti je 
poznan kot eden glavnih in največjih

Dejan Štefančič
/g) Arja vas 10, Petrovče, 03 / 710 21 10

njen mož Ivan, ki je umrl pred 
devetnajstimi leti, dober človek in 
mož. Imel jo je rad, jo cenil in spo
štoval, tako da ji je bilo v življenju 
marsikaj prihranjenega. Breme svo

jih visokih let dobro prenaša. Živi pri 
hčerki Heleni z družino, kjer se 
dobro razumejo. Kljub visokim 
letom je še kar dobrega zdravja.

T. Tavčar

Gostje v razgovoru s Frančiško Praprotnik

Starejši niso pozabljeni

Milan Starc ob svojem 12 m  visokem drogu, na katerem vseskozi vibra 
slovenska zastava

organizatorjev demonstracij v pod
poro slovenski samostojnosti leta 
1991 na Švedskem, ko je prišlo do 
razpada Jugoslavije. Marsikdo se ga 
bo spomnil po tem, da je takoj po 
katastofalni poplavi leta 1990 izročil 
ček za 15 tisoč nemških mark 
Bolnišnici Celje. Pomembna je bila 
njegova vloga pri vzpostavljanju slo- 
vensko-švedskih stikov na področju 
prestukturiranja slovenskega gospo
darstva. 0 vsem tem bomo pisali kdaj 
drugič.

O združenju je povedal: “V življe
nju sem se vedno boril za pravice, ki 
nam jih zagotavlja ustava. Uidi v tem 
primeru ne gre za nič drugega kot za 
to, da nam država in njena oblastna 
struktura zagotovita varno in človeka 
dostojno življenje. Deset let se prak

tično ni naredilo ničesar za reševanje 
problema izlitja Savinje, ki grozi 
Parižljanom ob poplavah. Hiša, v 
kateri živim s svojo družino, je bila 
leta 1990 meter in pol pod vodo. 
Predlansko leto bi se zgodba skoraj 
ponovila. K sreči je začelo snežiti, 
kar nas je rešilo pred vnovično 
katastrofo. Tisti večer sem si dejal, 
da je dovolj prestanega strahu pred 
vodo in da je skrajni čas, da vzame
mo zadevo bolj odločno v svoje roke. 
Rešitev tega in mnogih drugih pro
blemov sem videl v ustanovitvi neke
ga civilnega združenja, ki bi vključe
valo vse lastnike hiš v Parižljah. Z 
anketo sem se s somišljeniki obrnil 
na krajane in ugotovil, da praktično 
vsi podpirajo ustanovitev takšnega 
združenja. Sedaj združenje s svojim

^ ò in s x ò i V?ED€STEIN—□

Ivan Krašovic: “Sem najstarejši 
krajan in s tem tudi najstarejši udele
ženec tega srečanja. Seveda mi je na 
srečanju všeč, čeprav poznam zelo 
malo svojih vrstnikov, saj sem se šele 
pred nekaj leti preselil na Polzelo iz 
Tabora.” ■

Franjo Dobravc: “Takšna sre

čanja so mi zelo všeč, saj tukaj sre
čam svoje prijatelje in znance, s kate
rimi sem se včasih veliko videval in 
kot bi danes rekli mladi “žurirali”. 
Mi smo temu po domače rekli zaba
va.”

Lovro Ogris: “V veselo družbo

sem vedno rad zahajal, saj sem tudi 
lovec, za katere je znano, da se znajo 
veseljačiti. Seveda pa je veseljačenja 
z leti vedno manj, zato so takšna sre
čanja zelo dobrodošla.” T. Tavčar

Zadnja prireditev ob letoš
njem prazniku občine Polzela 
je bila namenjena starejšim 
krajanom. Najprej je bilo v 
župnijski cerkvi srečanje bol
nih in ostarelih, združeno s 
sveto mašo, uro kasneje pa je 
bilo srečanje krajanov, ki so 
stari 80 in več le t Srečanja, ki 
ga je v salonu gostilne Cizej 
ozganiziralo Društvo upoko
jencev Polzela, se je udeležilo 
nekaj več kot polovica povab
ljenih.

Goste je uvodoma pozdravil pod
župan občine Polzela Stanko Novak, 
nato pa je spregovoril župan Ljubo 
Žnidar, ki je med drugim poudaril, 
da je vesel srečanja s starejšimi kra
jani in sovaščani, kajti njihove boga
te izkušnje so lahko mlajšim šola za 
premagovanje vsakodnevnih težav. V 
imenu upokojencev se je za srečanje 
zahvalil Lovro Ogris. Praznično 
vzdušje so s pesmijo pripravili člani 
vokalnega kvinteta Lastovka s 
Polzele, za veliko smeha pa je poskr
bel čarodej Jani Jošovc.

Na srečanju so povedali:

N aši ljudje
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PRIREDITVE V NOVEMBRU 2000
DATUM, ura 
2000

NAZIV PRIREDITVE: KRAJ PRIREDITVE: ORGANIZATOR: KONTAKTNA OSEBA: TELEFON:

1.11. 2000 ob 11. uri KOMEMORACIJA OB DNEVU MRTVIH GORICA OSNOVNA ŠOLA VRANSKO VALERIJA PUKL 03 /  5725 - 295
1.11.2000 KOMEMORACIJA OB DNEVU MRTVIH PRI SPOMENIKU V ANDRAŽU ZZB NOV ANDRAŽ 

IN OSNOVNA ŠOLA ANDRAŽ SIMON OGRAJENŠEK 03/5722 - 190
3.11. 2000 ob 17.30 MADAGASKAR 2000 - PREDAVANJE ZDRAVNIKOV BREZ MEJA VEROUČNA DVORANA POD CERKVIJO 

NA POLZELI KARITAS POLZELA BLAŽ JELEN 03 /  5720 - 066
4.11. 2000 ob 18. uri 1. TURISTIČNI PLES DOM KRAJANOV GOMILSKO TZSSD JANEZ KROFUČ 03 /  713 - 68 - 68
6.11. 2000 ob 19. uri OD PEKLA DO NEBES DOM H. SLOVENSKEGA TABORA OBČINA ŽALEC. TZSSD JANEZ KROFUČ 03 /  713 - 68 - 68
7.11. 2000 ob 17. uri GLASBENA DELAVNICA Z VILIJEM KOTNIKOM OBČINSKA MATIČNA KNJIŽNICA OMK IRENA ŠTUSEJ 03/5717-717
8.11. 2000 ob 16. uri RAZSTAVA ROČNIH DEL IN SLIK M. BOBOVNIKA IN SREČANJE 

STAREJŠIH KRAJANOV - SODELUJE FOLKLORNA SKUPINA 
IZ ŠEMPETRA DOM KRAJANOV VRBJE KS IN DU VRBJE LEA MEH 03 /  5717 - 529

9.11. 2000 ob 19. uri ZBOR KRAJANOV DOM KRAJANOV VRBJE KS VRBJE LEA MEH 03/5717- 529
10.11.2000 ob 18. uri SLAVNOSTNA SEJA SVETA KS S PODELITVIJO PLAKET IN PRIZNANJ DOM KRAJANOV VRBJE KS LEA MEH 03/5717-529
11.11.2000 ob 19. uri VESELO MARTINOVANJE Z ANSAMBLOM JOURNAL DOM KRAJANOV VRBJE PGD VRBJE LEA MEH 03/5717-529
9.11. 2000 od 10. do 17.ure DAN ODPRTIH VRAT PRESERJE l6B - BRASLOVČE VARSTVENO DELOVNI CENTER - MUC SRETO ZELEN 03 /  7000 - 451
11.11.2000 DRŽAVNO PRVENSTVO PSOV SLEDARJEV POLZELA KINOLOŠKO DRUŠTVO POLZELA IVAN POLESNIK 03 /  5720 - 031
11.11. 2000 ob 15. uri SREČANJE STAREJŠIH OBČANOV - MARTINOVANJE DOM KRAJANOV TABOR DRUŠTVO UPOKOJENCEV ANTON KOZMELJ 03 /  5726 - 508
1.11.2000 MARTINOVANJE KUD SVOBODA GRIŽE
11.11.2000 POHOD V NEZNANO NEZNANO PD PREBOLD
16.11. 2000 IZBRANO PREDAVANJ PREBOLD RDEČI KRIŽ
18.11. 2000 ob 19. uri MOŽ, KI SE NE UPA (IZVEDBA AG VRBJE) KULTURNI DOM LIBOJE KD UBOJE DARJA BALOH 03 / 708 - 782
20.11. 2000 ob 19.30 KOMEDIJA “BALKANSKI ŠPIJON” 

GLEDALIŠČE ŠPAS TEATER DOM II. SLOVENSKEGA TABORA ZAVOD ZA KULTURO ANKA KRČMAR 0 3 /7 1 0 -2 9 -0 0
25.11. 2000 ob 17.30 DRUŽINA V ČASU HUDE BOLEZNI - PREDAVANJE dr. METKA KLEVIŠAR VEROUČNA DVORANA POD CERKVIJO 

NA POLZELI KARITAS POLZELA BLAŽJELEN 03/5720-066
25.11. 2000 ob 19.30 FOLKLORNI KONCERT DVORANA HD ŠEMPETER KD GRIFON FRANCI LAZNIK 03 /  5701 - 313
25.11.2000 ob 19. uri LJUBEZEN V KOVČKU - KOMEDIJA DOM KRAJANOV VRBJE KD VRBJE LEA MEH 03 /  5717 - 529
26.11. 2000 ob 16. uri REVIJA DOMAČIH ANSAMBLOV KULTURNI DOM LIBOJE KD UBOJE DARJA BALOH 03 /  5 708 - 782
27.11. 2000 ob 19. uri LIMONADA SLOVENKA - CELJSKO GLEDALIŠČE ZA ABONMA IN IZVEN DOM H. SLOVENSKEGA TABORA ZAVOD ZA KULTURO ANKA KRČMAR 0 3 /7 1 0 -2 9 -0 0
NOVEMBER OBČINSKO ŠAHOVSKO PRVENSTVO PREBOLD ŠAHOVSKI KLUB PREBOLD SILVO HRŽICA 03 /  5724 - 624

PROGRAM CERKVENIH SLOVESNOSTI V NOVEMBRU 2000
Datum ,ura NAZIV PRIREDITVE KRAJ PRIREDITVE ORGANIZATOR KONTAKTNA OSEBA TELEFON
5.11.2000 ob 10.30 ZAHVALNA NEDELJA NA GORI OLJKI GORA OLJKA ŽUPNIJSKI SVETOLETNI ODBOR JOŽE KOVAČEC 03 / 5705 - 00 - 03

K I N O S K O P
VIHAR VSEH VIHAItfEV, pripo- 

ved o osamljeni ladjici, izgubljeni 
sredi astronomsko velikih valov, se 
na žalost naslanja na eno precej grdo 
laž: zatrjuje nam, da je narejena po 
resničnih dogodkih, ko pa nam je 
takoj po ogledu filma povsem jasno, 
da to nikakor ne more biti res. A če 
damo na stran to laž in malce preveč 
dolgotrajno in patetično zgodbo, pa 
nekaj bolj nepremišljenih napak, je 
to še vedno film izjemnih posebnih 
efektov z veliko morja in Georgem 
Clooneyem v glavni vlogi. Če ste zago
vornik česarkoli od tega, in če filma 
še niste videli, hojla v kino. In če 
namesto tega potrebujete svojo adre
nalinsko dozo hitrega streljanja, 
bombastičnega terorizma, pljuskajo
če krvi s peščico nadvse dramatičnih 
ljubezenskih začimb, pa vam ni pre
več mar, če se vam ta doza namesto v 
angleščini servira v korejščini, 
potem je morda SHIRI za vas prava 
stvar. Servirana bo v drugem tednu 
novembra. Pomnite, da je v marsi
čem boljša kot hollywoodske verzije 
tega žanra!

KOKOŠKE NA BEGU je kokošja 
verzija filma o prašičku po imenu 
Babe, v njej pa je glavni Mei Gibson 
kot izposojevalec glasu petelinčku, 
ki ga kokoške, zaprte v kokošnjaku 
(beri: koncentracijskem taborišču), 
najamejo za vaditelja letenja, ker če 
bi znale leteti, bi znale pobegniti. 
Problem je v tem, da je petelinček 
pravi stereotipni Amerikanec: blefi
rati zna,... leteti pa ne kaj preveč. 
Vse o njihovih zgodah in nezgodah v 
risanki, ki tokrat za spremembo ne 
prihaja iz studiev Walta Disneya, kar

avtomatsko pomeni drugačno ani
macijo - pa s tem ne mislim na slabo 
animacijo. Preverite!

JACK, BRIAN IN ANNA je morda 
malce predolg, toda izredno topel in 
šarmanten režijski prvenec Edwarda 
Nortona, igralca, ki je že od samega 
začetka dobival pohvale (nazadnje za 
Klub golih pesti), ki tokrat ob režiji 
igra v zanj zelo nežnem filmu: podalj
šani verziji šale o rabinu in župniku 
in ženski med njima. Nekih pretira
nih racionalnih analiz film ne prene
se, toda zato učinkuje na drugem 
nivoju: na nivoju simpatičnega 
nepretencioznega humorja. Lep film. 
Vreden smeha.

SAMO ŠE 60 SEKUND je ener

gična, toboganska, lopovska oda 
avtomobilom, ki cilja predvsem na 
njihove šoferje, ostale gledalce pa 
pusti precej hladne. Ah lahko Nicolas 
Cage, pa četudi mu pomaga Angelina 
Johe z novo frizuro (kot da nova fri
zura lahko kaj pomaga njej), ukrade 
50 avtomobilov dragih znamk, v eni 
noči, in s tem reši kožo svojemu 
bratu, precej bolj nerodnemu tatu? 
Če vas bolj kot odgovor na to zani
majo avtomobili in kaskaderske vož
nje, vsekakor vabljeni. Mi smo se že 
pripeljali do konca novembra, konec 
leta pa bomo odvozih v decembru. 
Lep filmofilski pozdrav do takrat, 
bodite pridni in pridite kaj v kino.

Peter Zupanc

FILMSKI PROGRAM KINA ŽALEC
Petek, 27.10., ob 20. uri OPOLDANSKI OBRAČUN - komični 
western
Sobota, 28.10., ob 20. uri ZA VSAKO CENO - športna drama 
Nedelja, 29. 10., ob 18. uri OPOLDANSKI OBRAČUN - komični western 

ob 20. uri ZA VSAKO CENO - športna drama

JESEN IN ZIMA V KINU ŽA1EC

Od 3. do 5. 11. VIHAR VSEH VIHARJEV - akcijska drama 
Od 10. do 12.11. SHIRI - akcijski spektakel

KOKOŠKE NA BEGU - celoveč.animirani film 
Od 17. do 19. 11. JACK, BRIAN IN ANA - romantična komedija 

SKOZI OKO ZASLEDOVALCA - psihološki triler 
Od 24. do 26. 11. SAMO ŠE 60 SEKUND - akcijski triler
Od 1. do 3- 12. MOŽ BREZ TELESA - znanst. fantastična srhljivka 

HIŠA DEBELE MAME - komedija
Prosimo vas, da spremljate tudi tedenska obvestila na naših oglasnih 
deskah, ker se program lahko spremeni. Informacije tudi na tel.: 715-123, 
710-2900

Prijave za prireditve sprejema GIZ Podjetniški center, tel.:713 68 60, faks: 713 68 70.

V  S p o d n j i S a v in j s k i  d o lin i  la h k o  o b išče te :

Spominsko sobo Rista Savina, Gasilski muzej Žalec
Galerijo savinjskih umetnikov in Odprto: ponedeljek od 8. do 12. ure, sreda od 14. do
Galerijo Doreta Klemenčiča - Maja
Odprto: vsak četrtek od 10. do 12. ure in od 16. do 18.

18. ure ah po dogovoru, tel.: 5718-272.

ure, za skupine po dogovoru, tel.: 5717-717. ♦ ♦ ♦
Hmeljarski muzej

♦ ♦ ♦
Savinov likovni salon

Odprto: po dogovoru, tel.: 5715-830.

Odprto: V času razstav vsak dan, razen nedelje in pra- ♦ ♦ ♦
znikov, od 10. do 12. ure in od 16. do 18. ure, za sku- Muzej motociklov Vransko
pine po dogovoru, tel.: 5717-717. Odprto: Muzej je odprt celo leto od 10. 

do 18. ure.
♦ ♦ ♦

Občinsko matično knjižnico Žalec
Zaprt je ob četrtkih, tel.: 725-126.

Odprto: ponedeljek, sreda, petek od 8. do 18. ure, ♦ ♦ ♦
torek, -  četrtek od 8. do 14. ure, sobota zaprto, 
tel.: 5717-717.

Muzej parnih cestnih valjarjev, tel.: 718-108.

♦ ♦ ♦
♦ ♦ ♦ Razstavno-prodajno galerijo Oskar Kogoj

Etnografski muzej na Ponikvi, tel.: 728-524. Odprto: vsak dan od 9- do 17. ure, ob sobotah 
od 8. do 12. ure, tel.: 715-300.

S A V I N J S K A  T V
P e č n i k o v a  2 ,  3 3 1 0  Ž a l e c

t e l . :  7 1 0 - 1 0 - 5 0 ,  e - m a i l :  s t v ^ i n e t s i . n e t

2 5 . kanal v KRS Žalec
f o r i  -  & u fze c  v a č  *
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Ana Rudnik se je pričela 
učiti klavir s šestimi leti v 
Glasbeni šoli Risto Savin v 
Žalcu pri prof. Ireni Kralj. V 
času svojega šolanja se je ude
leževala različnih recitalov in 
javnih nastopov, med drugim 
je bila tudi članica simfonične
ga orkestra Glasbene šole 
Žalec.

Pred dnevi je nastopila v Galeriji 
Savinjskih likovnikov v Savinovi hiši, 
ki je med drugim obsegal dela 
Handela, Mozarta, Bacha in 
Ramovša. S tem je uspešno zaključi
la 10. letnik klavirja in obenem pri
pravila obiskovalcem prijeten večer 
klasične glasbe. P. Z.

V čast kiparju Edvardu Salesinu
V počastitev 90-letnice roj

stva akademskega kiparja in 
likovnega pedagoga Edvarda 
Salesina je bila v Občinski 
matični knjižnici Žalec slove
snost, na kateri je 
Filatelistično društvo Žalec 
predstavilo nov društveni ovi
tek z umetnikovo podobo. 
Istočasno so odprli še razstavo 
poštnih celin.

O delu in življenju E. Salesina je 
govorila direktorica Zavoda za kultu
ro Žalec Anka Krčmar. Rodil se je 
pred 90. leti v Trbovljah. Po šolanju, 
ki ga je zaključil na zagrebški ume
tniški akademiji, je specializiral v 
Rimu. Prvo službeno mesto je dobil v 
Trebinjah v Hercegovini, po vojni je 
bil likovni pedagog na celjski gimna
ziji, potem pa vse do svoje upokoji-

Utrinek z  razstave

tve, leta 1972, na OŠ Žalec. Njegovi 
učenci so Anton Herman, Veljo 
Toman, Adi Arzenšek in drugi. Ves 
čas je kiparil, bil je mojster otroške
ga portreta, v Žalcu pa se postavljajo 
s plastiko Župančiča v mavcu, 
Levstika v bronu in Rista Savina, ki

stoji pred Glasbeno šolo. Njegovo 
delo so grafiti in freske na mnogih 
zadružnih domovih po Savinjski dob
ni. Kot restavrator se je med mojstre 
zapisal v gradu Štatenberg, obnovil 
pa je baročni kamniti figuri pred 
dvorcem Novo Celje. T. Tavčar

Zlata medalja Jožetu Domjanu

Jože Domjan in eden njegovih nagrajenih plakatov

Jože Domjan je uspešen in 
uveljavljen oblikovalec tudi na 
tujem. Dela in živi v Kasazah 
pri Libojah in je eden izmed 
petih dobitnikov zlate medalje 
na 17. mednarodnem bienalu 
industrijskega oblikovanja BIO 
2000, ki je odprt v Ljubljani do 
5. novembra.

Na BIO 2000 razstavljajo obliko
valci iz 17 držav več kot 350 ekspo
natov. Mednarodna žirija je Jožeta 
Domjana nagradila z zlato medaljo 
za kolekcijo gledabških plakatov 
dveh sezon za celjsko Slovensko 
ljudsko gledahšče in dveh plakatov 
za angleško dramsko skupino 
Gimnazija Celje - Center. Na bienalu 
razstavlja tudi koledar Cetis 2000. To 
je Domjanova prva zlata medalja na 
BIO, medtem ko je pred leb že prejel 
častno pohvalo. Sicer pa je Domjan 
ves čas prisoten tudi na podobnih 
tujih obhkovalskih prireditvah in 
tekmovanjih, kjer se predstavlja v 
kategoriji kulturnih plakatov.

Jože Domjan se je rodil 11. maja 
1952 v Celju. Po končam srednji šob 
za oblikovanje v Ljubljani je nadalje
val študij na Visoki šob za uporabno 
umetnost na Dunaju, kjer je leta 
1980 diplomiral. S pomočjo 
Herderjeve šbpendije iz Hamburga je 
nadaljeval s podiplomskim študijem 
na isb šob. Od leta 1986 dalje redno 
sodeluje na pomembnih mednaro
dnih razstavah grafičnega oblikova
nja v Varšavi, Lahüju, Mexicu, Brnu, 
Parizu itd. Na povabilo Echo 
Intemabonal je izdelal plakat za raz

stavo “Hommage a Max Ponty” v 
Parizu. S samostojnimi razstavami se 
je predstavil v Mariboru, Ljubljani, 
Celju, na Dunaju, v Torontu in Otawi. 
Za svoja dèla je do sedaj prejel 
nagrado Prešernova sklada občine 
Celje, srebrni grb mesta Celja, 
Savinovo priznanje v Žalcu, nagrado 
Zlab MM za koledar Cebs Celje, zlato 
medaljo na 17. bienalu industrijske
ga obhkovanja v Ljubljani ter vrsto

priznanj za sodelovanje na razstavah 
doma in v tujini. Njegova dela so 
pubhcirana v številnih katalogih 
mednarodnih bienalov, nekaterih 
pomembnih mednarodnih strokov
nih revijah ter preglednih knjigah s 
področja grafičnega obhkovanja.

V tem času so njegova dela na 
ogled na Japonskem, Poljskem, 
Slovaškem in v Mehiki.

T. Tavčar

Kabaret je dobronamerna kritika

Med govorom predsednika KUD Polzela Marka Slokarja p ri otvoritvi razstave.

Likovno ustvarjanje 
in prijateljstvo

Pred dobrim mesecem smo v 
Žalcu doživeli premierno upri
zoritev kabareja Žalčanke Nike 
Vipotnik. Trije dobri vzroki 
obstajajo za to, da se Nika 
podrobneje predstavi: prvič je 
bilo ob premieri o njenem delu 
napisanega premalo, drugič je 
kabare za Slovenijo prava red
kost in tretjič je Nika izredno 
energična ženska, ki ima toli
ko povedati, da ji kabare tako 
ali tako ne zadostuje, za 
intervju pa je prav zato izre
dno hvaležna sogovornica.

M o rd a  b i  b ilo  n a jb o lje , d a  
n a m  n a jp r e j n a  k r a tk o  p r e d 
s ta v ite  k a b a re . K do j e  k a b a -  
r e tis t?

“Kabarebst je opazovalec okolja in 
časa in ju na kribčen način prikaže. 
S tem sebe ne izvzema, ker je pač del 
naroda. To počne dobronamerno. Če 
imaš ljudi rad, se z njimi prepiraš, če 
b je vseeno zanje, jih ignoriraš. Pri 
tem se trudiš, da bi bil pošten, koh- 
kor se da. Kabarebst mora vedeb, o 
čem govori in mora vedno stab za 
tem, kar govori. Kabare ni štos zara
di štosa - mora biti nevtralen. 
Pobbčni kabare, sploh s pridihom 
osebne prizadetosb, je lahko zloraba 
kabareja.”

A li  im a m o  p r i  n a s  k a k š n e 
g a  k a b a r e tis ta ?

“Miskm, da je bil Ježek slovenski 
kabarebst. Drugače pa imamo 
Šimeka, Tofa, Petana, Partljiča, toda 
manjka nam izvajalcev. Morda je to 
povezano s preobčutljivostjo 
Slovencev. V tujini je kabare v vsaki 
gosblni, ogromno igralcev se preživ
lja s satiro in vse to je necenzurirano. 
V Avstriji se recimo še kancler smeji

.šalam na svoj račun. Pri nas je pre
več strahu, ta je bsb, ki umetnike 
zavira. Nočeš se zametih temu ab 
onemu. Jasno pa je, da se vedno 
nekomu zameriš.”

R a zm e re  v  t u j i n i  d o b r o  
p o z n a te , s a j s te  ta m  š tu d ir a 
li?

“Da. Študirala sem klasično solo 
petje, umetniška smer, opera in kon
cert, v Gradcu in na Dunaju. Bila sem 
sošolka Marjane Lipovšek, ki me je 
tudi pripeljala na študij. Poleg tega 
sem imela v Stadt operi svoje ure in 
pri tem gledala njihove vaje v živo, 
gledala sem Otta Schenka, Nurejeva. 
Sodelovala sem pri American inshtut 
of musical studies, ameriški poUetni 
pevski šob, kjer so predavak promi
nentni profesorji iz Scale ab opere 
Metropoktan. V Bonnu sem bila šhri 
mesece na šob psiho drame, pri pro
fesorju Maxu Lehnerju. To je šola, 
kjer se naučiš manipuhrah z lastnimi 
čustvi, kjer potenciraš doživljaje iz 
lastnega življenja, kjer uporabljaš 
notranje moči, da pridobiš pozor
nost poslušalcev, da jih fiksiraš na 
sebe. Morda zveni prohdomovinsko, 
toda v tujini sem se zelo dobro poču
tila. Živela sem med drugačnimi ljud
mi, v gledabških krogih. Tukaj je 
vebko diskriminacije. Zdi se mi, da 
ne glede na to, v katerih krogih se 
giblješ, je pri nas še vedno prisotna 
diskriminacija prob ženskemu 
spolu. To nima zveze z domom. Živim 
v okolju, kjer se ne počutim kot žen
ska. Prej se počutim kot baba. Kot 
“ono”. Mishm, da pri nas ni spošto
vanja med ljudmi - spoštovanja kot 
do človeških bitij.”

S te  se  tu d i  z a r a d i  te g a  
o d lo č ili z a  k a b a re ?

“To je del moje narave. Na živce 
mi gre, če nekdo preveč naglas je 
jabolko. Nergam. Ampak to ni neza
dovoljstvo v negahvnem smislu, to je 
želja po spremembah. Jaz sem revo
lucionar. Čutim vsako krivico in sem 
cepljena prob temu, da bi mimo pre
našala. Če se komu zgodi krivica. 
Dvomim, da se za ta pokhc lahko 
odločiš. Meni se zdi, da sem kabare 
ukradla s ceste - od povsod. To je kot 
način protesta: nekateri lahko preži
vimo le tako, da se stalno za nekaj 
borimo. Moramo imeb občutek, da 
vsaj kdaj pa kdaj kje dodamo kakšen 
mak kamen, da je nekje nekaj boljše, 
da imamo občutek, da se naše 
poslanstvo na Zemlji izpolnjuje.”

A li  s te  im e l i  ta  o b č u te k  
tu d i  p o  n a s to p u  v  Ž a lc u ?

“Glede na to, da je to bil prvi 
kabare, bom skromno dejala, da mi 
je malo odleglo. Malo sem si sprosh- 
la ventil.”

K do so  p r a v z a p r a v  b i l i  v a š i 
so d e la v c i p r i  iz v e d b i k a b a re -  
ja ?

“To so predvsem mladi ljudje. 
Najraje delam z njimi, ker so še entu- 
ziashčni in niso pokvarjeni. Trije so 
iz Maribora, razen Dejana Tamšeta, 
ritem sekcija, ki je Žalčan in ga 
Žalčani verjetno poznajo. Ostab pa 
so: Andreja Žel, harmonika, končala 
je akademijo za glasbo v Gradcu, 
vebko pa igra po skandinavskih 
državah; Matjaž Stošič, flamenco 
kitarist, ki hodi vsako leto v Španijo 
dopolnjevat svoje znanje; ter njegov 
brat, Dušan Stošič, bas kitarist z 
dolgo kariero v razbčnih skupinah."

l a  k o n e c  p a  š e  v p r a š a n je  - 
se  k a b a re , k i  s te  g a  p r e d s ta 
v il i  v  Ž a lc u , š e  n a d g r a ju je ?

“Tone Partljič nam trenutno 
pomaga izpihh kabare, ne v vsebin
skem, temveč v dramaturškem smi
slu. Imeb bomo turnejo, nastopah 
bomo na fesbvalu monodrame v 
Ptuju, izdah bomo zgoščenko s 
posnetki v živo, nastopah bomo v 
klubu Cankarjevega doma ... Ob 
vsem tem pa se že pripravlja nov pro
jekt, ki bo parodija na umetniški 
svet, na gledahšče in opero. Nekaj, 
čemur se bodo obiskovalci še lažje 
smejah, ker ne bo zadevalo direktno 
njih - norčevah se bomo predvsem iz 
sebe.” Peter Zupanc

Č rn sk e  
d u h o v n e  v  

Ž alcu

Predvsem jih vidimo v filmih: 
ameriške mešane zbore v dolgih 
haljah, ki so vselej prisotni na cer
kvenih srečanjih, toda ne zato, da 
bi mirno in tiho mobb, temveč 
zato, da bi svojo vero izrekah z 
glasno pesmijo, s ploskanjem, v 
ritmu, ki vpliva na še tako apabč- 
nega obiskovalca, da se prema
kne. Toda tokrat se niso pojavih 
na filmu, bib so v Žalcu, v Domu 
n. slovenskega tabora - v živo.

The Revelation oziroma 
“Spoznanje”, doma iz Dabasa v 
Texasu, so bib tokrat drugič na 
obisku v Sloveniji, na turneji, ki je . 
zajemala še tri druga bližnja 
mesta. 14 pevcev in 3 instrumenta- 
bsti nam v dobri uri nastopa niso 
prenesli le svojih ritmov, deležni 
smo bib tudi kratke, a pristno 
ognjevite pridige. P. Z.

Občina Polzela, kulturno- 
umetniško društvo Polzela in 
Sklad RS za ljubiteljske kultur
ne dejavnosti, območna izpo
stava Žalec, so pripravili likov
no kolonijo prijateljstva, ki je 
letos že deseta po vrsti. Deset 
likovnikov iz petih občin je 
ustvarjalo na kmetiji Konrada 
Brunška v Andražu.

Strokovni spremljevalec kolonije 
je bil dr. Marko Juteršek, ki je izbral 
dela za razstavo, katera je bila teden 
dni v mah dvorani Kulturnega doma

na Polzeh. Na otvoritvi je o pomenu 
kolonije in njene desedetnice spre
govorila Jožica Ocvirk, ki ima poleg 
Irene Pevnik, predsednice bkovne 
sekcije, največ zaslug, da je kolonija 
vsako leto. Marko Slokar, predse
dnik KUD Polzela, se je likovnikom 
zahvabl za prizadevno delo. 
Strokovno je o razstavi govoril dr. 
Marko Juteršek. Razstavo je odprl 
župan občine Polzela Ljubo Žnidar. V 
kulturnem programu so nastopih 
učenci OŠ Polzela in kvintet Lastovka 
S Polzele. T. Tavčar
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“Nekega dne bom 
imel svoj ansambel”

Harmonika je Slovencem še 
posebno pri srcu. Brez nje si je 
težko zamisliti veselico, pra
znovanje “abrahama”, poroč
no slavje in številnih drugih 
praznovanj in jubilejev. Zato ta 
inštrument ne izgublja na vel
javi, ampak je celo vse več tis
tih, ki se odločajo igrati nanjo. 
Preizkušenim harmonikašem 
se pridružujejo številni mladi, 
ki so garancija, da bo ta inš
trum ent s svojimi zvoki tudi v 
prihodnje bogatil slovensko 
glasbeno sceno. Dani Limber iz 
Galicije je eden izmed njih. Pri 
desetih letih je že pravi virtuoz 
na “frajtonarici”, čeprav ima 
za sabo šele dve leti učenja.

Marsikdo je bil prijetno presene
čen nad igranjem drobnega in majh
nega fantiča. Njegov glasbeni repe

rtoar sicer še ni tako širok, a dovolj, 
da lahko igra neprekinjeno, ne da bi 
se ponavljal. "Za igranje harmonike 
me je navdušil Branko Pemovšek iz 
Velike Pirešice, ki me tudi uči. Veliko 
podporo mi dajeta starša, pa dedi in 
babi. Vsi so veseli, da igram harmo
niko in me zelo radi poslušajo. Še 
posebno vesel je ati, saj sedaj jaz 
počnem tisto, kar si je kot mlad fant 
sam zelo želel, a ni imel takšnih 
možnosti, kot jih imam jaz. Ko je bil 
star 16 let, si je sam kupil harmoni
ko, naučil se je nekaj skladb, potem 
pa mu je zmanjkalo volje. Tudi zato 
sedaj večkrat reče, da tisto, kar ni 
uspelo njemu, uresničujem jaz,” 
pravi Dani Limber in še pristavi, da 
bo Uidi v bodoče pridno vadil, saj si 
želi, da bi imel nekoč svoj ansambel.

D. N.

Modrozeleno 
slikarstvo 

Jožeta Megliča
V Savinovem likovnem salo

nu v Žalcu bo ta petek odprtje 
razstave likovnih del akadem
skega slikarja in specialista 
Jožeta Megliča.

Jože Meglič se je rodila leta 1939 
v Lomu nad Tržičem. Na Akademiji za 
likovno umetnost v Ljubljani je diplo
miral leta 1964, dve leti kasneje pa je 
končal še specialko za oljno slikars
tvo pri prof. Maksimu Sedeju st.. Je 
član društva likovnih umetnikov 
Slovenije, kot likovni pedagog pa je 
zaposlen na Osnovni šoli Šmartno pri 
Litiji. Pripravil je že več razstav, sode
loval v številnih likovnih kolonijah, 
za svoja dela pa je prejel Uidi štu
dentsko majsko nagrado, dve prvi 
nagradi na ex temporu v Tržiču, prvo 
nagrado v Ljutomeru ter Valvasorjevo

plaketo občine Litija. Žalskemu 
občinstvu se bo predstavil z akrili, 
olji in pasteh, na katerih prevladuje
jo razgibane kompozicije, nekakšno 
odmaknjenost in poduhovljenost pa 
po besedah likovne kritičarke 
Marlen Premšak dosega s skoraj 
skopim izborom kolorita, s hladno 
barvitostjo v skoraj izključno modrih 

•in zelenih tonih.
Odprtje razstave bo ob 19- uri, o 

Megličevem slikarstvu pa bo sprego
vorila likovna kritičarka Marlen 
Premšak. Nastopih bosta tudi violini
stka Tanja Miklavc in pianistka Irena 
Kralj. Razstava bo na ogled do 15. 
novembra, razen nedelj in praznikov, 
vsak dan od 10. do 12. in od 16. do 
18. ure.

K. R.

Halo! Obirovke... 
tudi v Taboru

Veseloigra v sedmih slikah 
avtorja in režiserja Ivana 
Mikeka HALO! OBIRALKE SO 
TLI! doživlja izjemno zanima
nje. Odigranih je bilo že lepo 
število predstav, želje po pono
vitvah pa prihajajo od vsepov
sod.

Na zadnji predstavi, ki je bila v 
dvorani Doma II. slovenskega tabora 
je lepo število ogleda željnih občanov 
ostalo zunaj dvorane. Prva priložnost 
za ogled se njim in vsem ostalim 
ponuja v nedeljo, 12. novembra ob 
15. uri v dvorani Doma krajanov v 
Taboru. d . n.

Koncert s pridihom morja, sonca in še česa
Preboldska cerkev sv. Pavla 

se je minuli petek zvečer znova 
spremenila v hram  kulture. Za 
to so poskrbeli v preboldski 
Svobodi, ki so, tako kot že več
krat doslej, pripravili lep in 
navdušujoč koncertni pro
gram. Prava pevska poslastica 
so bili gostje mešanega pevske
ga zbora Petar Berislavič iz 
Trogira, ki so poleg ostalega 
prinesli med cerkvene zidove 
pridih dalmatinskega morja 
in sonca.

Tokratni koncert, ki ga je vodila 
Željka Brajdič, so pričeli domači 
pevci MPZ DPD Svobode Prebold. 
Zapeh so pesmi Bori šumijo, Na trgu 
in Jaz pa pojdem na Gorenjsko. 
Zbrane je nato pozdravila predsedni
ca DPD Svobode Prebold Anica 
Trivan, poseben pozdrav pa je veljal 
pevkam in pevcem iz Trogira in 
MePZ Celeia Celje. Poslušalcem so se 
najprej predstavih gostje iz Trogira, 
ki jih vodi zborovodja prof. Mario 
Milin. V svojem koncertnem progra
mu so zapeh deset pesmi. Najprej je 
cerkev napolnila Ave Maria, nato 
Mozartova Ave verum corpus, pa 
pesem O bože nisam vrijedan in 
Tantum ergo sacramentum s katerim 
so tudi zaključili sakralni pevski pro
gram. V nadaljevanju so peh trogir
ske ljudske pesmi, Lipe jesu, Grhca 
je propivala, Ponistra je drivo in Svet 
Ivane. Za zaključek so odpeli še dve

pesmi, ki so tako kot vse prejšnje, 
požele bučne aplavze ter potrdile 
izjemno kakovost dalmatinskega 
zbora, ki ima stoletno tradicijo. 
Njegove korenine segajo v čas okrog 
leta 1880, prva slika zbora pa je 
ohranjena iz leta 1903. Zbor je sicer 
večkrat menjal ime, od leta

1992 pa deluje pod prvotnim ime
nom Hrvatsko pevačko društvo Petar 
Berislavič Trogir. Zbor nastopa na 
raznih državnih pevskih revijah, V 
zadnjih nekaj letih pa so gostovah v

Makedonji, na Češkem in Franciji. 
Njihov nastop ta večer v Preboldu, je 
bil tudi njihov prvi nastop v Sloveniji, 
kar si lahko Preboldčani štejejo še 
posebno v čast. Za to pa je najbolj 
zaslužen zborovodja Matjaž Kač, ki 
vodi preboldski in celjski zbor. 
Slednji je tudi nadaljeval koncertni

program in s pesmimi kot so Kyrie, 
Glorious Kingdom, Ave Maria, Čas v 
Pesmi, Ne čakaj pomladi, ne čakaj na 
maj, Nocoj je pa en lep večer, Ko so 
fantje proti vasi šh in Črnomaljsko

kolo, dodal svoj delež k izjemno lep
emu pevskemu večeru. Le-tega pa so 
ob koncu obogatili še z dalmatinsko 
pesmijo Buduljska balada, ki sta jo 
združeno zapela celjski in trögirski 
zbor.

Imeniten pevski koncert se je 
zaključil še s pozdravi in kratkimi

govori zborovodij, izmenjavo daril in 
prijetnim druženjem pevk in pevcev 
vseh treh zborov.

D. Naraglav

D almatinski zbor v cerkvi sv. Pavla v Preboldu

Iskre ustvarjalnosti
Grifon, Kulturno umetniško druš

tvo Šempeter, je tudi letos ljubiteljske 
kulturne skupine povabil k sodelova
nju na že tradicionalni prireditvi 
Iskre ustvarjalnosti. Do zaključka 
redakcije razpis še ni bil zaključen,

tokrat že peta revija pa bo predvido
ma to soboto (28. oktobra), in sicer 
ob 19. uri v dvorani Hmeljarskega 
doma Kmetijske zadruge v Šempetru.

K. R.

Perisce v Grajski vasi.

Kulturni spomeniki v 
Grajski vasi

Na svoji zadnji seji je občin
ski svet občine Braslovče med 
drugim sprejel odlok o razgla
sitvi kulturnih spomenikov v 
Grajski vasi. Pripravili so ga 
na osnovi zakona o varstvu 
kulturne dediščine, statuta 
občine Braslovče in na predlog 
Zavoda za varstvo naravne in 
kulturne dediščine Celje.

S tem odlokom žehjo v Grajski 
vasi zaščititi objekte, ki pomenijo 
zgodovinsko, kulturno in etnološko 
vrednoto, ter jim tako zagotoviti 
nadaljnji obstoj in vzdrževanje. Za 
kulturne spomenike so razglasili 
deset kozolcev, hišo in sušilnico za 
hmelj, tri kašče, tri gospodarska

poslopja ter vinsko klet in perišče. 
Za vse te objekte velja varstveni režim 
prve oziroma druge stopnje, spome
niki pa se bodo varovali v izvirni in 
neokrnjeni podobi. Vsi posegi bodo 
podrejeni spomeniški pričevalnosti 
in funkciji ter bodo opravljeni samo 
za ohranjanje, sanacijo in prenovo 
spomenikov. Na območju teh spome
nikov so dovoljeni le posegi in raz
vojne usmeritve, ki ne nasprotujejo 
njihovim lastnostim in zagotavljajo 
njihov obstoj. Odlok med drugim 
vsebuje tudi določilo, da mora more
bitno škodo ah nedovoljene spre
membe povzročitelj odstraniti in 
vzpostaviti prejšnje stanje.

T.T.

Savinjčani 
in zgodovina

Leta 193Ò je v Žalcu izšla 
knjiga Savinjska dolina s 
posebnim ozirom na splošno, 
krajevno in upravno zgodovi
no v besedi in sliki, ki jo je v 
samozaložbi izdal Rajko 
Vrečer. V počastitev 70-letnice 
izida bo danes, 25. oktobra, ob 
19. uri v občinski matični knji
žnici v Žalcu Vrečerjev večer.

Na temo Rajko Vrečer pred 70. leti 
oziroma Ah Savinjčani dovolj pozna
mo svojo zgodovino bodo v pogovo

ru, ki ga bo vodil profesor zgodovine 
mag. Branko Goropevšek, razmišlja
li: prof. Jerica Dobnik, učiteljica zgo
dovine na OŠ Petrovče, Franc 
Ježovnik, poznavalec in pisec kronik 
Savinjske doline, geograf Milan 
Natek, upokojeni sodelavec 
Geografskega inštituta Antona Mehka 
ZRC SAZU, Aleksander Videčnik, plo
dovit pisec zgodovine in etnografije 
ter Franci Žagar, profesor zgodovine 
in ravnatelj OŠ Griže.

K. R.

Od Pekla do nebes
A li ste  kdaj nehote p rislu h n ili pogovoru v svo ji b ližin i?  O lepih stva

reh j e  tekel, ob glasbi; g lasovi so b ili prijazn i, tih i, razburjeni, um irje

ni. Ste b ili p riča  nekem u drugem u svetu, z  drugim i lju d m i in  n iste  

im eli občutka, da prisluškujete, in  vendar se va sje  ta svet dotaknil?  Še 

bolj ste m u prisluhnili, iska li v njem  sebe in  svoje prijatelje, našli u tr i

nek iz  m ladosti, nam ig za  ju tr iš n ji dan. Pogovorje p o sta l tu d i vaš, ker 

so govorili dobri ljudje o stvareh, k ijih  tke življenje.

K takemu doživetju, prepletenemu z glasbo, vas vabijo Dori Pečovnik, 
Silvo Teršek in kitarista Alen in Denis

v ponedeljek, 6. novembra 2000, ob 19- uri 
v dvorano Doma II. slovenskega tabora v Žalcu.

Alen in Denis Mujkič sta rojena 22.10.1967 v Banja Luki. Diplomirala 
sta leta 1994 na Oddelku za matematiko Naravoslovno-matematične fakul
tete v Zagrebu. V Sloveniji živita od leta 1996. Zaposlena sta v Ljubljani kot 
računalniška programerja. Čeprav nimata formalne glasbene izobrazbe, 
sta z vehko predanega dela, zanimanja in individualnega izobraževanja 
oblikovala zajeten repertoar, ki sega od južnoameriškega ritma do špan
skega fiamenga. Svoje znanje sta poglabljala v skupinskem delu s prijate
lji z zagrebške glasbene akademije. Izpopolnjevalni tečaj kitare sta uspeš
no zaključila na poletni šoh fiamenga v Granadi (Španija) leta 1998.
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Izšel priročnik o namiznem tenisu
V prostorih Krajevne sku

pnosti Petrovče je pred kra
tkim domačin Jože Mikeln, ki 
že vrsto let živi in dela v 
Ljubljani, predstavil svojo 
knjigo Namizni tenis. Z njo je 
dal profesionalnemu delu na 
športnem področju piko na 
“i”, slovenskemu namiznemu 
tenisu pa priročnik, ki so ga 
močno pogrešali v namiznote
niških klubih in šolah.

Na predstavitvi knjige je avtorja in 
vse, ki so prišli iz namiznoteniških 
sredin celjskega območja, najprej 
pozdravil Bruno Randl. V imenu 
predsednika KS in župana občine 
Žalec je avtorju in ostalim zaželel 
dobrodošlico Peter Kainz. Avtor, ki je 
tudi sicer zelo navezan na svoj rojstni 
kraj in ta del Slovenije, je prejel 
nekaj spominskih daril, pozdravila 
pa ga je in se mu zahvalila za napisa
no knjigo tudi Anita Seles z Zveze 
športnih društev občine Žalec. V 
nadaljevanju je avtor nazorno pred
stavil svojo publikacijo, katero mu je 
pomagala obelodaniti Namiznoteni
ška zveza Slovenije. Z loparjem in 
žogico v roki je nazorno razlagal 
posamezna poglavja v priročniku, 
tako da je bila predstavitev strokovna 
učna ura vsem trenerjem, nekaterim 
igralcem in ostalim ljubiteljem tega 
športa.

Minilo je že več kot dvajset let od 
izida prve slovenske knjižice o tehni

ki in metodiki dela z začetniki v 
namiznem tenisu, katere avtor je bil 
Cveto Frank. Ponatis leta 1996 v 
delno spremenjeni obliki sta pripra
vila P. Kovšca in I. Pšajd. Za potrebe 
šolanja na Visoki šoli za telesno kul
turo pa je leta 1981 prof. Mirko 
Janškovec izdal knjigo Učni načrt za 
temeljne in usmerjevalne selekcije v 
osnovni šoli, kjer je bilo poglavje o 
namiznem tenisu. To pa je bila do 
izida Mikelnove knjige vsa slovenska 
literatura o tem športu. Prav to dej

stvo daje knjigi Namizni tenis, ki res
nično celovito obravnava ta šport, še 
toliko večjo vrednost. Knjiga obrav
nava pogoje, ki morajo biti izpolnje
ni za dobro igranje namiznega teni
sa. Te morajo trenerji in vaditelji vad
benih skupin upoštevati in zahtevati, 
saj je le tako mogoče pričakovati žel
jene rezultate. Pomemben del knjige 
je namenjen delu z najmlajšimi, pri

poglavjih o tehniki ter taktiki in siste
mu igre pa so podane osnove, na 
podlagi katerih lahko igralke in 
igralci razvijajo individualno tehniko 
in taktiko igre in izpopolnjujejo svoj 
sistem igre.

“Za vzpodbudo pri delu se moram 
zahvaliti mnogim trenerjem in nami
znoteniškim delavcem v Sloveniji, za 
pomoč pri oblikovanju in nasvete pri 
nastajanju knjige pa Gaju Vidmarju 
ter Mitji Strgarju in njegovim sode
lavcem v podjetju Medija Graphics.

Zahvaljujem se Petri Dermastji, 
Gregorju Škafarju in Bojanu Tokiču 
za sodelovanje pri nastajanju foto
grafij ter hčerkama Zah in Petri za 
lektoriranje. Prav tako se za nasvete 
zahvaljujem prof. Radivoju Hudetzu, 
ki je dovolil uporabo sistema prikaza 
tehnike namiznoteniških udarcev iz 
svoje knjige Stolni tenis. Upam, da bo 
knjiga trenerjem in voditeljem sku-

Jože Mikeln se je rodil in odra
ščal v Petrovčah. Ih je začel igrati 
namizni tenis in rokomet. Po sre
dnji šoli je v Ljubljani študiral na 
elektro fakulteti, vendar ga je pre
mamil šport in je študij raje nada
ljeval na fakulteti za šport. Leta 
1965 je v Ljubljani potekalo sve
tovno prvenstvo v namiznem teni
su, kjer je sodeloval v tehničnih 
službah. Takrat se je povsem “za
strupil” s tem športom. Namizni 
tenis je najprej igral za kluba 
Ilirija in Ljubljano, nato pa za 
Olmpijo. Kar nekaj let je igral v 
zvezni ligi, kateri so dajali draž 
Vecko, Korpa in drugi najboljši 
namiznoteniški igralci Jugoslavije. 
Leta 1970 se je že profesionalno 
zaposlil kot trener vseh selekcij. 
Od leta 1979 do 1985 je bil trener 
jugoslovanske pionirske in mla
dinske reprezentance. Treniral je 
tudi Lupuleskova in Primorca. Od 
leta 1984 je zaposlen na 
Namiznoteniški zvezi Slovenije. Je 
oče dveh hčera in sina, predvsem 
pa človek, ki je veliko dajal in še 
daje namiznemu tenisu.

pin koristila pri njihovem delu. S tem 
bi bil dosežen cilj, ki sem si ga zadal 
pri pisanju knjige, ki jo razumem kot 
nekakšen mah priročnik za delo v 
klubih ah šolah,” je v uvodnem delu 
knjige zapisal Jože Mikeln, ki je 
zagotovo eden največjih strokovnja
kov tega športa v Sloveniji.

D. Naraglav

Jože Mikeln na predstavitvi knjige v Petrovčeh

V Marija Reki je znova brnelo
llidi letos so organizatorji eno od etap ceste v Marija rally, ki je bil eden največjih

Petrol rallya Velenje izbrali za Reki. Letošnji 17. Petrolov avtomobilskih dogodkov v

Med udeleženci dirke je  b il tudi zanim iv in  uspedšen Čeh Stanislav Chovanca, k i sm o ga ujeli v objektiv na kontrolni 

to ik i, k i je  bila tudi letos v centru Žalca

Sloveniji pa je bil za dirkače še 
zahtevnejši in napornejši.

Posadke so v dveh dneh prevozile 
v okohci Celja in Velenja skupno kar 
826 km. Od tega je bilo kar 25 
hitrostnih preizkušenj v dolžini 255 
km. Največ hitrostnih preizkušenj je 
bilo prav v Marija Reki, kjer se je 
zgodila tudi kar precej težka nesre
ča, saj je eden od vozačev skupaj s 
sovoznikom pristal v bolnišnici. 
Letošnji rally je štel za evropsko 
prvenstvo, hkrati pa tudi za državno 
prvenstvo Slovenije in Hrvaške. 
Organizatorji so kot novost pripravili 
tudi dva t.i. super spedala, kjer je 
bilo možno dirke gledati čisto od 
blizu in skoraj po vsej progi. Prva 
takšna preizkušnja je bila prvi dan na 
znani karting progi na Ljujbečni pri 
Celju, v soboto pa okrog velenjskega 
jezera. V skupnem seštevku časov 
hitrostnih preizhkušenj je slavil 
Andrej Jereb, drugo mesto je zasedel 
Miha Rihtar, tretji pa je bil Borut 
Smrdelj.

D. N.

Šahovske vesti • Šahovske vesti • Šahovske vesti • Šahovske vesti • Šahovske vesti •

Zmaga Dušana Brinovca

Šahovski klub Šentjur Lipa je pri
redil že sedmi nagradni CIKLUS tur
nir v aktivnem šahu. Nastopilo je 39 
slovenskih šahistov. Zmagal je Dušan 
Brinovec iz ŠK Žalec (7 točk), pred 
veteranom Stanetom Skokom iz 
Šempetra (6,5 točk) in domačinom 
Francem Pešcem s 5,5 točk.

Najhitrejši Bojan Lorger

Na 4. hitropoteznem šahovskem 
turnirju, ki ga je pripravil ŠK Polzela, 
je zmagal Bojan Lorger iz Griž s 14,5 
točkami pred klubskim kolegom 
Emilom Virantom s 13-5 točk in 
Skokom iz ŠK Šempeter ter Karlijem 
Utrkom.

Milan Lesjak zmagal v Žalcu

Šahovski klub Žalec je priredil 8. 
ciklus v aktivnem šahu za leto 2000. 
Čas igranja je bil 2 krat po 15 minut 
nà igralca po švicarskem sistemu (7 
krogov). Nastopilo je 24 najboljših 
šahistov iz Slovenije. Zmagal je MK 
Milan Lesjak (Žalec) pred mojstrom 
Vladimirjem Ivačičem 6,5 točk (iz 
Domžal), pred Milanom Matkom iz 
Velenja (5 točk), Nikoličem iz 
Ljubljane in Mitjo Uriskom ml. (4,5 
točk). Predzadnji ciklus turnir v 
šahu bo 19. novembra v Žalcu.

Turnir na Polzeli

Na nedeljskem rednem mesečnem 
hitropoteznem šahovskem turnirju

ŠK Polzela je med 15 udeleženci 
zmagal veteran Stane Skok iz 
Prebolda (13,5 točk) pred mladin
cem Jernejem Novakom (15 točk) in 
pred domačinom Štefanom 
Šincekom (11 točk). Pri ženskah pa 
je bila najboljša Ksenija Novak (8 
točk) iz Prebolda.

Kralj šahistov v Savinjski 

dolini

ŠK Savinjčan iz Šempetra je prire
dil redni mesečni hitropotezni 
šahovski turnir za mesec oktober. 
Zmagovalca sta bila Stane Skok in 
Marjan Vitanc. Sledi Jože Peternel in 
Štefan Šincek oba s 13,5 točk.

Jože Grobelnik

Orientacija n a  Čreti

Planinsko društvo Vransko je 
minulo soboto organiziralo prvo 
tekmo v Savinjski orientacijski ligi v 
sezoni 2000/2001 za pokal 
Dobrovlje 2000, ki je potekala na 
Čreti. Nastopilo je 32 ekip, skupaj 
134 tekmovalcev iz planinskih dru
štev Polzela, Braslovče, Prebold, 
Zabukovica, Žalec in Vransko.

Vrstni red po kategorijah je bil 
naslednji: mladi planinci do 6. razre
da OŠ: 1. Vransko, 2. Braslovče, 3. 
Polzela; 7. in 8. razred: 1. Vransko,
2. Braslovče, 3. Žalec; mladinci: 1. 
Braslovče I., 2. Braslovče II., 3- 
Polzela; člani: 1. Braslovče, 2. Žalec,
3. Prebold; veterani: 1. Braslovče, 2. 
Polzela, 3- Žalec; družine: 1. 
Zabukovica, 2. Braslovče, 3- Polzela.

T.T.

S šahovskega turnirja. Na levi stoji zmagovalec turnirja Stane Skok iz  Prebolda.

T ek m ova li v  š a h u  in  

m a le m  n o g o m e tu
Ob prazniku občine Polzela 

sta potekali dve športni prire
ditvi. Šahovski klub Polzela je 
pripravil odprti hitropotezni 
šahovski turnir, na katerem je 
nastopilo 12 šahistov. Zmagal 
je Stane Skok iz Prebolda, ki je 
zbral 10 točk, sledita s po 
osmimi točkami Štefan Šincek 
s Polzele in Marjan Vitanc iz

Trnave, četrti je s 7 točkami 
Ivan Pevnik iz ŠK Savinjčan 
Šempeter, peti pa s pol točke 
manj Danilo Vošnjak s Polzele. 
Najboljši trije so prejeli pokale.

V Andražu pa so pripravili odprti 
turnir v malem nogometu. Nastopilo 
je 6 ekip, zmagala je ekipa Nacekov 
iz Andraža, pred ekipama iz Ločice 
ob Savinji in Polzele. T. Tavčar

Marko Jager drugi 
med novinci

Marko Jager iz Prebolda in 
drugi tekmovalci so v soboto, 
14.oktobra, na portoroškem 
letališču odpeljali zadnjo dirko 
pokala Seicento Petrol, enega 
najbolj zanimivih avtomobili
stičnih tekmovanj v Sloveniji. 
Za Marka Jagra, ki je veljal za 
najboljšega novinca v petrolo- 
vi ekipi Petrol racing, se za
dnja tekma ni končala tako, 
kot si je želel. Okvara menjal- •  
nika in nato še odpoved hlaje
nja motorja sta mu preprečili, 
da bi postal najboljši novinec. 
Kljub temu pa je s tremi zma
gami med novinci pokazal svoj 
talent in borbenost, ki mu 
bosta zagotovo tudi v priho
dnje zagotavljala mesto v eni 
od avtomobilističnih ekip.

Lani rojen pokal Seicento Petrol 1, 
v katerem je letos dirkalo 28 vozni
kov, je bil ob množičnosti, dobri 
organiziranosti, znanih dirkaških 
imenih in ob dejstvu, da je kar šest 
dirk od devetih potekalo na sloven
skih tleh, po mnenju večine pozna
valcev najboljše pokalno tekmovanje 
v zgodovini slovenskega avtomobili
zma. Pomemben delež so k temu 
prispevali Petrolovi dirkači, med 
njimi Marko Jager, ki se je v ekipo 
prebil skozi sito 130 mladih, ki so se 
udeležili izbora za vstop v tekmoval
no ekipo Petrola. Skupaj z njimi je 
zastopal barve Petrola na tekmah v

avstrijskem Zeltvvegu, na Grgarju, 
Bogenšperku, Gorjancih, v Ilirski 
Bistrici, na Grobniku, v Velenju, 
Cerkljah in v Portorožu. Na treh tek
mah (Grgar, Gorjanci in Grobnik) je 
stal na najvišji stopnički kot novinec. 
S tem je pokazal, da je izjemen 
tekmovalec, čeprav predhodnih 
izkušenj praktično ni imel. Prav 
pomankanje le-teh in precej smole 
mu je preprečilo, da bi se podobno 
uvrščal tudi na preostalih tekmah. 
Zadnja tekma v Portorožu, ko je 
dolgo vozil brez tretje prestave, je le 
eden od neljubih dogodkov na ome
njenih tekmah. Prav tu je tudi doka
zal pravo mojstrstvo, saj se je kar 15 
m peljal po dveh kolesih in tako 
postal absolutni rekorder v privlač
nosti te tekme, saj so mnogi mislih, 
da se bo njegova vožnja končala na 
boku. Marko je bil po svoji kaska- 
derski vožnji tako navdušen in je v 
šah dejal, da bo v prihodnje treniral 
samo vožnjo po dveh kolesih.

Markovo drugo mesto med novin
ci in s tem uvrstitev med prvo polovi
co tekmovalcev je zagotovo prijetno 
tudi za vse tiste, ki Marku zaupajo in 
ga finančno ter drugače podpirajo, 
za kar se vsem zahvaljuje, posebna 
zahvala pa velja direktorju Maksu 
Kaču in njegovemu podjetju 
Vodotehnik ter Urošu Berglezu, pri 
katerem je Marko zaposlen kot 
mehanik in je hkrati njegova glavna 
opora pri tekmovanju. D. Naraglav
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Neic Podkrajšek

Na finalni Nike turnir v Sun City
Nejc Podkrajšek, član

Teniške akademije prof.
Tomaža Vovka iz Žalca, se je po 
skoraj dveh letih po hudi 
poškodbi spet uspešno vrnil na 
teniška igrišča. Z neomajno 
voljo, veliko ljubeznijo do teni
ške žogice, prirojeno nadarje
nostjo ter z veliko pomočjo 
staršev, zdravnikov, fiziotera
pevtov in trenerjev se je v zad
njem letu prebil na položaj, ki 
ga je, poln načrtov, zapustil v 
letu 1998.

K tej uspešni vrnitvi je pripomoglo 
veliko ljudi. Kot je povedal Nejc 
Podkrajšek, so to Tomaž Vovk iz teni
ške akademije, kondicijski trener 
Boštjan Kuhar, teniški trener Tomaž 
Camloh, pa tudi razumevajoči učitelji 
na I. osnovni šoli Žalec z ravnateljem 
Adijem Vidmajerjem. Nejc letos obi
skuje 8. razred žalske šole in je vsa 
leta odličen učenec. Še vedno mu je 
šola na prvem mestu in tako kot teni
sa se je loteva z vso odgovornostjo in 
zagnanostjo. V lanskem letu je bil 
zelo uspešen tudi pri obšolskih 
dejavnostih. Tako mu je uspelo osvo
jiti srebrno priznanje na tekmovanju 
v logiki, srebrno priznanje na tekmo
vanju iz znanja fizike, bronasto 
Preglovo priznanje v kemiji in brona-

Nejc Podkrajšek

sto Vegovo priznanje v matematiki.
Ko se je Nejc v lanskem decembru 

po poškodbi vrnil na teniška igrišča,

je moral med drugim 
zamenjati Uidi teniški lopar. 
Da bi čim laže nadoknadil 
izgubljeno telesno kondici
jo, so junija letos v njegovo 
trenersko ekipo vključili 
tudi Boštjana Kuharja, zna
nega strokovnjaka za tele
sno pripravo športnikov. Na 
slovenski teniški lestvici se 
je Nejc že do 31. junija 
letos povzpel na drugo 
mesto, kljub temu da je 
leto 2000 zaradi skoraj 
dveletnega tekmovalnega 
premora začel z dna. Da bo 
njegova vrnitev v tekmoval
ni tenis uspešna, je pokazal 
že na zimskem državnem 
prvenstvujanuarja letos v 
dvorani Golovec v Celju, 
kjer je z neverjetno borbe
nostjo osvojil drugo mesto 
v kategoriji do 14 let. Od 
takrat naprej je v tej sta
rostni kategoriji nizal samo 
še zmage. Junija letos je v 
Ljubljani postal državni 
prvak do 14 let in statai 
član državne mladinske 

reprezentance.
Za reprezentanco je igral v Parmi 

na ekipnem evropskem prvenstvu,

Prva zmaga SIP-a, 
tretja B&L Utripa

Odbojkarji v moški in ženski 
prvi slovenski odbojkarski ligi 
nadaljujejo tekmovanje. V 4. 
krogu so igralci SIP-a 
Šempeter doma gostili pov
prečno ekipo Brezovice in jo po 
uri in pol premagali v setih 3:2.

Šempetrani so srečanje pričeh 
zelo dobro, dobili so prva dva seta, 
nato pa v nadaljevanju popustih, tako 
da so gostje naslednja dva seta dobi
li. V petem setu so Šempetrani bli
skovito povedli s 5:1, 7:2 in 12:5 ter 
z odločilnim petim setom tekmo

odločili v svojo korist in tako slavili 
prvo zmago v figi.

Odbčno pa nastopa tudi drugi 
savinjski predstavnik v slovenski 
odbojkarski figi. Varovanke trenerja 
Bojinoviča, članice B&L Utripa, so v 
treh prvenstvenih srečanjih zmagale 
trikrat. V 4. krogu so gostovale v 
Ljubljani in gladko s 3:0 v setih pre
magale ljubljansko študentsko ekipo 
Venus Frupi show. Trenutno so na 
lestvici na odličnem tretjem mestu.

T.T.

Igralke B&L Utripa, v rum enih dresih, so v domači dvorani premagale tudi ekipo Ljutomera s 3-2.

Solidno na svetovnem prvenstvu
Slovenski karateisti so se s 

svetovnega prvenstva v 
Miinchnu vrnili s tremi devetimi 
mesti. To je sicer nekaj manj, 
kot so napovedovali pred odho
dom v Nemčijo, vseeno pa so 
zadovoljni z doseženim, saj je 
bila konkurenca najmočnejša 
doslej.

Ženski del odprave je bil najuspeš
nejši z dvema devetima in 17. mestom. 
Slabšo uvrstitev si je priboril najizkuše
nejši Damir Vrbanič, ki je imel že v 
prvem krogu precej težav z 
Argentincem Ypezom, a ga je le ugnal s 
6 proti 5, potem pa gladko izgubil proti 
nekdanjemu svetovnemu prvaku 
Dovyju, Francozu, ki je ob koncu osvo
jil bronasto medaljo. Najbolje je kaza
lo Matjažu Končini, ki je zelo motiviran 
v uvodnih nastopih dobesedno pome
tel s tekmovalcema. Najprej je ugnal 
Tlmizijca Afrounija, nato še Kolumbijca

Lizana - Rojasa, v 3- krogu pa naletel 
na tekmovalca ZDA Hooda, ki je 
Končino premagal s 3:1. Tako se je 
moral Končina zadovoljiti z 9. mestom, 
njegovo uvrstitev pa je izenačil še 
Gregor Jančič. Ta je sicer zmagal le 
enkrat, a je imel bistveno bolj neugo
den žreb. S Korejcem Jeangom je le za 
las osvojil zmago, v drugem krogu pa 
je naletel na 
kasnejšega zmago
valca Šabanoviuča, 
ki je nastopal za 
Nizozemsko in je 
našega borca pre
magal s 3:0. Za 
točko manj je bil v 
repasažu boljši 
Italijan Lena Tako 
Jančič kot Končina 
sta v ekipnih bojih 
s Senegalom remi
zirala Tea Šavor je

izpadla že v prvi ekipni borbi s Kanado.
Silvo Marič, trener žalskih karate

istov in sekretar Karate zveze Slovenije, 
je ob koncu prvenstva povedal: “Moji 
varovanci so dali vse od sebe in jim 
nimam česa zameriti. V ključnih trenu
tkih nam je včasih zmanjkalo sreče, žal 
pa nam tudi sodniki, predvsem 
Končini, niso bili najbolj naklonjeni. 
Zadovoljni smo z doseženim."

T. Tavčar

M atjaž Končina (desno) v borbi s  Tunizijcem Arfouijem, 
k i jo  je  dobil 6:2.

kjer ni izgubil nobene od štirih odi
granih tekem. Na evropskem prvens
tvu za posameznike v San Remu je po 
spletu nesrečnih okoliščin izgubil v 
drugem kolu ter nato igral v finalu 
“consolation turnirja”, in ga preprič
ljivo dobil z rezultatom 6:0 in 6:2.

Nejc je s trenerji in starši za letoš
nji vrhunec sezone načrtoval zmago 
na NIKE junior mastersu, ki je bil v 
začetku oktobra v Domžalah. Z 
zmago si je zagotovil udeležbo na 
finalnem NIKE turnirju, ki bo v zače
tku novembra v mestu Sun City v 
Južnoafriški republiki. Tam se bo 
pomeril z najboljšimi tenisači v kate
goriji 14 let iz držav vsega sveta. Nejc 
bo v Južno Afriko odpotoval 30. 
oktobra letos. Žal ga ne bo spremljal 
njegov trener, zato se bo moral zane
sti sam nase. Zaveda se izredne kon
kurence in upa, da bo s svojo nepre
dvidljivo in raznovrstno teniško igro 
ter nepopustljivostjo dosegel visoko 
uvrstitev.

Žal pa je moral Nejc odhod na 
neuradno svetovno prvenstvo Orange 
Bowle na Florido preložiti na nasled
nje leto. Zanj se želi še posebej pri
praviti, kar pa letos ni bilo mogoče. 
Seveda pa je njegova največja želja, 
da se mu ne bi ponovilo leto 1998, 
ko ga je na njegovi teniški poti usta
vila poškodba. Veliko športne sreče 
čez teden dni v Sun Cityju mu želimo!

T. Tavčar

M esec re k re 

acije
X mesecu rekreativnosti so na 

OŠ Braslovče potekale številne 
aktivnosti pod geslom Živimo 
zdravo za zabavo. Zdravo življe
nje in športno udejstvovanje je v 
današnjem načinu življenja, 
polnem skrbi in naglice, prav 
gotovo tisto, kar potrebuje sle
herni izmed nas.

V septembru se je 53 mladih pla
nincev razredne in predmetne stop
nje pod vodstvom mentoric Sonje 
Jezernik ta Irene Kumer podalo na 
Šmohor, kjer je bilo srečanje mladih 
Savinjskega meddruštvenega odbora. 
Družabno srečanje z zanimivimi igri
cami bo marsikomu ostalo v spomi
nu kot nepozabno doživetje, zato se 
bodo takšnih srečanj še udeleževali.

Športna pedagoga Brane Stražar 
in Mojmir Benčan sta pripravila 
športno popoldne v atletiki za učen
ce in starše. Najboljšim učencem in 
staršem (ti so se pogumno pomerili 
v teku na 60 m) so podelili medalje.

Zadnjo soboto v septembru pa so 
se mladi planinci predmetne stopnje 
in mladinska planinska skupina, 
skupaj jih je bilo kar 47, iz planine 
Arta podah proti vrhu Raduhe. V koči 
na Loki so nekateri doživeli svoj prvi 
planinski krst. Tildi najmlajši iz 1. in 
2. razreda so s svojimi učiteljicami 
izkoristili mesec rekreacije in se v 
okviru projekta Zlati sonček podah 
po Andraški poti.

Prav gotovo pa je tudi zaradi 
čudovitega jesenskega vremena 
nekaj posebnega letošnji drugi špor
tni dan v oktobru. Že nekaj let na 
braslovški šoli poskrbijo za organi
zacijo planinskega športnega dneva 
po Savinjski planinski poti. Na pohod 
so se odpravili vsi razredi. Prvi in 
drugi sta uživala na Šentjungerti, tre
tji na Gori Oljki, četrti na Homu, peti 
je raziskoval domače Dobrovlje, šesti 
se je podal na Reško planino, sedmi 
na Mrzlico, osmi pa na Golavo. T. T.

M ed jesensk im i poč itn icam i

Zveza športnih društev občine Žalec organizira med jesen
skimi počitnicami športne aktivnosti na vseh osnovnih šolah v 
občini Žalec. Vadba po potekala v ponedeljek, četrtek in petek.

Otroci bodo imeli v treh dneh na razpolago vehko športa in zabave. 
Srečah se bodo z nogometom, košarko, odbojko, bojem med dvema ognje
ma, štafetnimi in elementarnimi igricami ... Z vadbo bomo pričeh ob 9. 
uri in končali ob 10.30 uri (otroci od 1. do 4. razreda), od 10.30 do 12. 
ure pa bo potekala vadba za otroke od 5. do 8. razreda. Otroke, ki se bodo 
udeležili športnih aktivnosti opozarjamo, da je obvezna športna oprema.

Vse aktivnosti so brezplačne in strokovno vodene.
Za prihod in odhod iz vadbe poskrbijo starši!

Zveza športnih društev občine Žalec

Griže OPEN 2000
Šahovski klub Griže je tudi 

letos pripravil mednarodni 
šahovski turnir GRIZE OPEN 
2000, ki je potekal v Domu 
Svobode Griže in se je končal 8. 
oktobra.

Prvo mesto je s 7,5 točkami osvo
jil domačin Dani Vombek, ki je v zad
njem delu turnirja nanizal 4 zapore
dne zmage. Drugo mesto je na osno
vi prav tako dobre igre v zadnjem 
delu turnirja osvojil Milan Lesjak s 
6,5 točkami, tretje mesto je s 6,5 toč
kami, vendar s slabšim dodatnim 
kriterijem, osvojil Mitja Urisek mlaj
ši. Z nekohko bolj zbrano igro bi se 
lahko zavihtel še kakšno mesto višje, 
saj je edini premagal prvouvrščenega 
in je nekaj časa tudi vodil na turni
rju. S tem rezultatom je potrdil, da 
pred kratkim osvojeni naslov MK ni 
bilo naključje. Četrto mesto je s 6. 
točkami osvojil veteran Vladimir 
Ivačič, ki je v zadnjem kolu izgubil v 
popolnoma dobljenem položaju. Na 
petem mestu se je s 6. točkami zna
šel Emil Virant, ki je najprijetnejše 
presenečenje turnirja. Z dobro igro 
je dokazal, da bo še potrebno raču

nati nanj.
Sledijo: 6. mesto Rudi Florjančič s 

6. točkami, 7. mesto Črtomir Štrucl s 
5,5 točkami, 8. mesto Borut Kukovec 
s 5,5 točkami, 9- mesto Tadej 
Sakelšek s 5,5 točkam ta 10. mesto 
Jernej Novak s 5,5 točkami.

Omeniti velja še dobro igro 
Ksenije Novak, ki se je kljub svoji 
mladosti uspešno kosala z mnogo 
bolj izkušenimi šahisti.

Turnir je potekal v prijetnem 
vzdušju in korektno, za kar gredo 
zasluge tudi glavnemu sodniku 
Gregorju Bombeku. Po opravljenem 
sodniškem izpitu je to njegov prvi 
turnir, ki ga je sodil in svojo nalogo 
je opravil brezhibno.

Priznanje pa je potrebno izreči 
tudi organizatorju (ŠK Griže), saj 
organizacija takšne prireditve zahte
va vehko truda. Na sam turnir meče 
malenkostno senco edino podatek, 
da je v Savinjski regiji še ogromno 
šahistov, ki bi s svojo udeležbo nare
dil turnir še privlačnejši. Mogoče pa 
drugo leto!

Jože Grobelnik

Končno zmaga Hopsov
Savinjski Hopsi s 

Polzele so letošnje 
prvenstveno tekmovanje 
v ligi Kolinska začeli izre
dno slabo. Po štirih zapo
rednih porazih so v 
soboto končno zmagali v 
gosteh.

V Šentjurju so premagali 
ekipo Kemoplasta Alpos, in 
sicer po podaljšku, z rezulta
tom 102:103. Srečanje je bilo 
ves čas razburljivo, ob koncu 
pa so Hopsi le doživeli prvo 
zmago v ligi Kolinska v tej 
sezoni. Najuspešnejši pri 
Hopsih je bil kapetan Cizej, ki 
je dosegel 26 točk, sledi pa 
Kobale s 23 točkami.

Hopsom se slabo piše tudi v 
pokalu Radivoja Korača. V prvi 
tekmi drugega kroga (v prvem 
krogu so bili Hopsi prosti) so 
gostovah na Češkem in proti 
ekipi Opava visoko izgubili z 
rezultatom 91:62. Polzelani so 
dobro igrah le v prvem delu, 
ko je bila razlika osem točk - 
48:40. Največ točk za Hopse je 
na tem srečanju dosegel 
Kobale -19-

Povratna tekma 2. kroga 
pokala Radivoja Korača z 
ekipo Opava bo danes (sreda, 
25. oktober) ob 19-30 uri v 
polzelski športni dvorani.

T. Tavčar Primož Kobale v akciji.
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Ljudje se radi preizkušamo 

v igrah na srečo.

Upanje u m ira  zadnje

Velikokrat se zgodi da ne dobiš 
nič, vsekakor pa so dobitki v celoti 
vedno manjši od stroškov.

Denar je sveta vladar! Ta pregovor 
je gotovo poznan vsem, ki se vneto 
preizkušajo v igrah na srečo, ki sega
jo že daleč nazaj v zgodovino. Že od 
nekdaj ljudje po svem skušajo svojo 
(ne)srečo. Zakaj nesrečo? 
Velikokrat se zgodi, da ne dobiš nič, 
vsekakor pa so dobitki v celoti manj
ši od stroškov. Sprašujem se, kaj 
žene Slovence k zapravljanju denarja 
na srečo z nakupom različnih srečk. 
Verjetno vsi upajo, da jih bo enkrat le 
doletela sreča in da bodo zadeli glav
ni dobitek. Če bi denar, ki ga dajejo 
vsak teden za srečke, shranjevali 
doma, bi sedaj že imeli glavni dobi
tek.

Čeprav smo Slovenci zelo varčen 
narod, pa pri igrah na srečo to ne 
velja. Če se zgodi, da zadeneš kakšno 
večjo vsoto denarja, pa ti od dobitka 
odtegnejo več kot 15 odstotkov za 
davek. Tako v bistvu ne dobiš toliko, 
kot so obljubljali. Ampak vseeno je 
boljše kot nič! Če boste še naprej 
pisah loto lističe, kupovah 3 x 3 ,  
podarim - dobim, športni krog in 
hitre srečke ter še mnogo drugih, 
vam želimo veliko sreče. Če pa ste že 
obupali in niste še nič dobili oz. 
imate še vedno “mrzle noge”, si 
zapojte pesem Adija Smolarja o igrah 
na srečo. To vas bo gotovo spravilo v 
dobro voljo!

Jože Grobelnik, Žalec

Srečanje članov d ru štva  

diabetikov

Člani društva diabetikov iz celjske 
regije so organizirah družabno sre
čanje na pohgonu v Ljubečni, ki se 
ga je udeležilo preko 200 članov. Za 
prisrčen sprejem so poskrbeli novi 
predsednik Društva diabetikov iz 
Celja g. Slavko Brus, predstavniki 
sosednjih društev in g. Iztok Uranjek 
direktor ZŠAM Celje. Sledil je kultur
ni program in pogostitev.

Takšno druženje bolnikom s slad
korno boleznijo zelo veliko pomeni, 
saj se med sabo spoznavajo in sreču
jejo, predvsem pa vsaj za trenutke 
pozabijo na vsakdanje probleme in tego
be.

Jože Grobelnik

Ali že lite  svoje  

podjetje in  p o n u d 

bo p red stav iti več  

k ot 13 .500  

gospodinjstvom  

v Spodnji 

Savinjsk i dolin i?

O bjavite svoj 

og las v  Utripu  

Savinjske d o lin e!  

Za ponu dbo  

pokličite: 

0 3 / 7 1 3  6 8  8 8  

ali

041  4 0 4  5 8 2 .

K olesarska pot

Zelen kažipot na križišču pred 
pohcijo in objava v Utripu Savinjske 
dohne o odprtju kolesarske poh sta 
me prepričala, da sva z ženo neko 
soboto sedla na kolo in se odpravila 
na to pot. Že dopoldne sem na stoja
lu v preddverju pisarne turističnega 
društva vzel zgibanko z “grobo” 
označenimi kolesarskimi potmi. 
Imel sem precejšnjo srečo, da so 
bila vrata sploh odprta. Zanimal sem 
se tudi, če obstaja bolj natančen 
zemljevid o poti in zvezek za zbiranje 
žigov kontrolnih točk. Žal mi 
uslužbenka iz sosednje pisarne ni 
vedela povedati nič o tem. Poizkusil 
sem v hotelu Žalec, tudi receptor ni 
vedel za to, dal pa mi je zemljevid 
Savinjske doline z vrisanimi potmi.

Moram reči, da mi začetek poti ni 
bil najbolj všeč, ker poteka po zelo 
prometni vpadnici v Žalec. Pot do 
Čepelj je lepo speljana, vendar so 
nekateri kažipoti nerodno postavlje
ni. V Grajski vasi moraš dobro pogle
dati na levo, sicer zaviješ na desno. 
Zelo “prometen” je potem odcep do 
Vranskega in nazaj, ker poteka delno 
po glavni cesti brez posebnega pasu 
za kolesarje. Na Vranskem sem v piv
nici pri Muzeju motociklov vprašal 
za žig. Dobil sem odgovor, da moram 
imeti nekakšen hst iz turističnega 
društva v Žalcu. Kasneje po žigu 
nisem več spraševal. Vožnja na kole
su mimo Žovneka je zaradi lepega 
razgleda po dolini zanimiva. Pot med 
Polzelo in Žalcem dobro poznam, 
zato se nisem več oziral po kažipotih.

Kolesarska pot 01 mi je bila zelo 
všeč. Mnenja sem, da bi bila lahko 
po Žalcu in Polzeli speljana po stran
skih ulicah. Lahko bi bilo več označb 
smeri in to na asfaltnem vozišču, in 
sicer puščica, pod njo kolo in “01”. 
Za tiste, ki radi zbirajo žige, da si na 
koncu pridobijo značko ah majico, 
bi lahko bilo poskrbljeno na začetni 
in končni točki v recepciji hotela. 
Brošura ah zgibanka naj bi vsebova
la natančnejši zemljevid poti z ozna
čeno težavnostno stopnjo (višinska 
razlika) in prostor za žige. Večina 
ljudi se na takšne poti odpravi konec 
tedna, ko je pisarna turistične zveze 
zaprta. Omenjena pot bi morala biti 
predstavljena v brošuri Centra za 
promocijo turizma Slovenije “S kole
som po Sloveniji”.

Na to in podobne poti po 
Savinjski dolini naj se odpravi čim- 
več ljudi.

Vlado Rojnik, Žalec

m a r g in a l i j a

T r g o v in a  IRA
Hmeljarska 15, 3312 Prebold 

Tel.: 063/724-554

Herman Albin, s.p.
slikopleskarstvo in izdelava 

plastičnih fasad 
Soseska 12,3312 Prebold, 

M : 03 /  705 30 52, 
mob.: 041 /626-116

Dajmo otrokom  p rilo 

žnost
Na štiri dni trajajočo šolo v naravi 

v Ankaran so se učenci 1. b razreda 
I. OŠ Žalec s starši odpravili 31. 
avgusta zjutraj. To je bilo prav poseb
no doživetje, zanimivo tudi zato, ker 
smo jo v celoti pripravili starši učen
cev tega razreda. Učence sta sprem
ljali tudi razredničarka Breda Stepan 
in učiteljica biologije Zdenka Virant.

Ideja za takšno obhko druženja 
staršev in otrok se je porodila na 
zaključnem pikniku v mesecu juniju 
na Šmohorju. Vsi starši in seveda 
razredničarka smo idejo v celoti 
podprh. Na zadnjem roditeljskem 
sestanku smo se odločili za predlog 
g. Iztoka Verdnika, da bi šh v 
Ankaran. V času šolskih počitnic 
smo imeh štiri roditeljske sestanke, 
kjer smo se sproti dogovarjali, kako 
bomo ta projekt izpeljali. Vsi starši 
smo bili enotnega mnenja, da bomo 
poiskali denarno ali kakršnokoli 
drugo pomoč.

V četrtek, 31. avgusta zjutraj, smo 
se zbrali pred hotelom v Žalcu in z 
avtobusom odpotovali proti Škocjan
skim jamam. Po uri in pol ogleda 
smo si privoščili malico in se ob 14. 
uri odpeljali proti Ankaranu, kjer 
smo se v počitniškem naselju hotela 
Adria Convent namestih v sobe, 
potem pa smo kljub oblakom odko
rakali proti Valdoltri. Dež nas je hitro 
prignal nazaj, tako da so otroci pre
živeli čas do večerje ob risanju. Po 
večerji smo skupaj odšh v diskoteko, 
kjer smo se zabavah do 22. ure. 
Naslednji dan smo pričeli z rekreaci
jo, po zajtrku smo, razdeljeni v sku
pine, slikah s tekstilnimi barvami na 
majice in opazovali značilnosti favne 
in flore obmorskega sveta. Sledilo je 
težko pričakovano plavanje. Otroci 
so bih razdeljeni v skupine glede na 
plavalno znanje. Po kosilu smo se z 
avtobusom odpeljali v Portorož, kjer 
nas je pri hotelu Bernardin že čakala 
ladja, s katero smo si ogledah zani
mivosti podvodnega sveta. V Piranu 
smo si ogledah akvarij in polizali 
vsak svojo kepico sladoleda. Zvečer 
smo imeh večerjo v svečanih toale
tah, po večerji pa gala ples. Tretji dan 
smo si ogledah soline v Sečovljah, 
kopah smo se v termalnih bazenih 
hotela Palace, nekateri starši pa so 
imeh uro slikanja na steklo. Po kosi
lu smo odšh na veselo gusarsko 
popoldne z ribjim piknikom na ladji, 
kjer smo vehko pek in plešah. Vsi 
smo bih odlično našemljeni v gusa
rje, izmislili smo si svojo gusarsko 
himno ter na jambor naše ladje obe
sili gusarsko zastavo. Izkrcali smo se 
v Strunjanu, kjer smo, razdeljeni v 
skupine, iskali pravi zaklad z zlatniki

in ga zaradi odličnega gusarskega 
zemljevida tudi našli. Zadnji dan šole 
v naravi smo dopoldne ponovno pre
živeli ob slikanju s tekstilnimi barva
mi na majice in ogledu favne ter flore 
obmorskega sveta. Po kosilu smo se 
odpeljali proti Postojni, kjer smo si 
ogledah Predjamski grad. Zaključili 
smo s podelitvijo gusarskih diplom. 
Domov smo prišli v poznih večernih 
urah. Šola v naravi, ki smo jo poime
novali Dajmo otrokom priložnost, je 
odlično uspela. Tako je bilo seveda 
zaradi vseh nas, staršev in učiteljic, 
ki smo se v teh dneh resnično trudi
li, da so se imeh naši otroci lepo.

Vsi skupaj se zahvaljujemo vsem, 
ki ste naš projekt finančno ah kakor
koli drugače podprh.

S tan k a  M artin šek  M urgelj

H očem , torej zm orem

Prvi teden oktobra je name
njen vsem otrokom Slovenije. 
IVa naši šoli poteka pod geslom 
Hočem, torej zmorem.

2. oktobra smo pripravili radijsko 
oddajo, ki je bila namenjena tej temi. 
V njej smo razmišljah o težavah in 
problemih v življenju, strahu pred 
samoto, ljubezenskih težavah, sla
bem socialnem stanju... Na koncu 
smo ugotovili, da so vsi problemi 
rešljivi, nekateri hitreje, drugi poča
sneje, če nanje gledamo z optimistič
nimi očmi. K temu spoznanju nam je 
pomagal tudi ravnateljičin nagovor, v 
katerem nas je spomnila na medna
rodni dan starejših in teden otroka, 
ki sta tako skupaj, kakor da gre za 
“objem mladosti in starosti, kar ni 
naključje, saj naj bi si mladi in stari 
medsebojno pomagali in lepšali živ
ljenje. Med seboj naj bi se družili. 
Tako bomo tudi na šoh organizirah 
srečanje ob okrogli mizi, babice in 
dedki bodo spremljali svoje vnuke 
na jesenske krajše pohode...”

V tem tednu so vsi učenci odšh na 
ekskurzijo v različne kraje Slovenije, 
osmošolci pa so si ogledah košček 
prečudovite italijanske obale. Pisah 
so razmišljanja o tem, kaj se nam 
dogaja v srcu, ko storimo dobro 
delo. Za piko na i smo si zadnji šol
ski dan v tednu ogledah poučno 
predstavo z naslovom Hočem, 
torej zmorem.
I n  k a j  o  te d n u  o tr o k a  m e n ijo  
n a š i  so šo lc i?
M enim , da je  zelo  v redu, vsak 
teden bi m oral b iti teden otroka, 
m islim  p a  tudi, da je  vsako leto  
boljši in  bolje pripravljen.

(Luc, 8. a )
Je zelo  cool. (Veronika, 8. b)
Z di se m i več ko t običajen teden v 
letu. (Petra, 7. a)
Je zelo  zanim iv. (Sabina, 6. a)
Je sicer običajen teden, am pak

super. (Tjaša, 6. b)
K a j t i  j e  b ilo  o b  te d n u  o tr o k a  
n a jb o lj  všeč?
Najbolj m ije  bila všeč malica.

(Patrik in Anja, 5. a) 
Ker je  b ih  malo naloge.

(Damjan, 5. b) 
B ih  je  veliko m anj spraševanja. 
(Alenka, 5. b)
Literarni natečaj. (Tomi, 3. b) 
Dobra malica. (Kristina, 2. a) 
Ekskurzija. (Jernej, 2. a)

Še m n e n je  n e k a te r ih  r a z 
re d n ik o v :

Teden otroka je zelo dobro zamiš
ljen. Takrat so ekskurzije. Tildi tema 
je zelo primerna, saj imate učenci 
pogosto negativno mnenje o sebi, 
manjka vam samozavesti; če nek cilj 
resnično želite doseči, to tudi zmore
te. Nezaupanje vase pa izražate z 
nepravilnim obnašanjem in negativ
nim odnosom do sošolcev in učite
ljev.

(Zvonka Cencelj, razredničarka S. a)
Tema je zanimiva, a zelo zahtevna. 

Namenjena je vam - učencem, da 
razmišljate o njej, saj ste si jo sami 
izbrali.

(Zlatka Kodre, razredničarka 7. b)
Učenci so na uvodnih urah 

razmišljali o pomenu družine, 
dobrih medsebojnih odnosih, o 
reševanju problemov, ki jih imajo z 
vrstniki in odraslimi, o težavah in 
problemih. Ugotovili pa so, da je vse 
rešljivo, če se pogovarjamo in išče
mo skupne rešitve.

(Zlatka Bukovec, razredničarka 5. a)
I n  še  u t r in k i  i z  sp iso v :
N e k a j se  j e  v  m e n i z g a n i

lo .. .
Hiroben dan. Vse mi gre narobe. 

Uidi sama sem bila grda in neprija
zna do vseh... Med potjo iz šole sem 
srečala sosedo, ki je bila žalostna, saj 
ni mogla več tako delati kot včasih. 
Ponudila sem ji pomoč. Hvaležno jo 
je sprejela. Takrat je dan postal sve- 
dejši, skozi oblake je posijalo sonce, 
sreča se je naselila v mojem srčku. 
Uidi mama je bila name ponosna, 
ker sem pomagala nemočnemu. 
Vedela je, da ima sočutno hčerko...

(Sabina Dolar, 6. a)
Mamica in očka sta šla zgodaj zju

traj v gozd pripravljat drva za zimo. 
Ostala sem sama doma. Odločila sem 
se, da bom presenetila starše. 
Pospravila sem in pripravila kosilo. 
Starša sta bila presenečena. Zelo sta 
me pohvalila. Meni pa je bilo v srcu 
tako toplo, kot še nikoh.

(Sanja Žaubi, 6. a)
Neko jutro sem šel k maši. Videl 

sem starejšega moža, ki je ležal ob 
poti. Padel je, ker je bilo ledeno. 
Pobral sem ga. Hvaležno se mi je 
zahvalil za pomoč. Bil sem vesel, da 
lahko pomagam tudi jaz.

(Niko Čvan, 6. a)

Srečal sem starejšo ženo, ki je 
težko nesla iz trgovine. Ponudil sem 
ji pomoč. Bila je zelo vesela. 
Povedala je, da vsak dan težko nese 
iz trgovine. V znak hvaležnosti mi je 
dala čokolado, ki sem jo doma raz
delil med domače. Vsi smo jo z vese
ljem pojedli, saj je bila to nagrada za 
moje dobro delo. Zvečer sem z 
lahkim srcem zaspal.

(Milan Pečovnik, 6. a)
Imam soseda, ki je invalid. Z ber

glami zelo težko hodi. Tako sem ga 
opazoval tudi tistega dne, ko sem 
pomislil, da bi mu lahko pomagal, 
saj sem zdrav in močan. Ko sem kon
čal, sva se zmenila, da bom še več
krat pomagal. Tako že dve leti kosim 
sosedovo travo. Uidi oči in mami sta 
vesela, da rad pomagam drugim. 
Mislim, da bi bilo na svem bolje, če 
bi si med seboj pomagali, namesto 
da se večkrat prepiramo.

(Jernej Bergant, 6. a).
Pred trgovino Brglez sem videl 

gospo v vozičku. Pomagal sem ji zno
siti nakupljeno iz trgovine. Prosila 
me je, da ji pomagam čez klanec do 
ravnega dela ceste. Mami me je vpra
šala, kako se počutim po tem 
dobrem delu. Povedal sem, da sem 
zelo vesel, ker sem to storil.

(Dominik Hribernik, 6. a) 
vsi OŠ Vransko

V šolo  brez torbic

V četrtek sem dobila hst, na kate
rem je pisalo, da se lahko naslednji 
dan dvignem z balonom. Pri atletiki 
sem vprašala gospoda Plavčaka, 
kako to, da je izbral ravno mene.' 
Povedal mi je, da zato, ker lepo 
sodelujem pri telovadbi. Naslednji 
dan je bil DAN BREZ TORBIC.

Tisti, ki smo bih izbrani za dvig z 
balonom, smo se odpravili v Kapljo 
vas. Tam smo si najprej ogledah Aero 
klub. Po ogledu smo pomahcah, 
nato pa so napihnili balon. 
Vznemirjenje je vidno naraščalo in 
ko je bilo vse pripravljeno za dvig, 
smo trije hkrati zlezli v košaro ter se 
dvignili na višino desetih metrov. 
Najprej me je bilo malo strah, potem 
pa se mi je zdelo tako zanimivo, da bi 
si najraje ogledala kar celo okohco 
Prebolda.

S prijetnimi občutki smo se vrnili 
na igrišče za šolo, kjer se je zabava 
nadaljevala s kostanjevim piknikom. 
Ko smo se najedli kostanja in napili 
čaja, smo se odpravili domov. Meni 
je bilo zelo lepo, čeprav je bilo kra
tko.

Ana Jelen, 6. b Oš Prebold

Adi Sm olar pri nas

Po šolskem zvočniku so objavili, 
da pride v šolo znani pevec Adi 
Smolar. Nekateri kar niso mogli 
verjeti. Učiteljice so nam razložile, 
zakaj sploh pride. Konec je bilo knji
žnega kviza in njegov obisk je bil 
nagrada vsem sodelujočim.

Najbolj so bih navdušeni prvo- in 
drugošolci. Adi nas je že kar na zače
tku presenetil s humorjem. Najprej 
je zapel pesmice za najmlajše, nato 
pa za malo starejše učence. 
Pravzaprav so bile tako zabavne, da 
smo jih vsi poslušali. Všeč so bile 
tudi učiteljicam. Nekaj otrok je pri
neslo s seboj njegove kasete in zgo
ščenke. Zraven smo peli, žvižgali ter 
ploskali. Na koncu se nam je še pod
pisal. V vrsto se je postavilo ogromno 
njegovih oboževalcev.

Dragana Japundža, 6.b 
OŠ Prebold



POLZELSKA SKUPINA DRY FISH
M lađa rock skupina s Polzele se predstavi tu d i našim  bralcem !

Skupino sestavljajo bolj ali 
manj študentje s stalnim pre
bivališčem na Polzeli in deluje
jo že dobri dve leti. Sestavljajo 
jo Alen Gostečnik na vokalu in 
kitari, Igor Košak na bass kit
a ri te r  Groš in Gregor 
Dolinšek, s katerim a sem 
naredil kratek intervju.

l a  k a k š n o  v rs to  g la sb e  to  
g re  o z . k a te r a  z v r s t  j e  t is ta , s  
k a te r o  b i  la h k o  n a jb o lje  
o p r e d e li l i  v a še  g la s b e n o  
u s tv a r ja n je ?

DF: “S tem je pa tako. Če že mora
mo uvrstiti našo glasbo v nek predal
ček, bi se najbolje počutil, če bi nas 
uvrstili med rock izvajalce, natanč
neje, grunge rock.”

K a te r i iz v a ja lc i  so  t i s t i  
k a te r e  b i  n a v e d li k o t  n e k a k 
š n e  v z o r n ik e  o z. a l i  se  la h k o  
p o is to v e tite  a l i  p o s ta v ite  o b  
b o k  k a k š n e m u  g la s b e n e m u  
s t i lu  d o lo č e n e g a  iz v a ja lc a ?

DF: “Na začetku smo predvsem 
igrali pesmi skupin, kot so Pearl 
Jam, Red hot chili pepers, Jimi 
Hendrix, The Doors, Neil Young in 
podobni. Služili so nam kot odskoč
na deska za naše nadaljne delo. Tildi 
naš koncertni repertoar je bil prete
žno sestavljen iz priredb, niso manj
kale tudi naše avtorske skladbe. 
Lahko bi rekel, ne da se postavljamo 
ob bok tem glasbenim ikonam, 
ampak nam služijo kot dobra orien
tacija in kot smer našega glasbenega 
ustvarjanja. Radi posegamo po nji
hovih določenih značilnostih. Kar je 
pa daleč od tega, da bi bili plagiato
rji. Nikakor ne. Le zavoljo vprašanja 
in boljšega razumevanja našega tre
nutnega glasbenega stališča se med 
temi imeni še najbolj najdemo. Smo 
preprosto Dry Fish.”

J e  k d o  iz m e d  v a s  im e l k a k š 
n e  g la s b e n e  i z k u š n je  p r e j  
k a r  se  s k u p in e  tič e , a l i  j e  z a  
v a s  to  v se  p rv ič ?

DF: “Ja, v bis
tvu smo glasbene 

izkušnje že vsi poma- 
lem nabirali v prejšnjih 

sestavah, kjer smo delovali.
Naš kitarist Alen je prej igral pri 

skupini Core, Short Hair, Achtung’ 
baby, mi ostali pa smo bolj ali manj 
bili sestavni del skupine Codogast in 
Mr. Freak, le da je pri skupini 
Codogast naš basist igral kitaro in pel 
spremljevalne vokale.”

K a ko  s te  z a č e li d e lo v a ti k o t  
D ry F ish ?

DF: “Ko so prejšnje sestave razpa
dle, sva jaz in naš solo kitarist Uroš, 
ki je po neverjetnem biološkem nak
ljučju tudi moj brat, začela ustvarjati

ujemanje v glasbenem smislu, 
ampak tudi to, kako skupina funkci
onira kot celota. Iz aspekta osebnega 
razvoja je to bistvenega pomena, saj 
se dopolnjujemo, imamo priložnost 
biti kreativni in to je bistvo našega 
druženja. Produkt tega pa je glasba.”

K o lik o  č a s a  ž e  d e lu je te  
s k u p a j?

DF: “Mislim, da okoli dve leti in 
pol.”

S e  j e  p o s ta v a  v  te m  č a su  
k a j  sp r e m e n ila ?

DF: “Ne. Že vseskozi smo isti tim 
in mislim, da bo tako tudi ostalo, ker 
smo se po mojem mnenju dokaj 
ujeli.”

Im a te  z e lo  z a n im iv o  im e .

Down Fest, Polzela

nekaj skupaj. Pridružil se nama je 
sedanji basist, kasneje še vokalist in 
ritem kitarist Alen in tako smo priče
li ideje spravljati v tek. Nekako smo 
se tudi miselno našli, tako da že od 
samega začetka delamo s polno 
paro, kar mislim, da je zelo dobro za 
razvoj naše skupine. Mislim, da je 
zelo pomembno za skupino, ne samo

M A R N
Vransko 18/b

el.: (03) 5 725-106, 041/508-655

IZDELAVA IN M O NTAŽA
IZPUŠNIH  LO N CEV IN  CEVI 

* za osebna vozila * lažja motorna vozila * traktorje *  
’ delovne stroje * motocikle * športne izpuhe *

- možnost nakupa katalizatorjev -

W A L K E R

Z a n im a  m e , č e  im a  k a k  g lo b 
l j i  p o m e n  o z . k a k o  s te  se  
s p lo h  o d lo č ili  z a n j?

DF: “Z imenom je pa tako. 
Pogovarjali smo se in prišli do sku
pnega zaključka, da je prvenstveno 
za vsak bend, da ima dobro razpo
znavno ime. Tema pogovora je bila 
dokaj produktivna in v kontekstu, se 
ti ne zdi? No, kakorkoli že. Odločili 
smo se, da bo vsak član imel za 
domačo nalogo, na list papirja napi
sati par pedlogov, za katere misli, da 
bodo najbolj odsevale identiteto sku
pine. Vse lepo in prav, dokler ni pri
šel trenutek, ko smo morali naše 
predloge predstaviti. Stvar ni ravno

stekla v skladu z našimi pričakovanji 
oz. mojimi, saj sem bil edini, ki je 
nalogo vzel resno. Predstavil sem 
svojih pet predlogov, ki sem se jih 
domislil in odločitev je padla v dobro 
imenu Dry Fish. Bila je družna odlo
čitev, ki je obveljala vse do danes. 
Ime smo opravičili tako, da smo za 
Nemca lahko tri ribe, za Angleža 
suha riba, tu pri nas pa mislim, da že 
vsak ve, kaj fish je, in da ni to tako 
težko dojemljivo ime. Bili smo mne
nja, da bi se ljudje lahko navadili na 
ime brez kakršnihkoli večjih težav ali 
duševnih travm. O globljem pomenu 
je pa tako, ... rad bi rekel, da je, 
ampak bi žal lagal, torej...”

S te  im e li  ž a  k a k š n e  s tu d i j 
s k e  iz k u š n je ?

DF: “S to zasedbo nekih resnih 
studijskih izkušenj še nismo imeli. 
Smo pa v samoprodukciji napravili 
neke surove posnetke, ki nam služi
jo kot demo material. Res, da so 
posneto bolj ali manj hitro in z manj
šo preciznostjo kot v studiu, ampak 
smo prav tako zadovoljni. Smo pa v 
prejšnjih zasedbah, vsaj nekateri od 
nas, že doživeli studijski trenutek, 
razdevičenje, razgaljenje v pravem 
pomenu besede.”

K o lik o  k o n c e r to v  b i  o c e n i
li , d a  s te  ž e  im e li  in  s  k o m  te r  
k je  so  b i l i  v e č ji p u n k t i ,  k je r  
s te  s e  p r e d s ta v lja li?

DF: “Mislim, da je bilo malo več 
kot trideset koncertov vsega skupaj. 
Natančne številke žal ne vem. Večje 
stvari so bile igranje s skupinami Res 
Nullius iz Velenja, Night Jump, Tabu, 
Plavi Orkestar na Miš Maš rock &ru, 
Orleki in The Drinkers. To so bili po 
večini takšni koncerti z dvema ali 
tremi skupinami in tako smo tudi mi 
dobili svoje reference, ki pa jih 
nameravamo dopolnjevati in izpo
polnjevati.” .

K a k šn o  j e  v a še  m n e n je  o  
s lo v e n s k i g la s b e n i sc e n i?

DF: “Misli, da se na nek način 
popravlja, vsaj kar se tiče kakovosti 
in raznolikosti izvajalcev. Sem tudi 
mnenja, da so si začeli izvajalci med 
sabo malo bolj pomagati, kar je zelo 
dobra stvar in prizorišče je tako 
postalo bolj razgibano in odprto. 
Medijsko je stvar postala malo bolj 
podprta, vsaj kar se vizualne komu
nikacije tiče in teh stvari. Je pa tudi 
res, da so poslušalci oz. obiskovalci 
koncertov tisti, ki iz skupine oz. glas
benega izvajalca naredijo tisto pravo. 
Mislim, da je smer razvijanja našega 
glasbenega trga prava in, da bo kaj 
kmalu postal rang slovenske glasbe
ne scene dober Uidi za izbirčnost

tujih trgov.”
K je  j e  s k u p in a  D ry F ish  ta  

tr e n u te k  in  k je  se  v id ite  č e z  
p e t  le t?

DF: “V tem trenutek smo pred
vsem v poziciji, kjer se lahko in se 
kaže naša mladostniška energija, ki 
jo skušamo tudi udejaniti na naših 
koncertih, za katere je želja, da jih je 
čim več in da so čim boljši. To pome
ni, da ima skupina nek stik s publi
ko, kar da vsej stvari še poseben

večje uspehe doživeli kje v tujini, saj 
majhen trg, kot je naš, verjetno ne 
predstavlja neke velike želje po iska
nju novih skupin. Če pa se motim, se 
pa ne bi branili, če bi nas kdo hotel 
spraviti ven. Bili bi zelo veseli, vendar 
razvoja skupine ne vidim v tej 
smeri.”

K a ko  j e  z  m e d iji?  S te  b i l i  ž e  
d e le ž n i  te  p o z o r n o s ti?  
R e c im o  r a d io , č a s o p is i, 
i n te r n e t ... ?

Down Fest, P otela

občutek oz. elan ali dodatno energi
jo za nastopanje. Mislim, da sem 
prav rekel... Čez pet let pa upam, da 
bomo bolj zreli, kakovostni. Upam, 
da bo naša produktivnost boljša in 
hitreje potekala in želja benda je, da 
bi v studio bili v poziciji, ko bi se res 
lahko osredotočili na posamezne 
stvari, da bi glasba, produkt našega 
dela, bila bolj polna, natančna, skra
tka, da bi bolj vedeli kaj hočemo in 
kako priti do željenega. To je 
pomembno.”

K a j p a  tu jin a ?  Km  m o g o če  
d o lg o ro č n o  m ik a  u s tv a r ja ti  
in  s lu ž i t i  z  g la sb o  tu d i  p r e k o  
m e ja ?

DF: “Načeloma ne. Mislim, da je 
stvar za vse nas še malce daleč, 
Slovenija pa je tudi tako majhen trg, 
da ne verjamem, da bi lahko neke

S K G
SPLOŠNO

KLEPARSTVO - KROVSTVO
Ig o r G O M IN ŠE K  s .p .

Ložnica pri Žalcu 11 b 
3310 ŽALEC 
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m obitel:0609/ 646-091
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Tel.: 03/5717 OOO, 03/710 22 OO
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Mob.: 050/640 635, 031/608 346

DF: “Kar se interneta tiče imamo 
svojo stran, ki smo jo naredili sami 
in je že kak dober mesec na vpogled. 
Glede ostalega pa ne, razen v časopi
sih, kjer smo imeli svoje trenutke, če 
lahko temu tako rečem. ”

K a k o  p a  g la s b a  v p liv a  n a  
v a še  ž iv l je n je  o z . im a te  
m o g o če  te ž a v e  z  u s k la je v a 
n je m  s k u p in e  z  v s e m i o s ta li
m i a k tiv n o s tm i in  šo lo ?

DF: “Igranje mi je v veselje in zanj 
si vedno vzaamem čas. Vsi smo takš
ni, da nam je všeč skupinsko delo v 
glasbi, ki jo igramo. To nam veliko 
pomeni. Igramo za svoj lasten užitek 
in mislim, da je to prvo, da sploh 
lahko funkcionira takšna stvar kot je 
bend, v sklopu vseh ostalih aktivno
sti. Res je, da so včasih težave glede 
usklajevanja terminov za vaje saj fan
tje študirajo, ampak se vedno neka
ko uspemo dogovoriti. Glavnim 
aktivnostim vsakega posameznika 
prilagajamo vse ostale dejavnosti.” 

K o lik š n a  j e  p o v p r e č n a  s ta 
r o s t v  s k u p in i?

DF: “Po mojem mnenju je nekje 
med enaindvajset in dvaindvajset let. 
Bolj natančno pa ne bi vedel ta tre
nutek povedati.”

V eč in o m a  s te  š tu d e n tje ?
DF: “Ja, bobnar je že končal s štu

dijem, ostali pa še študiramo v 
Ljublani ah Mariboru.”

M itjajtiM  KnapičipanK
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Po deželi Desetega brata
Slovenija je dežela izredne 

pestrosti, naravnih danosti, 
bogate kulture, zgodovine... 
Mnogo je kotičkov, krajev, vasi 
in naravnih znamenitosti, ki 
čakajo, da jih obiščemo. Obisk 
je še toliko prijetnejši in boga
tejši, če so z nami domačini, ki 
dobro poznajo svoj kraj in vse, 
kar sodi v zgodovino in seda
njost. Takšen lokalni vodnik je 
v turizmu “zlata” vredna oseb
nost. To smo nedavno spozna
vali tudi udeleženci izleta Po 
deželi desetega brata, ki so 
nam ga pripravili turistični 
delavci Višnje Gore oziroma 
njihov predsednik Pavle 
Groznik.

Izleta v okviru sodelovanja med 
Turistično zvezo Spodnje Savinjske 
doline in Tiiristično zvezo občine 
Ivančna Gorica so se udeležili pred
stavniki nekaterih turističnih društev,

v kegljanju in član Olimpijskega 
komiteja Slovenije. Na potovanju po 
Dolenjski in Suhi Krajini smo se po 
ogledu Višnje Gore prek Ivančne 
Gorice podah na Jurčičevo Muljavo. 
Tam nas je pričakal župan občine 
Ivančna Gorica in nam po dobrodo
šlici predstavil njihovo občino. 
Podžupan občine Žalec Ferdinand 
Haler mu je ob tej priložnosti izročil 
Kogojev vrček in župana povabil, da 
obišče Savinjsko dolino. Ogledah 
smo si Jurčičevino, ki je skupaj z 
Muljavo pravi svet kulturne dedišči
ne, globoko zasidran v srcih vseh 
Muljavcev. To dakazujejo vsakoletne 
kulturne prireditve, ki se ponašajo s 
tem, da je v letnem gledališču ob 
Jurčičevi domačiji vsako leto na 
ogled nova igra. 0  tem priča 
Krjavljeva kočica, čebelnjak s prele
pimi panjskimi končnicami, kozolec 
in Jurčičeva’domačija, ki je skupaj z 
naštetim ena najbolj privlačnih slo

TZSSD in drugi, ki delujejo na 
področju turizma.

X  Jurčičevi deželi

Pot nas je najprej vodila v Višnjo 
Goro, ki je že leta 1478 dobila mes
tne pravice. Kraj je poznan tudi po 
znameniti Jurčičevi povesti Kozlovska 
sodba v Višnji Gori in po polžu, ki je 
najprepoznavnejši simbol Višnjanov. 
0 tem in mnogočem nas je podučil 
Pavle Groznik, ki je bil nepozaben 
vodnik tako po svojem kraju kot na 
vsej 'poti po dežeh Desetega brata. 
Svoje znanje je dopolnjeval s humo
rjem, kar je naše potovanje iz kraja v 
kraj naredilo še prijetnejše. 
Dopolnilo k vsemu je bil Avgust 
Likovnik, predsednik Turistične 
zveze občine Ivančne Gorice, ki je s 
svojimi 75. leti izjemno duhovit člo
vek, sicer pa nekdanji svetovni prvak

hkrati tudi vehk ljubitelj in zbiralec 
afriške kiparske umetnosti in drugih 
zanimivih starin, ki dopolnjujejo 
zunanjost in notranjost njegove gale
rijske hiše. Kako to, da je France 
Slana pri svojih 70. letih še tako vita
len, so razkrivali telovadni krogi in 
debela plezalna vrv, nameščeni izpod 
stropa ateljeja, kjer ustvarja s pogle
dom na Krko, ki mu daje še dodaten 
navdih.

Krka je ena naših najzanimivejših 
kraških rek, s 94 km površinskega 
toka pa tudi najdaljša povsem slo
venska reka. Njen izvir je na nadmor
ski višini 286 m, njen izliv v Savo pri 
Brežicah pa na nadmorski višini 139 
m in je tako tudi ena najbolj umirje
nih, leno tekočih vodotokov v 
Sloveniji. Njene vode prihajajo na 
dan severno od vasi Krka pod Krško 
jamo, napolnjujejo pa jo še drugi 
kraški pritoki. Del tega smo spozna
vah Uidi mi. Za prijetno presenečenje 
so poskrbeli pri domačiji Podržaj v 
bližini Krške jame, kjer so nas priča
kali z medico, raznimi dobrotami in 
citrami, na katere sta igrah in zraven 
tudi peli domači deklici. Podah smo 
se še na ogled Krške jame, ki je od 
leta 1996 odprta tudi za turiste. Jama

Savinjčani p ri Desetem bratu. 

vaici lahko ogledajo v akvariju sredi 
jame. Jama ima bogato zgodovino, 
saj jo je obiskal že J. V. Valvasor, prav 
tako zgodovinsko bogata pa je cela 
rodovima izvirna dolina Krke, saj je 
bila poseljena že v pradavnini. O 
Krški jami je v povesti Jurij Kozjak 
pisal tudi pisatelj Josip Jurčič. Danes 
je zanimiva turistična deshnacija tega 
dela Dolenjske.

Tudi novo je  vredno ogleda - galerijska hiša akademskega slikarja Franceta 
Slane.

venskih muzejskih postojank in živ 
spomin na pisatelja Josipa Jurčiča in 
zakladnica dolenjske starožitnosti. 
Tli se odvijajo vsakoletni Jurjev 
sejem, Ex Tempore, Polharska noč in 
še marsikaj drugega. Skratka, 
Muljava je kraj, ki ga vsako leto obi
šče več deset tisoč obiskovalcev iz 
vseh krajev Slovenije in prek njenih 
meja.

Na izviru Krke

Naše potovanje se je nadaljevalo 
do vasi Krka, kjer ima svojo galerijo 
tudi priznani slovenski akademski 
slikar France Slana. Hiša, že kar 
nekakšen gradiček, nas je ob vodstvu 
slikarja kmalu vsrkala vase, v svet 
neprecenljivega bogastva likovne 
ustvarjalnosti, ki kar v treh etažah 
priča na širok in raznolik pristop 
svetovno priznanega umetnika, ki je

Samostanska jed iln ica  v Stični, kamor obiskovalcem vstop n i dovoljen.

je dolga dobrih 200 m in široka do 
trideset metrov. Pravzaprav gre za 
zanimivo vehko poševno dvorano, ki 
se zaključuje s 30 m dolgim sifon
skim jezerom. Za sifonom je še 210 
dolgi sifonski rov, ki se zaključi v 60 
m dolgi končni dvorani. Ta je poime
novana po Tomu Vrhovcu, svetovno 
poznanemu jamskemu potapljaču, ki 
je lansko leto izgubil življenje v 
Tkalci jami. V podzemnih vodah 
Krške jame živi tudi človeška ribica 
(Proteus anguinus), ki si jo obisko-

Stična. Prisostvovali smo otvoritveni 
slovesnosti, ki so jo obogatiti godbe
niki pihalne godbe Stična in mažore- 
tke iz Trebnjega ter ansambel

poslopje dal v uporabo državni upra
vi in šoti. Znova pa je samostan zaži
vel po lem 1898, ko so se vrniti 
cistercijani. Samostan je pomemben

Tu je  živel Krjavelj, tis ti seveda, k ije  presekal hudiča na pol.

Stisk i sam ostan

Naše potovanje po Dolenjski smo 
nadaljevati do Žužemberka, središča 
Suhe Krajine, kjer smo si ogledati 
novo zgrajeno dvostolpno cerkev sv. 
Mohorja in Fortunata, ki je bila med 
vojno kot domobranska postojanka 
uničena. Ogledali smo si 
Žužemberski grad, ki se mogočno 
dviga nad Krko, nato pa se odpeljati 
do Stične, kjer so se prav ta dan 
začele prireditve v okviru Festvala

Krjavlji. V nadaljevanju nas je čakalo 
bogato kosilo v Krčmi Deseti brat, 
zatem pa smo se podati na ogled ' 
samostana, kjer so prav ta dan imeti 
dan odprtih vrat. Stična se je razvila 
zaradi cistercijanskega samostana, ki 
ga je leta 1136 ustanovil oglejski 
patriarh Peregrin I., ob podpori viš- 
njegorskih plemičev. Menihi so prišli 
iz samostana Rune pri Gradcu. 
Samostan je bil vseskozi središče 
kulturnega in gospodarskega življe
nja in je dajal zavetje slovenski bese
di. V njem je nastal tudi znameniti 
Stiški rokopis. V samostanu so ustva
rjati, se učiti, živeti in delovati mnogi 
znameniti možje slovenske kulturne 
dediščine. Leta 1784 je cesar Franc 
Jožef II. samostan razpustil in

umetnostno-zgodovinski spomenik. 
Zlasti pomembna sta v osnovi 
romanska bazilika, danes barokizi
rana župnijska cerkev žalostne 
Matere božje, in križni hodnik. 
Samostanska knjižnica hrani okrog
25.000 starih knjig in veliko stik. V 
samostanu je urejen tudi velik verski 
muzej.

Tudi za nas je bil samostan 
nekakšna pika na “i” v popotovanju 
po deželi Desetega brata. Njegovo 
deželo smo zapuščali z lepimi obču
tki, hkrati pa s spoznanjem, da imajo 
Dolenjci res izjemno bogato naravno 
in kulturno dediščino, da se tega 
zavedajo, da jo ohranjajo in da jo s 
ponosom tudi pokažejo.

Darko Naraglav

Akrobatsko-plesna skupina Flip

Prizor iz  enega od njihovih nastopov

Vsakdo, ki si je kdaj že ogle
dal nastop akrobatsko-plesne 
skupine FLIP iz Pirana, je bil 
nad njo in njenim nastopom 
zelo navdušen. Ob njihovem 
nastopu človek resnično uživa, 
saj kaj tako lepega redkokdaj 
vidimo.

Dobro uro ati dve se pred našimi 
očmi odvija prava akrobatska pred
stava z bogato plesno koreografijo in 
kostumi, ki z barvitostjo ter sporočil
nostjo naredijo predstavo še toliko 
lepšo in bogatejšo. Ob glasbi, plesu, 
akrobatiki in lepih besedah “mame” 
vseh nastopajočih deklet, je naš dan 
lahko še lepši. Če boste imeti prilo
žnost, ne ostanite doma, kadar bo 
nastopala ta skupina, ampak si oglej
te to predstavo. In kaj pravi o njihovi

akrobatsko plesni skupini njihova 
voditeljica Stasja Mehora?

“Akrobatsko-plesna skupina FLIP 
obstaja s tem imenom že sedem let. 
Pred tem smo nastopati kot skupina 
TVD Partizana Piran. Ko smo začeti 
hoditi nastopat v tujino, kjer smo 
zastopati Slovenijo na gimnastičnih 
festivalih, smo se zaradi lažje izgovo
rjave tujcev odločiti za FLIP. Našo 
skupino tvori preko 300 otrok in 
odraslih, med njimi tudi skupina 
staršev. Nastopamo na gimnastičnih 
festivalih v tujini, na navijaških 
tekmovanjih, kjer so naša dekleta tri
kratne evropske prvakinje, tekmuje
jo še v akrobatiki in gimnastiki v sko
kih z male prožne ponjave, kjer so 
državne prvakinje. Dekleta tudi poje
jo in izdati smo že dve lastni kaseti z

12 pesmimi. Poleg tega se ukvarjamo 
tudi z gledališčem in vsako leto pri
pravimo vsaj eno gledališko predsta
vo. V skupino so vključeni otroci iz 
piranske, lucijske, izolske in kopr
ske osnovne šole. Skupina je razde
ljena na več sekcij. Z mlajšo smo bili 
v začetku julija v Italiji, z najstarejšo 
smo nastopiti v Španiji. S to skupino, 
srednjo, ki je nastopila danes, pa 
gremo v Ameriko, kjer bomo nasto
piti v Los Angelesu, v Disneylendu in 
za ameriške gimnastičarje, “ je deja
la Stasja Mehora, ki ima ob sebi še 
sina Mitja in Mojco, ki sta soobliko
valca in ustvarjalca predstav. Poleg 
njiju pa sta kot trenerja v skupini še 
Gina Geržinič in Borut Žerjal.

D. N.
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Tekmovanje za miss Slovenije le 
prijetna epizoda življenja

Manica Pečnik iz  Tabora daje predn ost študiju  - 
Starša n ajprej presenečena, nato tu d i ponosna

Del Pečnikove družine (brez Jelke), kjer im a družinski status tud i maček, k i je  velik ljubljenec Manice.

Za nami je že dober mesec od 
lepotnega tekmovanja za miss 
Slovenije, kjer je s kar tremi 
naslovi blestela 23-letna Maša 
Merc iz Maribora, ki bo 30. 
novembra zastopala Slovenijo 
na izboru za miss sveta v 
Londonu. O letošnjem izboru 
za miss Slovenije, ki je bilo po 
mnenju mnogih organizacij
sko najboljše doslej, je bilo že 
veliko zapisanega. Morda pa je 
manj znano, da smo imeli med 
petnajstimi lepoticami na 
finalnem izboru v Gallusovi 
dvorani Cankarjevega doma 
svojo predstavnico tudi 
Savinjčani. To je bila Manica 
Pečnik iz Miklavža pri Taboru, 
21-letna študentka glasbene 
akademije v Ljubljani.

Manico smo obiskali na njenem 
domu v Miklavžu, kjer že tri leta živi 
s starši in sestro Jelko. Prej so živeli 
v Šempetru. V teh jesenskih dneh, ko 
je v gozdovih polno kostanja in gob, 
je bivanje sredi narave prijetnejše. 
“Manj prijetna je seveda zima, zlasti 
če je veliko snega”, pravi Manica, ki 
sicer veliko svojega prostega časa 
prebije ob kitari, s katero je poveza
na njena bodoča poklicna pot. Že 
sedaj poučuje kitaro na Glasbeni šoli 
Žalec - enota Polzela, igra pa tudi v 
kitarskem orkestru glasbene šole 
Žalec, s katerim veliko nastopa.

Na izbor za m iss po 

naključju

Manica Pečnik je prijetno, zgovor
no in veselo dekle. Že od majhnega ji 
je všeč glasba, zato ni čudno, da sta 
jo starša vpisala v nižjo glasbeno šolo 
v Žalcu. Po končani osnovni šob se je 
odločila nadaljevati svojo pot na 
Srednji glasbeni šob v Ljubljani in 
sedaj študira na akademiji za glas
bo, kjer poleg vsega drugega izpol
njuje znanje kitare, ki je in ostaja 
njen inštrument. Visokoraslo dekle 
je s skladnostjo telesa, svojim nas
mehom im še čim na letošnjem Pivu 
in cvetju v Laškem pritegnilo pozor
nost skupine stilistov, ki skrbijo za 
zunanji videz kandidatk za miss 
Slovenije.

M anica

“Na prireditvi Pivo in cvetje sem 
delala kot hostesa. Nekega dne so me

obkrožik neki ljudje in me začeb 
nagovarjati, naj se prijavim za izbor 
miss Slovenije. Njihovega nagovarja
nja nisem vzela resno, saj sem meni
la, da se le zafrkavajo, pa tudi sicer 
sem imela do tovrstnih lepotnih 
tekmovanj precej pomislekov. Kljub 
temu sem jim dala telefonsko števil-

Jelka

ko in kmalu se je izkazalo, da njiho
vo nagovarjanje ni bila šala. Sprva 
sem nameravala odkloniti sodelova
nje, potem pa me je nekako le pre
magala radovednost, kako sploh 
izgleda takšno tekmovanje. Rekla 
sem si, da tako in tako nimam česa 
izgubiti, pridobim pa lahko zanimivo 
izkušnjo. Tako sem se vključila v 
izbor za miss Slovenije. Staršem 
nisem nič povedala, saj sem menila, 
da je bolje, če jih s tem ne obreme
njujem. O mojem sodelovanju na 
tem tekmovanju sta zvedela šele pred

polfinalom,” je z nasmehom poveda
la Manica in pobožala svojega belega 
in košatega perzijskega mucka.

Skozi s ito  do fin a la

Manica je najprej sodelovala na 
predtekmovanju v Zagorju, kjer je 
šla skozi sito precejšnjega števila 
kandidatk. Sedemindvajsetim se je 
uspelo uvrstiti v polfinalno tekmova
nje, ki je bilo v hotelu Habakuk v 
Mariboru. Pred polfinalom so se 
kandidatke tri dni pripravljale za 
polfinalni nastop. Učile so se kore
ografije, plesnih korakov, ... da bi 
njihov nastop pred pubbko in kame
rami bil čimbolj všečen in profesi
onalen. Polfinalni nastop je prinesel 
15 finabstk, med njimi je bila 
Savinjčanka Manica Pečnik, ki je 
naenkrat dobila možnost za lepotni 
boj in prestižne nagrade, ki jih prina
ša zmagovalni oder tudi v tem tekmo
vanju.

“Bila bi neiskrena, če bi dejala, da 
nisem pomislila na to, kako fino bi 
bilo zmagati in dobiti avto in še vse,

kar sodi zraven. Hkrati sem se zave
dala, da enako mish tudi vseh ostalih 
14 deklet, možnost pa ima samo ena. 
Seveda se s tem nisem popolnoma 
nič obremenjevala, saj sem pravza
prav v izbor za miss Slovenije šla 
predvsem na željo drugih oziroma 
bolj iz radovednosti kot zares. Precej 
drugače je bilo po končanem tekmo
vanju pri srcu tistim dekletom, ki so 
v ta izbor šla res zaradi nagrade in 
prestižnega naslova, a so ostale pra
znih rok. Punce običajno na to 
tekmovanje ne gredo zato, da bi 
dokazovale svojo lepoto, ampak bolj 
zato, ker v tem vidijo možnost in pri
ložnost za skok v svet mode, mane
kenstva, fotomodelov in drugih 
poslovnih priložnosti. Če sem prej 
imela mešane občutke okrog tovrs
tnih tekmovanj, jih sedaj, tudi zaradi 
tega dejstva, nimam več. Vsekakor pa 
je bila tudi zame to prijetna izkušnja 
in popestritev življenja. V teh mese
cih sem spoznala vebko novih ljudi, 
sklenila vrsto prijateljstev, se marsi
česa naučila in nasploh preživela 
nekaj dni v prijetni družbi. Če bom

še kdaj šla po takšnih in podobnih 
stopinjah, pa bo vebko odvisno od 
raznih dejavnikov. Najbrž je bilo to 
moje prvo in tudi zadnje takšno 
tekmovanje,” je še povedala Manica 
in s pogledom ošvrknila mamo 
Alojzijo in očeta Vlada, ki sta sicer 
sprva bolj na daleč spremljala 
Maničino sodelovanje na tem izboru, 
a bila hkrati tudi ponosna, da je 
njuna hčerka pristala med finakstka- 
mi. Ne da bi Manica vedela, sta se 
udeležila prireditve finalnega izbora 
v Ljubljani.

Manica pa ni edina iz družine, ki 
ima izkušnjo z lepotnimi tekmovanji. 
Na finalnem tekmovanju za super 
model, ki ga organizira Image mana
gement, je bila lani tudi leto dni 
mlajša Maničina sestra Jeika, ki jo, 
morda bolj kot Manico, mika svet 
mode in manekenstva. Marsikaj bi 
radi vprašab tudi Jelko, pa je žal ni 
bilo doma. Ob koncu prijetnega obi
ska pri Pečnikovih smo Manici zaže
leti uspešno končan študij in vebko 
veselja ter zadovoljstva v njenem 
nadaljnjem življenju. D. Naraglav

Dobre možnosti za šolo v naravi
Planinski dom pod Reško 

planino je bil minuli petek pri
zorišče prijetne slovesnosti. 
Planinci PD Prebold, Mari- 
jarečani in številni drugi so 
proslavljali veliko delovno 
zmago. Z njo je planinski dom 
postal bogatejši za centralno 
kurjavo, obnovljeno kuhinjo 
in 45 ležišč, ki bodo omogočala 
izpeljavo šol v naravi in druge 
podobne akivnosti.

Planinski dom pod Reško planino 
je v tej vlogi zaživel leta 1972, potem 
ko je bila ukinjena podružnična

ogrevanje, kar je bil finančno precej
šen zalogaj. Še precej več pa je vre
dna kompletna prenova podstrešja, 
ki je iz skoraj nekoristnih prostorov 
postalo pravi stanovanjski podstrešni 
raj, ki se ga ne bi sramovati niti naji
menitnejši gostje. Lepe in prijetne 
sobe, dva WC-a in dve kopalnici s 
toplo vodo omogočajo, če to prime
rjamo z ostatimi prenočišči v hribih, 
res konfortno udobje. Izvrstno izpe
ljane arhitekturne rešitve, strokovno 
izpeljana in estetsko dovršena obr
tniška dela ter les, ki z izjemo sanita
rij, obdaja vse druge prostore, pa

lja poleg slovenskih tudi številne tuje 
športne plezalce.

Na dan otvoritve novih prostorov 
se je pred planinskim domom zbralo 
vebko število ljubiteljev planin in 
narave. Med udeleženci slovesnosti 
pa je bila tudi večina svetnikov obči
ne Prebold, ki so v občinskem svetu 
podprti izpeljavo te investicije. 
Zbranim je za uvod v slovesnost zai
grala na harmonike desetletna 
Manuela Goropevšek, za njo pa je 
prisotnim spregovoril predsednik PD 
Prebold Karti Satler, ki je po pozdra
vu spregovoril o novi pridobitvi 
doma in možnostih, ki se s tem 
ponujajo. Ob koncu se je planincem, 
Marijarečanom, občini in ostalim 
zahvalil za pomoč pri izpeljavi tega 
projekta, ki naj bi po grobih ocenah 
bil ovrednoten na okrog 15 milijo
nov tolarjev. Ta ocenitev zajema seve
da vse prispevke Marijarečanov v 
lesu, preko 2000 prostovoljih delov
nih ur in vrsto drugih aktivnosti, ki 
so omogočala cenejšo izpeljavo pro
jekta. V nadaljevanju sta zbranim 
spregovorila še podžupan občine 
Prebold Franc Kukovnik in podpred
sednik PZS Adi Vidmajer. Slednji je 
bil tudi ustanovni in dolgoletni pred
sednik preboldskega planinskega 
društva ter eden tistih, ki imajo veli
ko zaslug, da je nekdanja šola posta
la planinski dom. Podžupan 
Kukovnik, je planincem čestital tudi v 
imenu župana Vinka Debelaka, ki se 
slovesnosti ni mogel udeležiti, hkrati 
pa je prisotne spomnil, da bodo pla
ninci čez dobro leto in pol praznova
ti 30-letnico ustanovitve in je obnovi-

Skupna ležišča v Domu jx>d Reško planino.

osnovna šola. Z zagnanostjo pre
boldskih planincev in domačinov, ki 
so poslopje obnoviti, je nekdanja 
šolska stavba postala priljubljeno 
zbirališče planincev in 
Marijarečanov

Dom se je v minulem obdobju 
večkrat prenavljal, najbolj korenit 
poseg pa je bil opravljen v lanskem 
in letošnjem letu. V vseh prostorih 
doma je sedaj urejeno centralno

dajejo nekdanjemu podstrešju še 
piko na “i”. Soba s 15 skupnimi leži
šči ter še 30 ležišč v sobah s tremi in 
več posteljami pa bo omogočilo, da 
bo planinski dom poslej zanimiv za 
šole v naravi in razne druge priložno
sti, ki trajajo več kot en dan. Skladno 
s tem se je prenovila tudi kuhinja, da 
je sedaj vse pripravljeno tudi za sta
cionarne goste doma. Bljižnja plezal-* 
na stena evropskega slovesa privab-

tev doma nekakšen uvod v to jubilej
no leto, ko bi veljalo razviti tudi 
društveni prapor. Vidmajer je ob 
čestitkah sedanjemu vodstvu PD 
Prebold še dejal, da je zelo vesel 
vsake nove pridobitve, ki lahko 
mlade odtegne od utice in nevarno
sti, ki prežijo na njih. V nadaljevanju 
je svoje opravil še preboldski župnik 
Franc Serec, za njim pa sta podžupan 
Franc Kukovnik in predsednik PD 
Prebold Karti Satler s prerezom 
traku slovesno otvorila nove pridobi
tve. Po ogledu doma je udeležence 
slovesnosti čakal brezplačen okusen 
golaž in pivo. Pomemben dan za pla
nince in Marijarečane so s svojim 
igranjem obogatiti tudi člani ansam
bla Reški trio. D. N araglav

Podžupan Franc Kukovnik (levo) in  Karli Satler sta  s prerezom  traku nove p ri
dobitve predala svojemu namenu.

Ustvarjati z  naravnim i m ateriali je z e b  zanim ivo.

Jesensko ustvarjanje

Na osnovni šoti Braslovče so sku
paj s člani društva prijateljev mladine 
pripraviti ustvarjalne delavnice za 
učence razredne stopnje, malčke iz 
vrtca in njihove starše. V delavnicah 
so otroci in starši ustvarjati z raznimi 
naravnimi materiali, ki so jih pred 
tem nabrati v bližnji okolici, v gozdu 
in na njivah.

Iz jesensko pobarvanih listov, trav, 
raznih semen in sadežev so nastajale 
zanimive podobe in figure, ki so 
nemalokrat presenetile tiste, ki so 
opazovati male ustvarjalce. Njihova 
domišljija se je razmahnila do neslu- 
tenih širjav. Poleg tega so delavnice 
obogatiti še z družabnimi igricami, 
pečenim kostanjem, sladkarijami in 
drugimi dobrotami, ki so jih pripra
vile mamice. T. T.
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Naši  pisci

Janez Anton Zupančič
Letos je 185 let, kar je Janez 

Anton Zupančič leta 1815 pot
oval iz Celja v Solčavo in to 
potovanje opisal v delu Izlet iz 
Celja v Solčavo.

Janez Anton Zupančič, rojen leta 
1785 v Ljubljani, je bil med letoma 
1809 in 1919 profesor na Gimnaziji 
Celje. V knjigi Anton Martin Slomšek, 
ki jo je leta 1900 izdal dr. Anton 
Medved, lahko preberemo, da je bil 
Anton Martin Slomšek srečen dijak 
in je imel v gimnaziji izvrstne učitelje. 
Med temi učitelji dr. Medved omenja 
Janeza Antona Zupančiča, ki je na 
gimnaziji učil zgodovino, zemljepis, 
matematiko, fiziko, grščino in priro- 
dopisje.

Eden izmed dijakov se ga spomi
nja, da je bil odličen pesnik, da je 
zbiral starinske spomenike, da si je 
zapisoval razne dogodivščine iz 
posameznih krajev, da je med dijaki 
širil ljubezen do domovine in slo
venstva. Dr. Medved v svoji knjigi 
poudarja, da je bil Zupančič tisti, ki 
je v Slomšku vzbudil ljubezen do slo
venskega jezika in vanj zasejal seme 
plemenitega domoljuba. Zupančič je 
vzpodbujal svoje dijake, da so govo
rili in pisali v slovenščini. Tako je 
nekega dne Slomšek napisal šolsko 
nalogo v lepi slovenščini. Zupančič 
ga je v šoli javno pohvalil.

Ob neki drugi priliki je Zupančič 
dejal Slomšku, da ima poseben dar, 
da lahko nekaj velikega napravi v 
slovenščini in za Slovence. Preroške 
besede so se kasneje uresničile, tudi 
po zaslugi prof. Zupančiča, ki je svo
jim dijakom in tudi Slomšku vcepil 
ljubezen do slovenske domovine in 
do slovenščine.

Zupančič je poudarjal, da so ljud
ske pesmi zelo dragoceno, staro 
izročilo, ki lahko nadomešča neo- 
hranjene dokumente o narodnem 
značaju in zgodovini.

Zupančič je rad potoval in zapiso
val, kaj je na poti doživel. Iddi svoje 
dijake je navajal na to. Znano je, da 
je Slomšek zelo veliko potoval, o 
potovanjih pa je pisal dnevnik. V 
enem izmed dnevnikov lahko bere
mo, kako je odšel na pot 11. septem
bra 1834. Iz Celovca je krenil proti 
Pliberku, se vzpel na Uršljo goro in 
14. septembra prispel na Goro 
Oljko. Id je spovedoval, potem pa 
pot nadaljeval proti Dobrni in Žičam.

Vrnimo se h knjigi Izlet iz Celja v 
Solčavo.

Zupančič je knjigo posvetil Jožefu 
Antonu Coklu, “plemenitemu od 
Novega Žovneka, lastniku graščine 
Žovnek”. V posvetilu je zapisal, da

označbe, koliko milj je do Trsta in 
Dunaja.

Zanimivo je, da potopisec opoza
rja na staro, žal še ne potrjeno pripo
vedko, da bi naj med Šempetrom (n 
Novim Kloštrom stalo staro rimsko 
svetišče boginje Junone. Zapiše, da 
bi izkopavanja lahko odkrila resni
co. To se je res potrdilo med letoma 
1952 in 1956, ko so odkrili antično 
nekropolo.

Potopisec opozori na Šenek, na 
Komendo malteškega viteškega na 
Polzeli, kjer naj bi bil zakopan bajni 
zaklad.

Pot ga vodi po “poštni cesti” 
preko dolgega mostu (Groblja), 
malo naprej od mostu se odcepi 
“gornjegrajska cesta”, ki vodi proti 
Solčavi. Pisec opozori na Žovnek, ki 
je bil od leta 1817 brez strehe. Tedaj 
je Jožef plemeniti zgradil v dolini 
novo graščino (Novi Žovnek 
Ruhenthal). V tej graščini je še danes 
zelo lepo ohranjeno leseno stopni
šče.

Popotnik opozori na to, da je bilo 
področje med Braslovčami in belo 
cesto (Celje - Vransko) večinoma 
opustelo. Gospoda od Novega Celja 
pa je to področje v kratkem naredila 
rodovitno. Opozori na Štrvsenek v 
Šmatevžu pri Gomilskem. Sedanji 
lastniki graščine radi pokažejo opre
mo (stare peči) in freske v nekaterih 
pisarnah.

Zupančič za Braslovče zapiše, da 
sega izvor trga še v čase karantanskih 
knezov. Opiše most pri Letušu in 
nadaljuje z opisom poti proti 
Braslovčam. To je samo eden od pot
opisov, ki opisujejo našo dolino. Te 
potopise je pred leti objavil v 
Savinjskih Novicah prof. Peter Weiss.

Žal so prevodi drugih potopisov 
samo za Zg. Savinjsko dolino. Npr. 
potopis leposlovca Gabriela Seidla, 
ki je v 30. in 40. letih 19. stoletja 
prehodil okolico Celja - od 
Savinjskih Alp do Rogatca. Ta predel 
imenuje Spodnještajerska Švica, leta 
1836. Prevod dr. Weissa se začne s 
čudovito pripovedko o Marijini cer
kvi na Čreti, ki je imela tako čudovi
to zveneči zvon, da so ga hoteli odpe
ljati Ihr ki. Zvonove so skrili in še 
danes pomagajo popotniku, ki se 
izgubi, da najde pravo pot. Omenimo 
delo Johannesa Frischaufa Savinjske 
Alpe iz leta 1977. Zaradi zanimanja 
za planinstvo so v drugi polovici 19. 
stoletja začeli izhajati tudi že prvi 
vodniki po naših Alpah, ki so širili 
zanimanje za gore. Med njimi je bil 
navedeni Frtuschaufov vodnik.

F ra n c  Ježovnik

Reformacija: Obnoviti cerkev v Govčah?
Slovenci 31. oktobra pra

znujemo dan reformacije. 
Reformacija je bilo gibanje za 
reformo nauka in obredov v 
Rimskokatoliški cerkvi v 16. 
stoletju, ki se je končalo z 
ustanovitvijo reformiranih ali 
protestantskih cerkva. Takšna 
cerkev je bila tudi v Govčah pri 
Žalcu.

Reformacija se je pričela že v 14. 
stoletju z lolardskimi in husitskimi 
napadi na hierarhično cerkveno 
zasnovo. Papeško veljavo je oslabil 
tudi hud razkol, začelo se je splošno 
nezadovoljstvo zaradi posvetnosti 
papeštva, njegovih pretiranih finanč
nih zahtev in politične veljave v Italiji. 
Za začetek reformacije pa večinoma 
štejejo 31. oktober leta 1517, ko je 
nemški teolog Martin Luther objavil 
protest proti pokvarjenosti papeštva 
in Rimskokatoliške cerkve. Večina 
reformacijskih gibanj je poudarjala 
predvsem vmitevk prvotni preprost
osti Cerkve. Luther je kritiziral tudi 
duhovniški celibat in vrhovno oblast 
papeža, zahteval je korenito reformo 
cerkvenih obredov. Do leta 1530 so 
reformo sprejeli vladarji Saške, 
Hessna, Brandenburga in 
Braunschweiga, pa tudi Danske in 
Švedske. Prekinili so odnose z 
Rimsko cerkvijo in na svojih ozem
ljih v skladu s protestantskimi načeli 
oblikovali državne cerkve.

16. stoletje je bilo pomembno tudi 
za Slovence. V slovenskih deželah sta 
se začeli širiti obrt in trgovina, živah
ni trgovski oziroma gospodarski stiki 
s širšo Evropo pa so v naše kraje pri
nesli tudi številne ideje in duhovne 
vplive, ki so usodno zaznamovali 
nadaljni kultumo-zgodovinski 
razvoj. Vzpon kapitalizma je sprem
ljala tudi reforma na verskem 
področju. Znotraj prevladujoče 
Rimskokatoliške cerkve so se priče
la različna verska gibanja, ki jih naj
večkrat poimenujemo z reformacij
skim gibanjem oziroma kar s prote
stantizmom. Kot je v Slovenski pano
rami (izšla je 5. oktobra letos) zapi
sal dr. Oto Norčič, se je protestant
sko gibanje močno razširilo tudi na 
Slovenskem in dogodki znotraj tega 
gibanja so za kultumo-zgodovinski 
in tudi družbeno-politični razvoj 
Slovencev največjega pomena. Gre za 
delovanje protestantskih piscev, pri
digarjev, šolnikov, tiskarjev in prvih 
bibliotekarjev. Ti so v drugi polovici

16. stoletja vzpostavljali temelje 
duhovnega, verskega in drugega živ
ljenja na podlagi pisane in govorjene

Tloris cerkve v Govčah p ri Žalcu ( rekonstrukcija po  
Wastleifu, po  letu 1579)- Približno sredi polm era poli- 
gonalnega prostora ponovni oklep z  vrsto dvanajstih 
kam nitih  opornikov, k i so najbrž slu žili ko t opora za  
strešno konustrukcijo.

1584) smo Slovenci med prvimi 
evropskimi narodi dobili Sveto 
pismo. Konec 16. stoletja in v zače

tku 17. stoletja se je 
s protireformacijo po 
besedah dr. Norčiča 
pričel pravi kulturni 
genocid, naperjen 
proti slovenskemu 
narodu v imenu vere.

V 19. stoletju se je 
pojavilo gibanje med 
krščanskimi cerkva
mi, imenovano eku
menizem, ki si priza
deva za vesoljno edi
nost med kristjani in 
krščanskimi cerkva
mi. Tildi to gibanje se 
je začelo uveljavljati 
na Slovenskem in 
nekateri štejejo
Antona Martina
Slomška celo za pred
hodnika tega gibanja 
na Slovenskem, ker je 
kot mariborski škof 
ustanovil zedinitveno 
bratovščino sv. Cirila

so se v preteklosti zgodile protestan
tom. V zvezi s tem dr. Norčič omenja 
ostanke protestantske cerkve v 
Govčah pri Žalcu. Po njegovem mne
nju bi jo bilo potrebno obnoviti vsaj 
do neke mere in postaviti kot drago
cen kultumo-zgodovinski spomenik 
slovenskega protestantizma in celo
tnega slovenskega naroda.

Cerkev v Govčah je bila ena red
kih, ki so jo na novo zgradili prote
stanti v letih od 1580 do 1590 v arhi
tekturno zanimivem stilu, ki je bil 
zgodnji primer začetka renesančne 
arhitekture na Slovenskem in v 
Evropi. Zgradili so jo celjski prote
stanti, potem ko jim je nadvojvoda 
Ferdinand prepovedal postaviti 
molilnico v Žalcu. Zidati so jo priče
li leta 1582 po načrtu Petra Antona 
Pigrata, naseljenega v Slovenskih 
Konjicah. Zaradi naraščanja stroškov 
je Franc Marbl poenostavil načrt. 
Molilnica je bila dokončana leta 
1589, ko so sezidali tudi obzidje kva
dratnega tlorisa s štirimi vogalnimi 
stolpi. V enem je bilo predikantovo 
stanovanje. Cerkev s celotnim kom
pleksom je že leta I6OO razstrelila

Takšna je  bila zunanjost cerkve v Govčah.

slovenske besede.
Letos tako praznujemo 450. oble

tnico izida prvih dveh slovenskih 
knjig. Cathecismus in Abesedarium 
je leta 1550 napisal Primož Trubar v 
Rothenburgu, kjer je takrat službo
val, natisnil pa ju je v Tiibingenu. 
Njegovi sodobniki in nasledniki 
(Krelj, Bohorič, Dalmatin, Kiizmič in 
drugi) so v drugi polovici l6. stoletja

občuduje njegovo prizadevanje za ........................................................................................................................  napisah že več kot 50 knjig. Z
izboljšanje poljedelstva. Na začetku 
potopisa Zupančič opisuje, kako sta 
s prijateljem začela pot po Savinjski 
dolini navzgor. Zapiše, da je kmalu 
na levi strani ceste zagledal “Marijo 
Petrovče”, ki je znana po čudoviti 
legendi o zaročnem prstanu barona 
Miglija na prstu deviške Matere 
Božje. Miglija je bil zadnji potomec 
svoje rodovine, zato je na njegovem 
grobu rodbinski grb obrnjen nav
zdol. Zupančič zapiše, da malo nap
rej stoji, zgrajena po knežjem okusu, 
graščina Novo Celje. Popotnik na 
desni strani ceste opazi graščino 
Zalog. Graščina ne stoji več. Sesula 
se je po II. svetovni vojni. Pri opisu 
poti skozi trg Žalec zapiše, da nasta
nek tega kraja sodi v čas Karla 
Velikega, da je bila tu ena od saških 
kolonij (Sachenfeld - Saško polje).

Pot ga je pripeljala v Šempeter. Tli 
je bila postaja že v 18. stoletju. Na 
postaji so prepregali konje za belo 
cesto Dunaj - Trst (na to cesto še 
danes opozarja milnik, ki je postav
ljen pred antičnim parkom). Milnik 
je stal ob beh cesti in na njem so bile

NOVEMBER
1. november - dan spomina na mrtve
3.11.1865 - Rodil se je Franc Brinar (v Studencih pri Hrastniku). Kot 
nadučitelj v Gotovljah je umrl 10. 3-1929- 
8. november - svetovni dan urbanizma 
12. 11. 1958 - V Ljubljani je umrl Gregor Čremošnik (rojen 24. 2. 
1890 v Ločici pri Polzeli), muzejski kustos in knjižničar v Sarajevu, prof. v 
Skopju in v Ljubljani, poznavalec stare dubrovniške, bosanske in srbske 
zgodovine. Izdal in razložil je več tisoč dubrovniških listin iz zgodnjega 
srednjega veka ter pojasnil mnogo paleografskih znakov.
13.11.1919  - V Taboru se je rodil Vlado Habjan, časnikar, pisec član
kov, novel in romana Pomlad vnukov (1955). Veliko se je ukvarjal z zgo
dovino, zlasti slovensko.
14. november - mednarodni dan sladkorne bolezni
16. november - mednarodni dan strpnosti
21. november - mednarodni dan televizije in pozdrava
23. 11. 1858 - Na Vranskem se je rodil Armin Gradišnik (umrl 2. 1.
1921 v Gradcu kot nadučitelj celjske okoliške šole), organizator in vodja
slovenskega učiteljstva, pisec pedagoških in šolsko-metodičnih spisov.
25. november - dan boja proti nasilju nad ženskami 
2 6 .1 1 .19OO - Na Slomu pri Ponikvi se je rodil škof, teolog, pisatelj, pes
nik in pedagog Anton Martin Slomšek, ki je umrl 24. 9- 1862 v 
Mariboru.

Dalmatinovo Biblijo (izšla je leta

in Metoda.
Dr. Oto Norčič v omenjenem član

ku meni, da bi glede na vlogo prote
stantizma na Slovenskem in v duhu 
ekumenizma lahko prišlo do večjega 
soglasja in bolj spoštljivega odnosa 
do slovenskega protestantskega giba
nja 16 stoletja, postavlja pa tudi trdi
tev o mačehovskem odnosu do pro
testantske dediščine. Država vrača 
premoženje Rimskokatoliški cerkvi, 
lahko pa bi popravila tudi krivice, ki

rekatolizacijska komisija pod vods
tvom žalskega župnika Mihaela Šege.

Na osnovi Marblovega popisa in 
izkopavanjih leta 1877 oziroma ob 
koncu osemdesetih let 19- stoletja je 
bila narejena rekonstrukcija cerkve. 
Ideja o njeni ponovni postavitvi je 
zanimiva. Vsekakor pa bi bilo'prav, 
da bi na njen obstoj opozarjalo vsaj 
kakšno znamenje ali tabla.

K. R.

200 let rojstva dr. Prešerna 
in škofa Slomška

Ker je letos Prešernovo leto, 
je Krajevna knjižnica KUD 
Svobode Griže pripravila 28. 
septembra 2000 kulturno pri
reditev v spomin 200-letnice 
rojstva dr. Franceta Prešerna 
in škofa Antona M artina 
Slomška. Oba sta bila zavedna 
Slovenca in narodna buditelja. 
Vsak na svojem področju sta se 
trudila za uveljavitev sloven
skega jezika.

V kulturnem programu je bila ori
sana življenjska pot obeh slovenskih 
velikanov. Recitirali so znane pesmi 
Prešerna in Slomška. V programu so 
sodelovale skupine starejših: Dobra

misel, Lipa in Sončnice, učenci 
Osnovne šole Griže ter Ženski pevski 
zbor KUD Svoboda Griže in Ubrane 
strune. Članici skupin sta vzporedno 
podajali življenje in delo Prešerna in 
Slomška, temu so sledile Prešernove 
in Slomškove pesmi, manjkalo ni 
tudi igranja na citre. Ena izmed 
učenk osnovne šole je izvajala klavir
sko skladbo, druga pa je recitirala 
Povodnega moža. Nekaj članic sku
pin je podajalo vzgojne in učne misli 
iz knjige Blaže in Nežica v nedeljski 
šoli. Ves program je popestril Ženski 
pevski zbor KUD Svoboda Griže s 
pesmimi Prešerna in Slomška, 
Ubrane strune so v duetu zapele

pesem Od železne ceste in še dve 
drugi pesmi.

In še zanimivost: Ena od članic 
zna še vedno na pamet Slomškovo 
pesem Najboljše vince, ki jo je v šoli 
recitirala pred šestdesetimi leti. To 
pesem je tudi na tej prireditvi brez 
strahu recitirala.

Kulturni program je popeljal obi
skovalce in nastopajoče v čas, ko 
smo bili še mali šolarji in se učili o 
Prešernu in Slomšku ter recitirali 
njune pesmi. V avli doma je bila raz
stava knjig dr. Prešerna in škofa 
Slomška ter slikovni material o njiju.

M agda Ježo vnik
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PREDMET
POGOVORA

MARELIČNI
LIKER

BIVŠI 
SL ALPSKI 
SMUČAR

VRSTA
MARMELADE
UČNI PRI
POMOČKI

SL SLIKAR

SL SLIKAR

DEL
LJUBLJANE

ZDRAVILO V 
RAPRŠENEM

MOČVIRSKA
PTICA

OŽJI
SORODNIK

MOUBDEN

GRŠKI
BOG

LJUBEZNI
OBLEDELI

N a g ra d n a  k r iž a n k a
Rešitev križanke, objavljene v septembrski številki Utripa:
RAZVJJAI\JE-FILMOV-IN-EKSPRES-IZDELAVA-SLIK-ZA-DOKUMENTE-TRGO VI1VA-S-FOTOMATE RIALOM.
Izžrebani nagrajenci se zglasite v FOTO STUDIO RIZMAL, Rizmal Blaž s.p., Savinjska cesta 18, Žalec.

Izžrebani so: 1. Maruša Golavšek, Gregorčičeva 22, Velenje; 2. Daniel Matjašič, Gomilsko 19; 3. Irena 
Konšek, Polzela 233.
Pokrovitelj križanke, objavljene v te j številk i Utripa, je  HMEZAD K Z PETROVČE z .o .o . P e tro vče . Vrednost 
nagrad je  5. OOO, J. OOO in  2. OOO SIT.
Rešitve križanke (samo gesla) pošljite izključno na dopisnicah na naslov uredništva do 10. novembra 2000.



oktober 2000 Ž ivimo z  zemljo

NOVEMBER
1 A ko na m rtvih dan dežuje, zam ete zim a  pričaku

je-
• A ko na Lenarta (6 .) lepo a li grdo, do božiča bo 

ostalo tako.
• Če M artin sonce da, huda zim a  prikrevsa. M artin 

lep, veliko da zim o; če j e  m eglen, slabo dobimo.
• Češe M artinova gos p o  ledu p lazi, o božiču  

navadno p o  blatu gazi.
• Če se o M artinu (vinska ) buča z  zelenim  trtn im  

perjem  zam aši, bo drugo leto  dobra vinska letina, 
ker trta  dozori.

• Če Cecilija hudo grm i, dosti pridelka  ob letu  km et 
dobi.

• M artin naj bo suh, da p o zim i raste kruh.
• Na Andreja sneg - z  žito m  kreg. Sneg Andreja polju  

n i kaj p rid a  odeja (sto  d n i leži).
• Za sv. Andreja sneg je  železen.
• Kolikor im a Lenart snega na p lan in i, toliko ga 

im a B ožič v  dolini.

OKRASNI VRT

Jesen počasi prehaja v zimo. Noči postajajo vse bolj 
hladne in prav tako tudi dnevi. Vse občudjive rastline 
smo že zaščitili pred slano, še bolje pa je, da jih pre
nesemo v prezimovališče. Posebno pozorni bodimo do 
kamelij in azalej, ki so odete s številnimi popki. Ti se 
bodo odprli pozimi in nam popestrili puste dni. Ker 
potrebujejo visoko zračno vlago, jih večkrat orosimo, 
vendar le tako dolgo, dokler ne pričnejo odpirati cve
tov, ki so občutljivi na vlago. Kmalu bomo morah spra
viti v prezimovališče tudi posodovke, oleandre, lovori- 
kovec, lovor.

Izmed okenskih in balkonskih rastlin so lepe le še 
pelargonije, če smo jih imeli v zavetni legi. Uidi te pre
nesemo sedaj na bolj varno mesto. Manj dela imamo z 
enoletnicami. Vržemo jih na kompost, saj so svoje 
poslanstvo za to leto končale. Prazna korita čim prej 
očistimo in osušimo ter shranimo na primemo mesto, 
kjer bodo počakala do spomladi.

Gomoljne begonije in gloksinije so prav tako že 
odcvetele. Če se listje ni posušilo, odrežemo steblo 10 
cm nad gomoljem. Gomolje nato osušimo in shranimo 
na suho in toplo mesto. Da ne bodo zgnili, jih imejmo 
v navadni papirnati.vrečki.

Ko pade zunanja temperatura ponoči tri dni zapore
doma pod 6°C, moramo kakteje prenesti v prezimovali
šče. To naj bo svetel, nekurjen prostor: klet, veža, sto
pnišče. Do pomladi kaktej ne premikamo in ne zaliva
mo, lahko pa prostor večkrat zračimo. Temperatura naj 
bo 5 do 10°C. Božični kaktus primemo zalivajmo in 
vzdržujmo temperaturo med 12 - 20 "C. Ob obilnem 

j cvetenju ga lahko pognojimo enkrat na štirinajst dni.
Odcvetele so zgodnje krizanteme. Rastline žlahtnih 

j sort bodo pozimi propadle, če jih ne bomo umaknili z 
j vrta, najbolje v globoko izpraznjeno toplo gredo, ki jo 
I pokrijemo z okni in pred eventuèlnim hujšim mrazom 
j še s slamo ah vlaknasto fohjo. Če ostanejo v vrtu, jih 
j zadelajmo s suhim gnojem ah steljo ah ped visoko osu- 
; jemo s prstjo. Drobno cvetne vsesvetnice dajejo cvetje 
I za šopke še ves november, zato jih ob slabšem vremenu

prekrijemo z vlaknasto fohjo.
Okrasne grmovnice pa dobro zalijemo in obdamo s 

starim preperelim gnojem in še s plastjo listja. Enako 
storimo tudi z vrtnicami, ki jih osujemo 15 cm visoko j 
in na koncu na lahno prekrijemo s smrečjem. Vrtnic 
jeseni ne obrezujemo, temveč šele spomladi in to tedaj, 
ko se že otoph. Vrtnice ran v mrzlem vremenu ne celi
jo. Če pa so vam čajevke preveč zrasle, jih le toliko pri
krajšajte, da jih sneg ne bo polomil. Vsem pa izrežite 
divjake in posušene veje.

Če bo toplo, kosite trato dokler raste. Zadnjič poko
site trato nekohko višje (5 cm), da mraz ne bo preveč 
poškodoval korenin.

Sedaj je glavni čas za nove zasaditve. Sadimo lahko 
drevje, grmovje in trajnice in to čim prej, da se do zime 
še nekohko ukoreninijo. Ko kupujete sadike, dajte pre
dnost drevesnicam, ki same gojijo sadike, saj so le te za 
našo klimo boljutrjene in zimo lažje prenesejo.

ZELENJAVNI VRT

Še vedno imamo dovolj dela s spravilom zelenjave. 
Nekatere vrste lahko prezimimo. Na prostem lahko pre
zimijo npr. zimska solata (nansen, zimska rjavka, 
posavka), motovilec, v toplejših legah pa por, ohrovt in 
brstični ohrovt. Nizke temperature razmeroma dobro 
prenesejo predvsem zdrave, dobro razvite rastline endi
vije sorte zelena, eskariol, radič sorte sladkorni in 
pozna palla rossa. Zimsko solato smo letos zaradi suše 
večinoma pozno sejah. Če vam jo je uspelo presaditi, je 
najbolje, če jo sadite v jarek in jo potem prekrijete z 
vlaknasto fohjo. Zelo dobro prezimi tudi septembra sej
ani radič (rumeni ah zeleni) sorte Grumulo verde. V 
novembru še vedno raste kitajsko zelje vse do - 4°C.

Najpomembnejša za prezimitev je pravilna izbira 
sorte. Če nimamo tople grede, ne smemo pozabiti na 
sajenje korenin peteršilja v zaboj ah drugo posodo. Za 
ta namen sta najbolj primerni sorti domači listnik in 
moscrause. Posajeni peteršilj postavimo na topel in sve
tel prostor.

Če zasipnice nismo postavili konec oktobra, moramo 
v začetku novembra spraviti vanjo korenovke, ne poza
bite na hren. V zasipnico lahko spravimo tudi glavnati 
radič, ki mu v jarku naredimo najprej na dnu drenažo 
iz smrečja, zložimo ga v mrežaste vreče, spet pokrijemo 
s smrečjem in zasujemo s 15-20 cm plastjo zemlje.

Če v oktobru nismo skisali zelja, je zadnji čas prve 
dni v novembru. Če je že mrzlo, moramo pred kisanjem 
prenesti glave v topel prostor z najmanj l6°G, da se 
glave ogrejejo in se potem narezano zelje hitreje skisa.

Konec meseca lahko začnemo tudi s siljenjem radi- 
ča, da bomo ob novem letu pobirali okusne glave ah 
rozete siljenega radiča. Podobno kot radič lahko silimo 
tudi korenine rabarbare, belušev in blitve.

V cvetlične lončke si presadimo različne dišavnice, 
zeleno in drobnjak. Slednjega lahko tudi silimo in tako 
lahko jemo tudi pozimi in tako skrbimo za povečanje 
odpornosti organizma.

Žehm Vam lepo jesen in obilo užitkov ob spravilu 
pridelkov.

M a rtin a  Zupančič, univ. dipl, km et. ing.

Oživitev travniških nasadov jablan
Oživitev starih travniških nasadov je lahko 

ena izmed alternativnih možnosti zaslužka in 
preživetja gričevnato hribovskih kmetij pred 
vstopom Slovenije v Evropsko unijo. Zato je 
Enota za kmetijsko svetovanje v Žalcu že v 
zimskem času pričela z izobraževanjem kme
tov na področju Dobriča, Andraža, Podvina in 
Velenja. Organizirali so predavanje in 
demonstracijo zimske rezi sadnega drevja. 
Prejšnji teden so se lastniki travniških nasa
dov jablan in drugih sadnih vrst zopet sestali 
v zidanici Soseska Dobrič, kjer so imeli pre
davanje na temo Predelava sadja in spozna
vanje starih sort jablan.

Kmetje so z velikim zanimanjem prisluhnili preda
vanju ing. Marije Vaukan in ing. Cvetke Pintar. Prinesti 
so preko 30 starih sort jabolk, katere so razstaviti in si 
jih z zanimanjem tudi ogledati (na sliki). Razšli so se v 
poznih večernih urah in skleniti, da bodo s temi sreča
nji nadaljevati z željo, da oživijo travniške nasade ter 
njihove plodove kakovostno predelajo in prodajo.

T. Tavčar

Za bolj zdrav in lepši vrt
Stik z naravo v svojem bival

nem okolju je z ozirom na 
agresivnost, hrupnost in hitre 
spremembe tega sveta človeku 
potreben, pa čeprav je to samo 
lepa lončnica, ob kateri se 
lahko sprostimo in najdemo 
malo miru, ko jo oskrbujemo 
in občudujemo, kako raste. 
Toda narava se nenehno spre
minja in za ohranjanje lepega 
okolja se je potrebno venomer 
truditi. Da bi bil naš trud  bolj 
učinkovit in se “kolesje” ne bi 
vrtelo napol v prazno, je 
potrebno koristiti strokovna 
spoznanja o urejanju vrta in

(mraz, suša, vročina), bolezni in 
škodljivci, izpodrivanje s pleveh, 
mahom v vrtni trati, večje pomanjka
nje hranil ipd., pa se izraža v metla- 
stem razraščanju vej, skrotovičeni 
rasti poganjkov, odpadanju redkega 
cvetnega nastavka plodov in končno 
tudi z odmiranjem rasthn. Tudi 
nekoč dobra zemlja opeša, če ne 
skrbimo zanjo. Za kisanje zemlje in 
pomanjkanje fosforja ter kalija in še 
kakšnega mikroelementa so najbolj 
pogosti pojavi tudi na vrtovih, pose
bej še na vrtnih tratah, ki jih ne gno
jimo s hlevskim gnojem, ampak jih 
dognojujemo le z dušičnimi gnojiti, 
pri tem pa se čudimo, zakaj nam 

trava pod drevjem 
ne uspeva. 
Minimalno, kar bi 
morali vedeti o 
zemlji na svojem 
vrtu, je, kakšna je 
reakcija zemlje, ki 
se označuje s Ph 
in nam pove, ati je 
potrebno zemljo 
apniti, v naspro
tnem primeru pa 
morda uporabljati 
kislo učinkujoča 
gnojila, in kolikš
na je stopnja zalo
ženosti zemlje s 
fosforjem in kali
jem. Podlaga za 
pravilno apnenje 
in gnojenje zemlje 
s fosforjem in 
kalijem mora biti 
vedno le analiza 
zemlje. Če pokaže 
analiza optimalne

ljarstvo v Žalcu, najbolj oddaljen pa, 
kamor potujejo tudi vzorci iz 
Savinjske doline, laboratorij PHOSYN 
v Angliji, kjer delujejo mednarodni 
specialisti za prehrano rastlin in v 
katerem opravijo cca 400.000 
raznoraznih analiz letno. Tega labo
ratorija se poslužujejo JURANA d. o. 
t>. Maribor (podjetje za agrarna pro
učevanja), ki nudi tudi posebna 
sredstva za boljšo rast rastlin v 
modemi pridelavi in še marsikaj 
koristnega, kar točneje izvemo iz nji
hovega vsakoletnega kataloga ati ob 
osebnem stiku z njimi.

Če pošljemo vzorec zemlje po 
pošti, ga je potrebno opremiti s 
podatki. Naslov pošiljatelja ni nepo
memben! Zelo pomembno pa je, da 
navedemo kulturo v naravi (njiva, 
travnik, zelenjavni vrt, sadovnjak, 
vinograd in podobno) in vrsto rastli
ne, ki jo gojimo ati jo nameravamo 
gojiti na zemlji, kajti navodila labora
torija za gnojenje z mineralnimi gno
jili se bodo nanašala na to navedbo.

Za vrtove zadostuje, da vzamemo 
oz. jemljemo vzorce zemlje za anali
zo iz plasti od 0 - 20 cm. Vzorec za 
analizo naberemo s celotne površi
ne, če se tla po posameznih predetih 
že navidez bistveno razlikujejo, sicer 
moramo vzeti za vsak predel posebej 
vzorec. Najprimernejši čas za jema
nje vzorcev zemlje za analizo je 
jesen, ko se narava že umirja, na 
obdelovalnih površinah pa pred 
obdelavo, vsekakor pa pred kakrš
nimkoli gnojenjem. Za analizo zado
stuje 0,5 - 1 kg zemlje. Če jemljemo 
oz. nabiramo vzorec s sondo za 
jemanje vzorcev, zadostuje cca 40 
vbodljajev do globine 20 cm, enako-

Vzorec zem lje lahko naberemo z  lopato, vendar je  to deh  
bolj težavno in  precej zam udno, saj je  treba izkopati več 
jam ic  in z  rezihm  odrezati le ožji pas zemlje. Vzorce 
vzamemo na tipičnih predelih vrta.

gnojenju rastlin. P rehrana  
rastlin  je pri tem posebno 
zagonetna.

Osnova za pravilno in uravnoteže
no prehrano rastlin je poleg pozna
vanja njihove zahtevnosti, poznavanje 
tal z vsemi lastnostmi s poudarkom 
na oskrbljenosti s hraniti. Le-to pa je 
mogoče ugotoviti s kemičnimi anali
zami zemlje. Sodobna pridelava oz. 
gojenje rastlin se ne zadovolji več 
samo z analizami zemlje, ker le-te ne 
pokažejo vedno prave stike o pravil
nosti prehrane rastlin in dopolnilno 
uporabljajo tudi analize rastlinskih 
delov, listja in plodov. Namreč znaki 
pomanjkanja ati prebitka hranil se 
na rastlinah pogosto izrazijo zelo 
podobno, to pa je mogoče opredeliti 
le z dodatnimi raziskavami.

Vse, kar obremenjuje rastline, jih 
naredi ranljive za vremenske pojave

Limona v cvetličnem loncu lepo cveti, d iši in tudi obrodi, če je  oskrbljena s 
hranili. Zelo popestri stanovanje v zim skem  časuf ko nam  m isli ob pogledu 
nanjo nehote zaidejo v tople ju žn e  krije.

Ožljebljeno sondo za  jem anje vzorcev zabodemo do 
ustrezne globine, zavrtim o za  polkroga, izvlečemo 
in  z  orodjem (izvijačem ) izpraznim o v vrečko. 
Založno gnojenje v bivalnem vrtu najlažje izvedemo 
p ri zasnovi ali obnovi vrta.

vrednosti in rastline ne 
uspevajo, je bližnjica 
do uspeha, da se posve
tujemo s specialistom 
za prehrano rastlin in 
poznavanje zemlje oz. 
fizikalnih lastnosti tal.

Za ugotavljanje 
kemičnih lastnosti zem
lje je potrebno vzeti 
vzorec zemlje, ki jo 
želimo spoznati. 
Točnost rezultatov je 
veliko bolj odvisna od 
pravilnosti in natančno
sti odvzema vzorca kot 
od pogreška oz. 
natančnosti analize. 
Laboratorijev za analizo 
zemlje je v Sloveniji kar 
precej, nam najbližji je 
na Inštitutu za hme-

memo razporejeni po vsej površnim, 
pri čemer se izogibamo robov, kajti 
dober sosed vam lahko bogati ati 
siromaši vašo zemljo, če korenine 
njegovih rastlin segajo čez posestno 
mejo.

Če imate radi lepo naravo, vas ta 
malenkost ne bo motila!

Posebna pozornost v vrtu bi naj 
bila namenjena vrtni trati, ki je cen
ter dogajanj na vrtu, ogledalo, v kate
rem odsevajo druge rastline vrta, fil
ter za čiščenje zraka in bogatenja 
tega s kisikom in katere blagodejni 
učinki njene zelene barve in mehko
be občutimo tudi, če stopamo po njej 
v čevljih. Malo več skrbi in strokov
nosti za vašo “zeleno dnevno sobo” 
se vam bo bogato obrestovalo, zago
tovo pa vsaj lajšalo tegobe vročih 
poletij tako ati drugače.

M. Veronek
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GARANT d.d. POLZELA
Industrijska prodajalna POLZELA 

tel.: 03/7037 130, 7037 131

UGODNA PONUDBA 
V INDUSTRIJSKI PRODAJALNI

PROGRAM G-2000 
Program  za oprem o sp a ln ic,

dnevnih ,
m ladinskih

in  otroških  sob.

Delovni čas prodajalne:
od ponedeljka do petka od 8. do 18. ure, 
ob sobotah od 8. do 12. ure.

Informacije po tel.: 03/70 37 130, 03/70 37 131.

■ m . RANt - POHIŠTVO ;

NAROČILA PO
telefonu: 710-0-710 ali 707-420

MOŽNOST PLAČILA NA 3  ČEK
HVALA Z A  ZAU PAN JE

Z A i  E 1 M A
SAVINJSKA  
VETERINARSKA  
POSTAJA, d.O.O. Tel : 0 6 3 / 7 j6 ;7 3 3  

ŽALEC Mob.: 0 4 1  6 16 -7 8 6

2 4  U  R  Celjska c. 3 /a , Ža lec

Ambulantni čas:

ponedeljek - petek od 7. do 9. ure in od 16. do 17. ure, 

sobota od 7. do 9. ure.

IZPOSTAVA VRANSKO, tel.: 725-007 

IZPOSTAVA POLZELA, tel.: 722-333 
Delovni čas: od ponedeljka do petka od 8. do 9. ure.

~ r-T'

IVA AVTODEU
Š e m p e te r  1 2 6  b , 3 3 1 1  Š E M P E T E R , T e l:  0 6 3 /7 0 0 -1 6 -1 1

#Lucas

e i F
Q$a »i maziva

Blagovne znamke: Zastava, 
Suzuki, Volkswagen, Škoda, Seat, 
Rover, Renault, Peugeot, Opel, 
Nissan, Mitsubischi, Mercedes, 
Mazda, Lada, Hyundai, Ford, Fiat, 
Daihatsu, Daewoo, Citroen,
BMW, Audi, Alfa

vožnjo
in se priporočamo za obisk!

Roman Brslez
pekarna - slaščičarna - trgovina 
Vransko 17 , 3305  Vransko

pekarna in trgovina Vransko, tel.: 703-30-30, slaščičarna Žalec, 
tel.: 718-105, pekarna Velenje, tel.: 854-181, Griže tel.: 718-022, 
Petrovče tel.: 707-930, Ostrožno tel.: 472-630

Zvestoba pekarne in trgovine 
naša je  podoba, 
kdor pri nas kupuje, 
dobro načrtuje.

SPOŠTOVANI KUPCI !

Lani smo našo ponudbo razširili s trgovinama na Ostrožnem in v Žalcu 

ter slaščičarno v Petrovčah, letos pa z okrepčevalnico v Grižah, z vrtnim 

lokalom v Velenju in nedavno tudi s trgovino in okrepčevalnico v Vrbju. 

V pripravi pa je  že postavitev zimskega vrta v slaščičarni Petrovče, 

kar bo naredilo Vaš obisk v naši slaščičarni še prijetnejši.

Ob vsakem odprtju novega lokala smo imeli priložnost biti z Vami in 

to si želimo tudi v  prihodnje. Vedno smo se imeli z Vami lepo, 

še posebno pa smo veseli, da se v tolikšnem številu udeležujete 

vsakoletne nagradne igre ZA ZVESTOBO. Naj bo tako tudi v bodoče. 

Prihajajo hladni dnevi. S ponudbo z naših polic v trgovinah 

ter z obiski naših slaščičarn in okrepčevalnic bodo ti dnevi 

lepši in prijetnejši. Vedno smo in bomo tudi v bodoče skrbeli, da boste 

zadovoljni z nami in našo ponudbo. Obojestransko zadovoljstvo 

je  porok dobrega sodelovanja v prihodnje.

NE P O Z A B I T E !
Z V E S T O B A  SE  N A G R A J U J E .

Kolektiv prijaznih ljudi BRGLEZ

Ali želite svoje podjetje in ponudbo predstaviti več kot 
13.500 gospodinjstvom v Spodnji Savinjski dolini?

Objavite svoj oglas v Utripu Savinjske doline!
Za ponudbo pokličite:

03 /  713 68 88 ali 
041 404 528

Podjetje za inženiring, trženje, gostinstvo in  turizem 
Reška cesta 27, 3312 Prebold 
tel.: 03 /  705 30 12, faks: 03 /  705 30 13, GSM: 041 678 775

S »

Prodajamo vse viste 
zimskih pnevmatik 
za osebna vozila 
pod ugodnimi pogoji!

PRODAJNI CENTER
LATKOVA VAS

Latkova vas 84, 3312 Prebold 
Tel.: 063/702-250, faks: 702-251

TRGOVINA  
Z  G RADBEN IM  
MATERIALOM

UGODNE CEN E

V MESECU NOVEMBRU
-  Strešnikov BFtAMAC IN TONDACH
- SALONIT PLOŠČ
- FASAD TIM, BAUMIT, JUBIZOL
- OPEKE MODUL IN POROTHERM
- SIPOREX OPEKE
- DIMNIKOV SCHIEDEL
- GFtADBENIH LEPIL IN MAS KEMA, UNIHEM, 

CINKARNA
- PRANIH PLOŠČ IN TLAKOVCEV
- NOVOTERMA IN STIROPORA

Tel.: 57 02 250 CENTRALA 
57 02 252TRGOVINA 
57 02 253 KERAMIKA 
70 00 030 KOMERCIALA

NOVO • NOVO • NOVO • NOVO
P R O D A JA  PIROTEHNIKE

OD OPEKE... 00  STREŠNIKA 
in še mnogo več ...!!!
NA NAŠIH PRODAJNIH 
MESTIH VAM NUDIMO 

VSE ZA GRADNJO IN OBNOVO!

NOVO:
SALO N  K E R A M IK E

Vse za ureditev kopalnic 
Velika ponudba ker. ploščic:
Gorenje, Martex, Marazzi, Pastorelli
Sanitarna keramika: Keramag Nemčija 
Strumica Makedonija
Kopalniška oprema Kolpa San 
Kopalniški dodatki

AKCIJSKE CENE
• kopalniške ker. Gorenje

20 X 25 od: 1.171 SIT/m2 K klasa
• talna keramika Martex

30.6 X 30.6 od: 1.373 SIT/m2 A klasa 
10 X 20 od: 833 SIT/m2 C klasa

•  kopalniška ker. Marazzi
20 X 25 od: 1.790 SIT/m2 A klasa 
za gotovino. <

Vse cene so z DDV.

V E T E R I N A R S K A

A M B U L A N T A

Podlogi, 3311 Šempeter

Telefon, faks: (03) 70015 75 
Dežurna služba: 0609 646 202

Ambulantni čas: 
pon. - pet.: 7.00 - 9.00, 

17.00 -18.00
sobota, nedelja: 7.00 - 9.00

TEHNIČNA TRGOVINA - SERVIS, d .o .o .
Š e m p e te r  1 3 a , te l .:  7 0 1 -8 8 8 , fa k s : 7 0 2 -0 8 8  

D e lo v n i č a s : TRGOVINA: 8. do 19., SOBOTA 8. do12. ure, 
SERVIS: od ponedeljka do petka 8. do12. ure in od 13. do 17. ure.

R E Z E R V N I  D E U  Z A  G O S P O D I N J S K E  A P A R A T E

PRALNI STROJ CANDY (800 obratov) 
C EN A : 73 .900  S IT  . . . . .....  ..

V IDEO RECO RDER
SHARP
4  g lave 3 3 .9 0 0  S IT

m o a o m
.E S

Ö5

TELEVIZOR GORENJE, D IAGONALA 51 cm, 
TELETEKST, 3-LETN A  GARANCIJA  
CEN A: 3 6 .9 0 0  S IT

BELA TEHNIKA,
AKUSTIKA,
MALI G O SPO DINJSK I APARATI, ANTENE,

POMIVALNI STROJ CANDY  
73 .900  S IT

PRALNI STROJ  
GORENJE, W A  1142 S 
(1100 obratov)
CEN A: 79 .800  S IT

R E Z E R V N I D ELI Z A  Š T E D IL N IK E , P R A LN E  S T R O J E , 
S U Š IL C E  P E R IL A , H L A D IL N IK E , B O JL E R JE

ANTENSKI PRIBOR, P O O B LA Š Č E N I SER VIS  IN  R EZER VN I 
D ELI ZA  S E S A LN IK E  V O R W ER KSATELITSKI S ISTEM I ŠE V E D N O

BREZPLAČNA DOSTAVA RTV SER VIS 1 M O ŽE N  N A K U P  S ČEK!
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Potres v Savinjski
V sredo, 27. septembra so se tla v 

Spodnji Savinjski dolini večkrat zatre
sla. Ob 23.28 uri je bil zabeležen pot
resni sunek s središčem na območju 
Šempetra, sledilo pa mu je še več 
manjših. Prebivalci so slišali tudi bob
nenje. Po podatkih Uprave RS za geofi
ziko je bila velikostna stopnja potresa 
2,7, učinki potresa v širšem nadžarišč- 
nem območju pa je bil po ocenah IV. 
stopnje po evropski potresni lestvici. 
Materialne škode ni bilo, potres pa je 
prestrašil kar nekaj prebivalcev.

Pred motorista
V sredo, 11. oktobra popoldne, se je 

na regionalni cesti zunaj naselja 
Šempeter zgodila prometna nesreča, v 
kateri je ena oseba utrpela hude tele
sne poškodbe. Olga P. (38) je vozila 
osebni avtomobil po regionalni cesti iz 
smeri Ločice ob Savinji proti križišču s 
prednostno cesto Šempeter - Latkova 
vas in zavijala v levo. Nanjo je zapeljala 
v trenutku, ko je iz smeri Šempetra pri

peljal voznik motornega kolesa, nem
ški državljan S. B. (30). Pri trčenju in 
padcu je motorist utrpel hude telesne 
poškodbe, materialna škoda pa je zna
šala okoli 550.000 tolarjev.

Izginila govorilnica
V noči na četrtek, 5. oktobra, je 

neznanec odtrgal z nosilca telefonsko 
govorilnico, postavljeno v bližini trgo
vine in bistroja Brglez v Vrbju, in jo 
odnesel neznano kam. Telekom 
Slovenije je s tem oškodoval za pribli
žno 270.000 tolarjev.

Ukradel torbice
V soboto, 7. oktobra zgodaj zjutraj, 

je neznani tat vstopil v priročno skladi
šče bistroja Club barka v Migojnicah. 
Iz omar zaposlenih delavk je ukradel 
tri torbice z denarjem in dokumenti ter 
tri mobilne telefone. Delavke so bile s 
tem oškodovane za približno 90.000 
tolarjev.

H O fP IC
S L O V E N S K O  D R U Š T V O

STE PRIPRAVI JEM DODAJATI ŽIVLJENJE DNEVOM 
UMIRAJOČEGA BOLNIKA IN STATI OB STRANI NJEGOVIM SVOJCEM 

ALI PRISLUHNIT! ŽALUJOČIM ?

P O S T A N I T E

PROSTOVOLJEC
V HOSPICU

Š o l a n j e  p r o s t o v o l j c e v  s e  b o

V CELJU z a č e lo

2 2 .  n o v e m b r a  2 0 0 0

in  b o  p o t e k a l o  d e v e t k r a t  
p o p o l d n e  t r i  š o l s k e  u r e .

Informacije in prijave.vsako sredo od  
17.-19.ure na tel.: 03/54 86 011 ali vsak 
dan v večernih urah na tel.:03/54 43 342

S S K t m i  # 1 3 -2 $ #
srn: m f w M m

ß efo /d m  č a s :  o d  0 0 . d s  2 4  u re

ZAHVALA

Ob boleči izgubi drage mame, babice 
in prababice

ŠTEFANIJE PADER
iz Migojnic 133

se iz srca zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, sose
dom in znancem za darovano cvetje in sveče ter za izre
čena ustna in pisna sožalja.
Posebna zahvala velja gospe Jasni Gojzdnik, govornici 
Valčki Gnus, V iliju  Ograjenšku za odigrano Tišino, godbi 
Zabukovica, pevkam Svobode Griže ter pogrebcem.

Žalujoči: hči Manica z družino, vnukinja Nadja z druži
no ter sinovi Miran, Božo in Andrej z družinami

1 ostrim predmetom
V noči na ponedeljek, 9- oktobra, je 

nekdo na parkirišču pred stanovanj
skim blokom na ulici Pod smrekami v 
Šempetru z ostrim predmetom poško
doval osebni avtomobil fiat bravo. 
Bredo B. je s tem oškodoval za pribli
žno 80.000 tolarjev.

Trenutek nepazljivosti
V ponedeljek, 9- oktobra, je nezna

nec v frizerskem salonu v Pečnikovi 
ulici v Žalcu, last Terezije M., izkoristil 
nepazljivost uslužbenk. Iz lokala je 
odnesel 31-000 tolarjev gotovine.

Avtomobili privlačna tarča
Vlomilci so vsepovsod, tudi na 

pokopališčih oziroma tamkajšnjih par
kiriščih.

V noči na petek, 29. septembra, je 
neznanec vlomil v osebni avtomobil 
renault elio, parkiran na dvorišču sta
novanjske hiše v Kratki ulici v 
Šempetru. Iz denarnice je Klavdiji D. 
ukradel 7.000 tolarjev.

V torek, 10. oktobra, je med 18.15 
in 18.40 uro neznanec vlomil v osebni 
avtomobil znamke renault megane, 
parkiran na parkirišču pred pokopali
ščem v Žalcu. Odnesel je žensko torbi
co z mobilnim telefonom, denarjem in 
dokumenti. Cvetka A. je bila s tem 
oškodovana za približno 30.000 tola
rjev.

Pred 1. novembrom, dnevom mrtvih 
ne bo odveč opozorilo, da ob obisku 
pokopahšč v avtu ne puščajte torbic, 
telefonov in drugih predmetov, ki pri

vlačijo nepridiprave.
Požari
V petek, 6. oktobra, je ob 20.15 

zagorelo v zabojniku za odpadke na 
dvorišču Doma Svobode na Polzeb. 
Ogenj so pogasih gasilci PGD Polzela, 
Ločica in Andraž.

V torek, 10. oktobra, je ob 19.53 uri 
zagorelo v avtokleparski delavnici v 
Preserjih pri Braslovčah. Lastnik delav
nice je pred tem brusil kovino z elek
tričnim kotnim brusilnim strojem, 
iskre pa so zanetile ogenj na medi, od 
koder se je razširil na drobni inventar 
bi rezervne avtomobilske dele. Požar je 
pričel gasiti sosed, posredovah pa so 
tudi gasilci PGD Brašlovče, Letuš, 
Parižlje - Topovlje in Žalec. Nastala 
škoda po nestrokovni oceni znaša 
okob 300 tisoč tolarjev.

V petek, 20. oktobra ob 5-51 uri, je 
zagorelo na balkonu v tretjem nads
tropju stanovanjskega bloka v Stanetovi 
uHci 6 v Žalcu. Goreti je pričel cvetkč- 
ni lonec na zastekljenem balkonu, 
ogenj pa se je nato razširil še na oken
ski okvir. Požar so pogasUi žalski gasil
ci, nastala materialna škoda pa je 
majhna.

Čas za bunde
V torek, 10. oktobra, je nekdo med 

7. in 9- uro s hodnika skladiščnih pro
storov Prodajnega centra Lena v Levcu 
ukradel šest otroških bund in 4 smu
čarske hlače. Čas za zimska oblačila je 
gotovo pravi, še bolj prav pa bi bilo, če 
bi ukradeno pošteno plačal. Za vse 
skupaj bi moral odšteti 94.314 tolarjev.

•  M a li  o g l a s i  •  M a li  o g l a s i  •
PRODAM AVTO OPEL KADET SOLZA KARAVAN 1,3 S za 90.000 
SIT, reg. do 30. maja 2001.
Informacije na tel: 041 642 036

•  •  •

BRIGITA OBREZ, s. p., Savinjska cesta 9, 3303 MOZIRJE, 
ODJAVLJAM DEJAVNOST GRAFIČNO POSREDOVANJE 7 ĐMM  31. 12. 
2000.

•  •  •

ZA DOLOČEN ČAS ODDAM SOBO ŠTUDENTKI V MARIBORU - 
zelo ugodno. Tel.: 031 814 162

Zahvale
sprejem am o  v uredništvu Utripa Savinjske doline do 

vsakega tretjega petka v mesecu. 
Uredništvo je v Bergmannovi vili 

(pri Občini Žalec), Ulica Savinjske čete  4,
3310 Žalec,

te l.: 713-68-88, faks: 713-68-90

N ič ne more zapolniti praznine, 
k i je  nastala,
ko si nam  um rla - naša zlata MAMA.
Le v naših srcih bo za  vedno ostal 
spom in na tvojo dobroto in  ljubezen.

Z A H V A L A
Ob boleči izgubi naše drage mame in 

stare mame

MARIJE PUNCER
iz Spodnjih Gore

se iskreno zahvaljujemo vsem, k i ste se poslovili od nje, 
nam izrazili ustna in pisna sožalja in darovali cvetje in 
sveče.
Posebna hvala dr. Hrovatovi, sestri Cvetki in Marici za vso 
skrb in nego v zadnjih mesecih njenega življenja.
Hvala g. župniku, stričeku in  Ivanu za lepo opravljen 
obred, Franciju Debelaku za besede slovesa, pevcem in 
pogrebni službi Steblovnik.

Vsi pjeni

POGREBNA SLUŽBA 
MORANA

TEL 063 572 00 03.572 06 60 
7000-640

Le čas in lepi spom ini 
bodo naši zavezniki 
po nenadom estljivi izgubi, 
druge tolažbe ni.

Z A H V A L A

V 'torek, 19. 9. 2000, je za vedno odšel 
od nas naš dragi

PAUL KAČ.

Vsem prijateljem in  znancem, k i so v teh težkih trenutkih 
sočustvovali z nami, mu darovali cvetje in sveče ter ga 
pospremili na njegovi zadnji poti na pokopališču v Piranu, 
iskrena hvala.
Posebna zahvala gospodu Dušanu Pungartniku za prelep 
govor, hvala članom društva upokojencev Vrbje in  članom 
gasilskega društva Vrbje.

Žalujoči vsi njegovi

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi ljubega moža, očeta, 
dedka in pradedka

ANTONA DOLINŠKA
iz Merince pri Vranskem

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, znancem in 
prijateljem, k i ste darovali cvetje, sveče, za sv. maše, pisna 
in ustno izrečena sožalja, darove cerkvi namesto cvetja. 
Zahvaljujemo se tudi pogrebcem, govorniku, pevskemu zboru 
g. Radota Kapusa, trobentaču, zdravnikom in  medicinske
mu osebju dializnega oddelka Bolnišnice Celje, g. Maijanu 
in ga. Sandri Verdev za prevoze na dializo, zdravnici dr. 
Rodetovi in patronažni sestri ZD Vransko.
Zahvala vsem, k i ste ga pospremili na njegovi zadnji poti 
in g. župniku Jožetu Turineku za lepo opravljen obred ter 
pogrebni službi Ropotar.

Žalujoči vsi pjegavi

Vsaka pesem  se izpoje, 
vsa življen ja  m inejo, 
m elodija pa  ostane 
v srcih z  lepo mislijo.

Z A H V A L A
Poslednje sončne zaije v septembru 

2000 ni več ugledala naša mama

MARIJA SKOBERNE
iz Dolenje vasi.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prijate
ljem, znancem in sodelavcem za vsa izrečena sožalja, daro
vano cvetje, sveče, svete maše in darove za cerkev.
Hvala tudi osebju ZD Prebold, g. župniku za opravljen 
obred in g. Valteiju Zupancu za besede slovesa ter vsem, 
k i ste jo pospremili na zadnji poti.

Vsi njeni
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Spom in je  ed in i cvet, 
k i ne ovene, 
je  edina luč, 
k i ne ugasne.

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše drage mame, 

stare mame in prababice

MARIJE TURK
iz Trnave 46

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem ter vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, 
darovali cvetje, sveče, svete maše in darove cerkvi.
Iskrena hvala g. župniku za opravljen obred, MPZ 
Gomilsko, govornici, pogrebcem in pogrebni službi Ropotar.

Vsi pjeni

Ob spom inu nate 
rojeni so spom ini nežni, 
lepe m isli in  solze...

V SPOMIN
23. oktobra 2000 je minilo petnajst let, 
kar nas je mnogo prezgodaj zapustil 

naš dragi, ljubeči in skrbni ata

JOŽE CIMERMAN
iz Žalca.

Vsem, ki prižigate svečke 
ali kdaj samo postojite ob njegovem preranem grobu 

v njegov spomin, iskrena hvala.

Vsi njegovi

Od hude bolezni izmučeno telo 
je  klonilo ko t list v jeseni.
Še bodo jeseni,
toda tebe, draga mama, nikoli več ne bo 
m ed nam i!

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše drage mame in  

babice

MARIJE CIMERMAN
iz Žalca ^

se-iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti, 
darovali cvetje, sveče in za maše. Iskrena hvala vsem za 
pisna in ustna sožalja, sodelavcem in sodelavkam SIP 
Šempetra, za lepe poslovilne besede g. Jurhaiju in g. patru 
Viktorju. Posebna zahvala prim. dr. Avžneiju, dr. 
Jakopinovi, dr. Strouhalu, dr. Artičkovi in vsem sestram 
patronažne službe ZD Žalec, še posebej sestri Idi. Hvala 
tudi pogrebni službi Ropotar.

Vsi pjeni

Kako boli in  duša trpi, 
ko od bolezni in  žalosti 
usihajo  življenjske moči, 
veš ti in  vemo mi,
k i sm o ob tebi bili zadnje trpeče dni.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi naše drage tete

OLGE VOLK
iz Šempetra

se iskreno zahvaljujem vsem, ki ste ji pomagali in bili z njo v času 
njene bolezni ter jo v tako vebkem številu pospremili na zadnji poti.

Žalujoči nečak z družino

N aj te ne bo strah poslavljanja. 
Ločitev je  potrebna, 
da lahko nekoga zopet srečaš.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi dragega

FRANCA PRAPROTNIKA
z Gomilskega

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na 
njegovi zadnji poti, darovali cvetje, sveče, za svete maše in 
darove cerkvi.
Hvala vsem, ki ste nam kakorkoli ponudili svojo pomoč. 
Še enkrat vsem, hvala!

Žalujoči vsi njegovi

P ridnost, delo in  trpljenje 
bila tvoje je  'življenje.
H iša zd a j je  strašno prazna, 
odkar tebe v njej več ni, 
prej je  bila tako prijazna, 
zd a j otožna se nam  zdi.

V SPOMIN
28. oktobra mineva žalostno leto, odkar tebe, dragi 

sin in brat, ni več med nami

RUDI ŠVENT,
avtoprevoznik iz Gotovejj.

Hvala vsem, ki se ga spominjate in postojite ob grobu. 

Vsi njegovi

Težko je  p o zab iti človeka, 
k i ti je  bil drag, 
še težje je  izgubiti ga za  vedno, 
a najtežje je  naučiti se 
živeti brez njega.

V SPOMIN
8. oktobra 2000 je minilo leto dni, odkar 

nas je zapustil dragi mož, ati in svak

ĐURO PETKOVIČ
Iz Liboj.

Le malo je sreče življenje ti dalo, srce je utrujeno tvoje 
obstalo. Ostali so nate lepi spomini v zemeljski solzni doli
ni. Žalostni smo, ker smo te izgubili, a ponosni, ker smo 
te imeli.
Iskrena hvala vsem, ki postojite ob njegovem prezgodnjem 
grobu, se ga z lepo mislijo spominjate, mu prižigate sveče 
in prinašate cvetje.

Zelo te pogrešajo:
žena Jelka, sin Danyan z Mojco ter ostali

Od hude bolezni izm učeno telo je  klonilo 
kot list v jeseni.
Še bodo jeseni,
toda tebe, mama, ne bo
niko li več!

ZAHVALA
Ob boleči izgubi drage mame

BERNARDE MARTINČIČ
iz Griž 66

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem, znancem in našim sodelavcem za izrečena sožalja, 
darovano cvetje in sveče.
Hvala g. župniku, pogrebni službi Ropotar, KS Griže, 
Društvu upokojencev, godbi Zabukovica, pevcem in g. 
Galiču za odigrano melodijo.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat hvala.

Žalujoči vsi pjeni

ZAHVALA
Ob boleči izgubi naše ljube mame, stare mame, praba

bice, tete in  botre

KRISTINE SATLER
iz Založ 34

(14 9. 1912 - 25. 9. 2000)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom in pri
jateljem za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in 
svete maše.
Posebno se zahvaljujemo dr. Cukjatiju, patronažnima sestra
ma Anici in Cvetki za nego v času njene dolgotrajne bolezni. 
Najlepša hvala g. Kovačecu za lepo opravljen cerkveni 
obred, g. Pungartniku za poslovilni govor, moškemu zboru 
s Polzele za zapete žalostinke, trobentaču, zastavonošem^ in 
pogrebni službi Ropotar.
Hvala pogrebcem in vsem, ki ste jo spremljali na njeni zad
nji poti.

Žalujoči vsi pjeni

V SPOMIN

5. oktobra je minilo osem let, odkar 
smo izgubili drago ženo in mamo

BERNARDO DENAC
iz Tabora.

Hvala vsem, ki ste ohranili spomin nanjo in z lepo mislijo 
postojite ob njenem grobu in prižigate svečke.

Mož Frapjo, hčerke Ljuba, Milena,
Nada in Irena z družinami

V SPOMIN

STEFANU HRIBARJU
iz Pongraca 
(1945 - 1998)

Odkar si nas zapustil, je nam ostal prazen dom in dvorišče 
in moje oko zaman te išče. Utihnil je tvoj glas, bolečina pa 
je ostala pri meni. Zato pa pot me vodi tja, kjer počivaš ti. 
Iskrena hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu in zanj 
prižgete svečo.

Žalujoča mati Marija

V  božjih rokah 
je  začetek 
in  konec.

ZAHVALA

Ob izgubi našega dragega očeta, 
tasta, dedka in pradedka

JOŽETA ZUPANČIČA
roj. 6. 4  1907 v Taboru

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izražena ustna in pisna sožalja, darovano cve
tje, sveče, sv. maše in darove cerkvi in ki ste ga v velikem 
številu obiskali v mrliški vežici ter pospremili na njegovi zad
nji poti. Hvala g. Leopoldu Selčanu za opravljen cerkveni 
obred, moškemu pevskemu zboru Tabor pod vodstvom Milana 
Lesjaka in pogrebni službi Ropotar. Posebej se zahvaljujemo 
sosedoma Zupanc in Vrenko, ki sta mu priskočila na pomoč 
ob vsakem trenutku, zlasti pa hvala dr. Petru Strouhalu, ki 
mu je bil v času bolezni vedno na razpolago.

Vsi njegovi
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Ježe in Helena Breznik z  najlepšo in  najtežjo gobo, k i je  tehtala 1,44 kg, Srečko 
Hribernik, k i je  zm agal z  bučo in  cugom, Ivan Majcen iz  Arciina, k i je  jm delal 
p o  teži drugo bučo in  Milan Žolnir z  najdaljšo jedilno.bučo.

Razstava naj pridelkov
Kmetijska zadruga Petrovče 

je v dvorani Hmeljarskega 
doma pripravila razstavo in 
tekmovanje za naj pridelek. 
Več kot 50 pridelovalcev je pri
neslo pridelke, za katere so 
menili, da so največji ali naj
atraktivnejši. Posebna žirija je 
izbrala, stehtala in izmerila 
pridelke ter podelila praktične 
nagrade.

Za najtežjo bučo (tehtala je kar

72,5 kg) in 1,8 litra velik cug je nag
rado prejel Srečko Hribernik iz 
Latkove vasi; za nadaljšo jedilno 
bučo, ki je merila 1,95 m, Milan 
Žolnir iz Vrbja; za 7,78 kg težko zelj
no glavo Helena Jošovc iz Petrovč; za 
10,78 kg težko krmno peso Jože 
Mandeljc iz Studenc in za 1,36 kg 
težek krompir Pepca Zajko iz Sp. 
Grušovelj. Razstavo so popestrili z 
gobami, ki so jih na ogled postavili 
petrovski upokojenci.

T. Tavčar

G obji š e s to r č k i
Družinico jurčkov na sliki bi 

lahko opredelili kot očeta in mamo s 
štirimi otroki. Našel jo je Silvo 
Plevčak s Polzele. Letošnja gobja

bera je za marsikoga obilna, zato 
niso nobena redkost zanimivi pri
merki, ki očarajo s svojo velikostjo, 
obliko ali rastjo. T. Tavčar

Pomlad v jeseni
Narava se zna včasih resnič

no poigrati. Tako kot se je na 
domačiji Simončičevih v 
Podvinu pri Žalcu, pa je že kar 
neverjetno. Poznani so prime
ri, da je ob dozorevanju plodov 
zacvetela tudi kakšna vejica 
jablane, hruške ali drugih 
sadežev. Da pa bi drevo zacve
telo v vsej svoji bujnosti v 
mesecu oktobru, pa vsaj meni 
ni bilo dano videti še nikoli.

Kaj je povzročilo, da je hruška na 
hitro preskočila iz jeseni v pomlad in 
ponovno zacvetela? Na to bi lahko 
odgovorih strokovnjaki, mi pa le 
povejmo, da je drevo staro osem let 
in da je letos bogato obrodilo. Kmalu 
potem, ko so Simončičevi obrali

okusne hruške, ki sodijo v eno od 
sort viljamovk, je listje odpadlo z 
drevesa: Simončičevi so mislih, da se 
je drevo zaradi suše posušilo, sredi 
septembra pa so opažih, da dela 
brstiče. Čez tri tedne je hruška zacve
tela tako bujno kot aprila letos. Ti 
cvetovi so bik pravi dar za čebele, ki 
so jih skoraj povsem prekrile.

Hruška je sedaj že odcvetela in 
začeh so se pojavljati plodovi. Štefan 
Simončič je ob našem obisku prišel 
na idejo, da bi hruško ogradil in jo 
zaščitil pred prihajajočim mrazom, 
da bi videl, če bodo plodovi obstali 
na drevesu ah morda celo dozoreh, 
kar bi bila prava senzacija. Sicer pa 
je že njeno cvetenje nekaj posebnega.

D. Maraglav

Debelinka
Za kmete in druge pridelovalce je največje zadoščenje, če jeseni pobira

jo obilno letino. Letošnje leto je tako, da je nečesa v izobilju, drugega pa 
dosti manj. Vsekakor je krmna pesa pri Centrihovih v Šeščah “ratala”, saj je 
bilo vehko obilnih primerkov. Štefan Centrih se postavlja s peso, ki je med 
največjimi in 12,5 kilogrami med najtežjimi (na sliki). T. T.

Cvetoča hruška je  še polepšala že  tako lepo in  barvno jesen.

G ob an  v e lik a n
Letošnje sušno leto, ki je prineslo 

vehko problemov in naredilo izre
dno vehko škodo zlasti v kmetijstvu, 
tudi gobarjem ni prineslo pravega 
veselja. Le za kratek čas, sredi julija, 
se je kakšnemu gobarju nasmehnila 
gobarska sreča, potem pa je suša 
znova skalila njihovo veselje, saj gob 
ni bilo niti za vzorec. Jesen in z njo 
padavine pa je prinesla kar nekakšen 
izbruh gobjega podrastja Med števil
nimi gobjimi vrstami seveda ni manj
kalo gobanov, ki so zlasti za prilo
žnostne nabiralce gob najžlahtnejši

primerki. Za učenko preboldske 
osnovne šole Martino Ilišinovič (na 
fotografiji) velja, da je najbolj vesela, 
ko se v njeni košari znajdejo jurčki. 
Ob polni košari manjših gobanov se 
je še posebno razveselila orjaškega 
gobana, katerega klobuk je imel v 
premeru kar 32 cm, njegova teža z 
betom pa je znašala nekaj manj kot 
kilogram in pol. Oče Miro nam je 
zaupal, da sta s hčerko našla gobana 
in še lep kup gob v Andraških gozdo
vih pod Goro Oljko.

D. N.

Kolesarjenje po dolini hmelja
Z letošnjim praznikom obči

ne Žalec in otvoritveno vožnjo 
županje in županov Spodnje 
Savinjske doline ter nekaterih 
drugih je bila krščena kolesar
ska pot po cestah občin 
Spodnje Savinjske doline, ki je 
dolga 50 km.

Za njimi je to pot, ki se imenuje 
kolesarska pot 01, prevozilo že nekaj 
posameznikov in skupin, ki pohval

no govorijo o njej. Pred kratkim so 
jo prevozih tudi nekateri sodelavci 
Atrija Celje in Sipre Žalec, ki so 
pohvalili kolesarsko pot in vse 
opravljeno s strani Turistične zveze 
Spodnje Savinjske doline, ki je tudi 
nosilka tega turistično-rekreativnega 
projekta. Omenjena skupina se je na 
svoji poti ustavila v muzeju motoci
klov na Vranskem in v Braslovčah ob 
jezeru, zaključek pa je bil pred žal

skim hotelom, kjer jim je predstav
nik TZSSD čestital za opravljeno pot 
in podehl spominske majice.

Majice bodo v prihodnje prejeli na 
sedežu TZSSD tudi vsi tisti, ki bodo 
prevozih pot in zbrali potrebne pod
pise na kontrolnih točkah, ki so 
označene v novi zloženki o kolesar
skih poteh v Spodnji Savinjski dolini.

D. N.

Gobe gobe...
Letošnja jesen je še posebej radodarna z gobami. Tisti, ki vedo, kdaj in kje jih je treba nabirati, 

jih naberejo zares veliko, med njimi pa je tudi precej nadpovprečnih.
T. T.

Tudi travniški kukm ak, k i ga im a v rokah Tadej 
Strožar iz  Orove vasi, n i od muh. Premer njegovega 
klobuka je  bil 27 cm, resice p o d  njim  p a  so bile lepo 
rožnate, kar je  potrjevalo njegovo mladost.

Prim ož lokan  iz  Založ je  skupaj z  očetom  našel tole orjaško 
kostanjevko, k i je  zadostovala za  družinsko večerjo.

Utrip Savinjske doline, naslov uredništva: Ulica Savinjske čete 4, 3310 Žalec, telefon: 063/713-68-88, faks: 063/713-68-90, 
elektronska pošta: utrip@zalec.si: izdajatelj: Zavod za kulturo Žalec, odgovorna urednica Ksenija Rozman, člani uredni
škega odbora: Peter Gorainšek, Milan Lesjak, Lojze Posedel, Rado Rotar, Marijan Turičnik, Roman Virant, Ksenija 
Rozman; uredništvo: Darko Naraglav, Tone Tavčar, Ksenija Rozman, tajnica uredništva: Marija Cilenšek, lektorica: Nina 
Markovič, tehnični urednik: Marginalija - Vasja Knapič, oblikovanje in prelom Marginalija - Darinka Knapič, tisk: Delo 
TČR, d.d., Dunajska 5, Ljubljana, naklada; 14.000 izvodov.


